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Junij 
je mesec, ki ga najtežje pričakujejo šolarji. Brezskrbni 
dnevi so pred vrati ... Letošnji junij pa težko 
pričakujemo tudi na uredništvu Logaških novic. Junij je 
namreč mesec, ko bodo logaški občinski svetniki 
prisi l jeni sprejeti pomembno odločitev o nadaljni usodi 
Logaških novic. Konec je sprenevedanja: nalit i bo treba 
čistega v ina in občanom pojasniti, ali res ni več moč 
sofinancirati njihovega časopisa. 
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Blagor jim! Ne poznajo še besed: inflacija, brezposelnost, r 
šolskego uspeha, subvencije, kredit, prostorska slisko, politika 
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informiranost, točkovanje 

V začetku leta so svetniki soglasno sprejeli proračun, v 
katerem so za financiranje Logaških novic namenil i 
polovico manj sredstev (le za šest številk) kot preteklo 
leto. In n ikomur se ni zdelo vredno, da bi vprašal, zakaj. 
Prepričan sem, da je slabih pet mi l i jonov sit, kol ikor jih 
mora Občina kot lastnik časopisa zagotoviti za celoletno 
sofinanciranje časopisa, v proračunu vedno moč najti. 
Vprašanje pa je, ali za to obstaja dovoljšnja mera 
politične volje. Al i pa je postal časopis predober, preveč 
kritičen in kot tak trn v peti tako levi kot desni politični 
opciji. 
Verjetno nihče ni razmišljal, kako vel iko dela je bilo 
vloženega, da je časopis postal tako dober. Kako velik 
korak smo naredil i na vsebinski, ob l ikovni in 
organizacijski ravni. Kako velika poslovna škoda lahko 
nastane, če časopis izgubi sedanjo obl iko, vsebino in 
ritem izhajanja. Bi bil v spremenjeni ali okrnjeni obl ik i 
še sprejemljiv za bralce in poslovne partnerje -
oglaševalce? 
Kakor kol i že, odgovor na porajajoča se vprašanja nam 
bodo svetniki podali na seji občinskega sveta, 12. 6. 
2001. 
Do takrat pa uživajte v prebiranju Logaških novic. 

Anion Mali 

Giro 2001 

V deseti etapi italijanskega (l ira, ki je kolesarje vodila 
tudi skozi Logatec, |e bil na koncu najmočnejši Dennis 
Zannete i/ ekipe Liquigas, Odlično peto mesto pa si je 
dobesedno prigaral Andrej l laupl inan, saj je bil celo 
elapo izjemno aktiven, na koncu pa je kar malo 
razočaran priznal, da mu je enostavno zmanjkalo moči. 
Kljub temu so naši kolesarji lepo presenečenje druge 
največje etapne dirke na svetu. 

Materi Podjett 

450 tekačev v Hotedrsici 

Jubilejnega 30. Teka prijateljstva v Hotedršici se je 27. maja udeležilo kar 450 tekačev iz skorajda cele Slovenije. Vreme 
je bilo sončno in toplo, organizacija odlična, tekmovalci bolj ali manj zadovoljni z rezultati. Izjemno vel iko obiskovalcev 
je z vzkl ikanjem bodri lo tekmovalce, ki so, večinoma utrujeni od pripekajočega sonca, prihajali v cilj. Tekmoval i so v 
26-ih kategorijah, od najmlajših pa vse do najstarejšega tekača, starega 68 let. Na 7000 metrov dolgi progi je bi la 
najhitrejša Anica Živko s časom 27 min 07 sek, na 13000 metrov paRomeo Živko, 45.02,oba AKK lad iva r iz Celja. Tekači 
m gledalci so si pred razglasitvijo rezultatov na turistični poti lahko ogledali tudi Hotedršico in njene znamenitosti. 

Več na strani 11. 

T a k o l e p o je b i l o 2 6 . m a j a zvečer n a V r h u Sv. T r e h K r a l j e v , d a b i t j aka j p r i r o m a l i še t i s t i m o d r e c i z 
J u t r o v e g a , k i so se b i l i p r e d d v a tisoč i n e n i m l e t o m p o k l o n i l i n o v o r o j e n e m u N a z a r e n c u , k o b i le še živeli 

v našem času. Športno-kulturno društvo V r h je o d m e v n o , k a r se le d a , s l a v i l o 25- le tn ico obsežno 
bogatega , uspešnega d e l a . 

Ob koncu je jubilante in 
Vrhovce in vse goste večera 
pozdravil še logaški župan, 
ki ni skoparil ne s čestitkami 
in ne z najboljšimi željami 
za naprej. 
O 25-letnem delu društva pa 
zgovorno priča tudi sijajni, 
skrbno obdelani zbornik 
Naših 25 let, ki je bil 
predstavljen prav ob tej 
priložnosti. 

Dolgo v noč in tako dalje so 
se domačini z gosti raz-
življali ob čaši zelo dobrega, 
ob mamljivo slastnem pra
šičku, ob veselem muzi
kantu in ob pesmi logaških 
fantov, ki je odmevala čez 
gor in dol. 
Kakor bi vse klicalo k 
snidenju ob 50-letnici. 

Marcel Štefančit 
Foto: RafaelMam 

esenko, predsednik tamkajšnje 
ih je fantovsko izpeval Logaški 

Po pomenljivih dogodkih se je ozrl s slavnostnim govorni Tin 
krajevne skupnosti. Vodstvo društva pa je ob spletu pesmi, k.,. 
oklel, podelilo priznanja zaslužnim za razvoj in uspešnost društva; za dolgotrajno zvestoboTaliji 
pa je Nevenka Malavašič v imenu republiškega kulturnega sklada izročila Linhartove bronaste, 
srebrne in zlate značke. Za posebnost večernega sporeda |e poskrbela fantovska pevska skupina, 
ki bo sicer nastopila tudi v spektakularni postavitvi Desetega brata, jubileju v čast. Ne bi bilo 
narobe, ko bi skupina prerasla prek scenske glasbe v "ta pravi" zbor. 

Občinski 

s v e t o 

d o k o n č n i 

usodi 

Logaških 

n o v i c 

Čeprav naj bi bila majska 
številka Logaških novic 
zadnja, ki ste jo vsi občani 
prejeli brezplačno, je ju
nija pred vami še en 
brezplačen izvod časopi
sa. V tem mesecu dni je 
bilo okrog usode LN 
izgovorjenih veliko besed, 
a končne rešitve še vedno 
ni. 
O končni u s o d i Loga 
šk ih nov i c b o d o z a 
d n j o r e k l i občinski 
s v e t n i k i n a r e d n i se j i , 
12 . j un i j a . 

Župan občine. Janez Na
gode, je prisluhnil pri
pombam občanov in je še 
vedno pripravljen delno 
financirati časopis, ki naj 
bi po novem sredstva za 
izhajanje dobival iz treh 
virov: delno torej še vedno 
iz proračuna, iz naročni
ne in pa iz komercialno 
pridobljenih sredstev, če 
bodo seveda to potrdili 
svetniki. Upajmo, da o 
usodi Novic ne bo sklepala 
le politika, ampak da se 
bodo svetniki pri odlo
čanju spomnili tudi na 
občane, ki ste nam mnogi 
že (bližamo se številki 
800), nekateri pa še boste, 
zaupali in se naročili na 
LN. 

Ker nas je v zadnjih dneh 
pred izidom Novic pokli
calo veliko bralcev, ki so 
naročilnico izgubili, in 
ker smo prepričani, da je 
med vami še kakšen 
takšen, smo naročilnico v 
tej številki ponovili: najde
te jo na 13- strani. Zadnji 
dan, da jo oddate pa je 
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v p r a % | s m o Z/k VAS 
Hitreje po Tržaški? 
B r a l c u T. Š. se z d i , d a b i se p r o m e t s k o z i nase l je Logatec 
l a h k o o d v i j a l h i t re je o d d o v o l j e n i h 5 0 k i l o m e t r o v n a u r o . 
T a k o l e je n a p i s a l : "Tržaška ces ta o d G o r n j e g a Loga tca d o 
pr ik l jučka z a av tocesto je o b n o v l j e n a . Na o b e h s t r a n e h 
ceste so u r e d i l i pločnike z a pešce i n k o l e s a r s k e s teze i n 
cesto l epo o s v e t l i l i . Z a n i m a m e , če obsta ja jo še kakšn i d r u g i 
p o g o j i , p o d k a t e r i m i b i se h i t r o s t p r o m e t a n a Tržaški 
povečala n a 7 0 k i l o m e t r o v n a u r o . Večina v o z n i k o v že sedaj 
v o z i t o l i k o , p o l i c i s t i p a o b pomoči r a d a r j a vese lo 
" k a s i r a j o " . " 

Če želite, da najdemo odgovor tudi na vaša vprašanja, nam pišite. Naš 
naslov: Logaške novice, za rubriko Vprašali smo za vas. Čevica 4, 
Logatec, fax.: 750 96 64. e-mail: novice@mali.si 

Na vprašanje so nam odgovorili na Direkciji Republike Slovenije za 
ceste: "Hitrost v naseljih je v skladu z določili Zakona o varnosti v 
cestnem prometu splošno omejena na 50 kilometrov na uro. 
Spremembe omejitve hitrosti v naseljih so možne, in sicer v primeru, da 
krajani ali. še bolje, pristojna občina na Direkcijo RS za ceste poda pisno 
pobudo za spremebo prometne ureditve skozi naselje. Cestno-prometni 
strokovnjaki nato v sodelovanju s Policijo preučijo obstoječe stanje in 
ugotovijo, ali so izpolnjeni vsi pogoji za povišanje omejitve hitrosti. V 
kolikor so. se izvedejo ustrezne spremebe obstoječe prometne 
signalizacije." 

Iz odgovora žal ni razvidno, kateri so pogoji za povišanje omejitve 
hitrosti, ki jih upoštevajo cestno-prometni strokovnjaki. Do zaključka 
redakcije nam tega tudi ni uspelo izvedeti, tako da bomo poskušali 
dobiti odgovor na to vprašanje do izida julijske številke Logaških novic. 

Petra Trček 

Podhod bo, a kdaj? 
Na p o d l a g i pet i c i j e , k i jo je p o d p i s a l o več k o t 5 0 0 k r a j a n o v 
Mar t i n j h r i b a , so se 10. m a j a srečali p r e d s t a v n i k i D i r e k c i j e 
RS z a ceste, župan občine Logatec, vods t vo K S N a k l o i n 
k r a j a n i . K r a j a n i so o s t a l i t r d n i v s vo j i h z a h t e v a h , d a se p o d 
krožiščem u r e d i p o d h o d , k i bo omogočal v a r n o prečkanje 
pr ikl jučka avtoceste t ud i o t r o k o m i n starejšim l j u d e m . Po 
prece j d o l g i i n b u r n i r a z p r a v i je župan n a p o d l a g i 
k o m e n t a r j e v k r a j a n o v i z o b l i k o v a l zaključek, d a se g r a d n j e 
krožišča ne us tav i in d a l o k a l n a s k u p n o s t ( in s t em tud i 
župan) p o s k r b i z a u red i t ev p o d h o d a . 

Sestanka so se udeležili predstavniki Direkcije RS za ceste. 

Župan |anez Nagode bo tako občinskim svetnikom na prvi prihodnji 
seji OS (ta bo predvidoma 12. junija) dal v premislek in potrditev sklep, 
da se Izgradnja podhod:! uvrsti \ investicijski del proračuna I po ocenah 
strokovnjakov z Direkcije bodo stroški znašali okrog 30 mio sit ali več). 
Na podlagi sklepa bodo oblikovali idejni projekt In ga predstavili 
krajanom ti bodo lahko posredovali svoja mnenja, predloge in kritike. 
Seveda bo potem potrebno pridobiti se vsa soglasja lastnikov zemljišč, 
kar pa so lako predstavniki Direkcije kol tudi župan sam In nekateri 
krajani videli kol največjo oviro. Ravno soglasja znajo gradnjo podhoda 
zavleči za nekaj let po oceni Jurija Vojske, konzullanta Družbe za 
državne ceste, pričetka gradnje ni pričakovati prej km \ dveh letih če 
bo šlo vse po načrtih. 

Sama gradnja podhoda torej le še ni dokončno dorečena, kar je bilo 
čutiti tudi v komentarjih krajanov, ki so odhajali s sestanka ne 
popolnoma zadovoljni, saj so pričakovali konkretnejše dogovore ali 
vsaj takojšnje ukrepanje (izredno sejo OS. morda). Predstavniki 
Direkcije RS za ceste (g. Papler, zadolžen za investicije v Z Sloveniji; Jurij 
Vojska, Jože Forte, projektant in Jan Sajovic iz sektorja za prometno 
varnost) so svoja stališča razložili zbranim Povedali so ludi, da je 
ureditev prometa na državnih cestah njihova stvar po ocenah 
priznanih stroko; njakov |e bilo krožlšče par' najboljša rešite\ uredite\ 
prometa pešcev in kolesarjev ob cesti pa je stvar občine in občinskega 
proračuna. 
Kakorkoli in kadarkoli že se bo končala zadeva podhod, konec junija 
naj bi vozniki že vozili v križišču s krožnim prometom. 

Petra Trčeh 

IOC Logatec in IOC Zapolje 

Veliko prostora za podjetne 
Že k a r n e k a j let je m i n i l o , o d k a r je n a p r o s t o r u m e d pr ik l jučkom z a av tocesto i n železnico pričela r a s t i i n d u s t r i j s k o o b r t n a 
c o n a Logatec . P re j z g r m o v j e m p o r a s l e vrtače n a m d a n e s ponu j a j o p o p o l n o m a drugačno p o d o b o . A s f a l t i r a n e u l i c e , nove 
s tavbe, p r e d v s e m p a p o d j e t n i k i i n o b r t n i k i , k i svoje d e j a v n o s t i že op r a v l j a j o v c o n i , pričajo, d a p r o s t o r začenja živeti, čeprav 
m n o g o zemljišč i n že z g r a j e n i h s tavb še v e d n o čaka n a k u p c e a l i n a j e m n i k e , m e d d r u g i m t u d i d e l p o s l o v n o - p r o i z v o d n i h 
p r o s t o r o v , k i j i h je t i k o b pr ik l jučku z a av tocesto z g r a d i l o podje t je S i l a n , d .o .o . i z L jub l j ane . K l j u b t e m u so avgus ta l a n i m e d 
d r e v j e m ob r o b u Logaškega p o l j a pričel i z d e l i v o b r t n i c o n i Zapo l j e . V p r v i f a z i b o d o i n v e s t i t o r j i , k i so p o k u p i l i zemljišča, 
u r e d i l i 35 h e k t a r o v , m a l o več k o t p o l o v i c o površine ce lo tne cone . 
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Polovica IOC Logatec je že pozidane. 

Ne v podjetju Silan ne investitorji v 
IOC Zapolje ne menijo, da bi si bili 
med seboj konkurenčni. "Investi
torji, ki so kupili zemljišča v IOC 
Zapolje. za svoje dejavnosti 
potrebujejo veliko več prostora, 
kot bi ga lahko dobili v IOC 
Logatec," je razložil M i t j a Žigon, 
direktor T im Impexa, podjetja, ki v 
Zapolju izvaja zemeljska dela. 
Podobno razmišljajo v Silami. 
"Naše stranke so predvsem mala 
podjetja (z združevanjem lokalov 
pa je možno umestiti tudi večje 
enote), ki praviloma posegajo po 
manjših prostorih. Do 3. gradbene 
faze zgrajeni lokali in sestavljive 
manjše parcele dajejo kupcu 
možnost takojšnje uporabe," pravi 

J a n k o Cera r , predsednik skup
ščine. Podjetje Silan je z investicijo, 
gradili so za neznanega kupca, 
pričelo pred tremi leti. Danes je 
zgrajenih okrog 14000 m2 
poslovno-proizvodnih prostorov, 
imajo pa še 10600 m2 gradbenih 
zemljišč. Vsa zemljišča imajo vsa 
lokacijska soglasja in urejeno infra
strukturno omrežje: ceste s hodniki 
za pešce, javno razsvetljavo in 
odvodnjavanjem; nizko in visokona
petostno elektroenergetsko, kana
lizacijsko in plinovodno omrežje; 
vodovodno omrežje s požarnimi 
hidranti in telefonsko kabelsko 
kanalizacijo z možnostjo takojšnjega 
priključevanja. 

Gradnja infrastrukture v IOC Zapolje 
pa je v polnem teku. v prvi fazi bodo 
za ureditev cest in komunalij porabili 
10 milijonov dem. Vodo bo cona 
dobivala iz Turkove grape, do konca 
leta naj bi bile asfaltirane ulice, jeseni 
naj bi naredili križišče na cesto 
Logatec-Vrhnika, za katerega prido
bivajo dovoljenja ... Gradbena do
voljenja pa pridobivajo tudi inve
stitorji; prvi naj bi začeli graditi 
najkasneje spomladi prihodnje leto. 
Mitja Žigon je povedal, da razmišljajo 
o tem, kako bi obrtna cona zaživela 
ne le kot poslovno-proizvodni kon
glomerat: tako iščejo investitorja za 
gostinski lokal, v sklopu katerega bi 
zgradili zunanje drsališče in pokrita 

P R E J E L I S M O 

L O G A Š K I K A B E L 

V torek 21 .maja je bila na I.FP-u oz. 
na naši kabelski TV oddaja o 
preoblikovanju kabelske televiziji' 
( v nadaljevanju KaTV) Logatec v 
zavod. V pogovoru je bilo večkrat 
povdarjeno le dejstvo, da sedanja 
organiziranost nima pravne po
dlage oz. da KaTV nima statusa 
pravne osebe. Kaj pa KS Naklo, kot 
pobudnica investicije v Ka'IV?? 
Tako včeraj, kot danes je KS Naklo 
pravna oseba. 

Vendar zajec ne tiči v tem grmu, 
pač pa v želji olastniniti nekaj, kar 
je lahko še kako dobičkonosno. Po 
preoblikovanju v zavod, bii njegovi 
ustanovitelji sprejeli tudi statui te 
ustanove. V statut pa se lahko glede 
na ohlapno zakonodajo vnese 
marsikaj od tega kako se imenuje 
organe zavoda, do večini oz. kvo
ruma ki je potrebu, da se izvedejo 
statusne spremembe. Vlagatelje 
kol smo videli v torek, ko nI bilo 
nobenega klica, ta zadeva ne za 
nima preveč (zaupajo pravni 
državi In svoji pogodbi'''''''') in jih 
na napovedani sestanek, ne bo 
prišlo več kot 30 ali cca 2% 
"zainteresiranih'. TI bodo seveda 
sprejeli taksen Statut, ki bo 
omogočal karkoli si bodo zaželeli. 

tudi preoblikovanje v eno od oblik 
gospodarskih družb in od tu naprej 
poti nazaj ni več. Na to me je 
navedlo dejstvo, da se že pogovar 

jajo z Ljubljanskim kablom. Zakaj? O 
čem? 
Ob vsem tem se mi zdi še najbolj 
sporno, da na le poskuse ne reagira 
niti vodstvo KS Naklo, kajti vlagatelji 
so zaupali prav takratnemu svetu in 
njenemu predsedniku g. Francu 
NagodetU, niti občina Logatec ker se 
KaTV razteza V dveh KS in kot je bilo 
razumeli se za KaTV zanimajo še dve 
KS. Tudi sicer menim, da te stvari 
sodijo v sfero javnih služb, ki Iti 
morale poslovati pregledno in nad 
njimi bi morala bedeti institucija 
katere predstavniki so izvolljenl na 
neposrednih volitvah, to pa so lahko 
le sveti KS oz. najbolje občinski svet, 
ki bi na podlagi razpisane koncesije, 
kasneje oddal upravljanje s KaTV 
najboljšemu ponudniku. Dobro vem, 
da smo takral leta 1989 sli v 
pogodbah s terminom vlagatelj, oz. s 
pogodbo o vlaganju le zaradi 
politične klime, ki |e nasprotovala 
vsaki obliki referenduma in ne za 
radi želje vlagateljev po dejanskem 
solastništva nad kabelsko TV. saj 
smo se zavedali, da bo upravljanje s 
sistemom potrebno nadzorovali z 
institucijo, ki bo imela dovolj avlo 
nlele 111 bodo v njej izvoljeni pred 
Stavni k 1 krajanov. Tako je v začetku 
tO vlogo odigral svel KS Naklo, ki je 
KaTV Logatec lakral oddal v 
upra\lj:ui|e podjetju Naklo d.o.o. v 
katerem je imela svoj vložek prav 
zaradi tega tudi KS Naklo. Danes se 

teniška igrišča, v sami coni je 
predvideno dirkališče, v bližini pa 
teren za motokros, dva 
investitorja nameravata urediti 
parkirne prostore za okrog 200 
tovornjakov ... V obeh obrtnih 
conah bo na skupaj okrog 140 
hektarih zemljišča zraslo veliko 
poslovnih in proizvodnih prosto
rov, kar za Logatec pomeni tudi 
veliko novih delovnih mest in več 
možnosti za mlade. Tako Občina 
kot investitorji si želijo območje 
zapolniti čim prej: kupce bo 
verjetno prepričala ugodna cestna 
in železniška povezava s Slovenijo 
in tujino ter bližina Ljubljane. 

Petra Trček 

V IOC Zapolje bodo letos asfaltirala 3 km ulic. 

oglašam zgolj zaradi zaščite mtere 
sov občanov, ki so vložili denar v 
izgradnjo KaTV, ker sem bil že 
takral kol predsednik IS SO 
Logatec, na nek način garancija, da 
ne gre za prevaro! 
Nesporno dejstvo je tudi. da je la 
odbor samemu sebi v napoto, saj je 
bilo javno povedano, da naša 
KaTV. ki je bila ustanovljena med 
prvimi kabelskimi TV v Sloveniji 
tehnološko zaostaja, kaj pa v dobi 
informacijske družbe pomeni pel 
let, pa menda ve vsak od nas. Kaj je 
v tem času delal odbor'''''' Tudi v 
porabi denarja je čutiti nelran 
sparenlnosl, kar potrjuje dejstvo, 
da imajo kar za 5% ostalih 
nedefiniranih stroškov, za katere 
ni bilo obrazložitve. Mogoče so tO 

honoraji????? odboru, ki naj bi 
zaščitil občane pred div jim lastnin
jenjem Ka'IV Logatec, ki so ga v 
letih l)2 93 poskušali izvesti 
nekateri posamezniki in skupine, 
je bilo ustanovitvi bilo dano 
pooblastilo, da nadzoruje porabo 
sredstev in skrbi za tehnološko 
posodabljanje. Oboje je pozabil, 
dela tisto proti čemer naj bi se boril, 
Se več Iz povedanega se da razu 
meti le, da smo dali volku čuvati 
ovce. 
Zato javno pozivam župana občine 
Logatec, občinske svetnike in 
predsednika KS Tabor In Naklo, da 
zaustavilo tO preoblikovanje in 
dokončno uredijo pravni status 
KaTV Logatec po zgledu na lavne 
gospodarske službe 

3000 kg 
semena trav 
Kot smo že pisali, so jesen-
sko-zimske poplave kmetom na 
Planinskem polju naredile 
ogromno škodo. Kolikšno, je 
ugotavljala Komisija za oceno 
škode po poplavi in logaškemu 
županu Janezu Nagodetu pre
dlagala oblike pomoči, ki bi 
kmetom, ki imajo na polju 
obdelovalne površine, omilile 
posledice poplav. Občina se je na 
en predlog komisije že odzvala in 
kmetom namenila 3000 kilo
gramov semena trav, ki jih bodo 
zasadili na mestih, kjer so 
poplave najbolj prizadele travno 
rušno. 
Lastniki zemljišč na Planinskem 
polju in KS LazcJakovica pa so s 
skupnimi močmi popravili tudi 
poljske poti, ki jih je uničila voda. 
/pel/ 

/ RBANCIC 

VEM,*] 

,y L O G A Š K E 
K O V I C E 

www.vrhnilca.si 

u r a d n e sp le tne s t r a n i 
Občine V r h n i k a 

Na spletnih straneh www. 
v r h n i k a . s i si lahko preberete 
vse o kulturnem, športnem In 
ostalem dogajanju na Vrhniki 
in bližnji okolici. Poleg lega 
boste študentje na straneh našli 
tudi dnevno ažurirano pomni 
bodel študentskega servisa. 

Srečamo se na 
www.vrhnika.al 

mailto:novice@mali.si
http://www.vrhnilca.si
http://www.vrhnika.al
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Turistična sezona je pred vrati 

Dobrodošli, wellcome... 
Čas počitnic i n p o l e t n i h d o p u s t o v se h i t r o bliža i n v e d n o pogoste je razmišl jamo, k je i n k a k o preživeti vroče po l e tne d n i . 

N e k a t e r i se bos te o d p r a v i l i v eksotične k r a j e , d r u g i boste ra je r a z i s k o v a l i l epote S loven i je i n domačih k ra j e v . Vsaj d e l 
počitnic p a boste zago tovo preživeli d o m a . A n i s m o le domačini t i s t i , k i o d k r i v a m o lepote logaške občine, m i m o se p r i p e l j e 

m a r s i k a t e r i o b i s k o v a l e c , k i b i ga s p r a v i l n i m p r i s t o p o m l a h k o prepričal i , d a je v Logatcu p r i j e t n o i z k o r i s t i d a n a l i več. 

Letos bodo voznike ob vstopu v 
logaško občino pozdravile nove 
table z napisom "dobrodošli" v 
štirih jezikih, z občinskim grbom 
in obrisom občine, postavili naj bi 
jih še pred poletjem, nam je 
povedala Silvia Ilič. strokovna 
sodelavka področje za področje 
kulture in turizma na logaški 
Občini. Lep začetek, a kaj, ko table 
obiskovalcem ne povedo, kaj vse 
jim ponuja logaška občina. 
Morda bodo o naravnih in 
kulturnih lepotah, o možnostih 
rekreiranja in o gostinski ponudbi 
kaj več izvedeli iz prospekta, ki ga 
pripravljajo na Občini - preuredili 
in dopolnili bodo starega. In ga, 
upajmo, na dostopnih krajih 
ponudili tako domačinom kot 
izletnikom. Sicer pa si lahko v 
prihodnosti v kraju obetamo tudi 
obvestilne table, ki bodo usmer
jale do različnih ustanov. 
Obiskovalce Logatca bodo po 
občini popeljali lokalni turistični 
vodniki, prvi so seminar opravili 
konec maja. Na seminarju in 

Lastnika graščine v Gornjem Logatcu sta zaenkrat še Zveza HKS Slovenije in 
Slovenska zadružno kmetijska banka, ki pa jo bosta kmalu predali KGZ 
Logatec. Idej, v kaj bi graščino lahko preuredili, je več. Pri zadrugi se bodo 
skupaj z Občino odločili, kateri od projektov je bolj sprejemljiv. 

tečaju angleščine pa so se v sklopu 
projekta Po poteh dediščine 
izobraževali tudi nosilci turističnih 
dejavnosti na kmetijah. Na turiste 
smo torej dobro pripravljeni, poleti v 
Logatcu in okolici zagotovo ne bo 

dolgčas, le obiskovalce moramo 
prepričati, da je logaška občina 
vredna ogleda. Veliko informacij 
lahko dobijo na spletnih straneh, na 
katerih dopolnjujejo seznam narav
ne in kulturne dediščine, Iličeva pa je 

povedala, da o ponudbi obveščajo 
razne turistične agencije. 
Precej obiskovalcev že pozna 
krožno pot po Hotedršici, kjer je 
zelo aktivno kulturno turistično 
društvo. (V Lazah in v Logatcu je 
narejenih še nekaj krožnih poti, a 
še niso urejene.) Turistično 
društvo so lani obudili k življenju 
tudi v Logatcu, še pred poletjem pa 
naj bi ga ustanovili v Lazah -
združeval bo kraje ob Planinskem 
polju. Lazejakovico in Grčarevec. 
TD Logatec je letos pripravilo dva 
razpisa, s katerima želijo razgibati 
poletno dogajanje. Logatčani ne 
bomo izbirali le najboljšega 
turističnega spominka; malce bolj 
kritično bomo opazovali tudi 
svojo okolico in glasovali za 
najlepše urejeno kmetijo, ulico, 
vas... 
In ob tem verjetno (spet) opazili, 
da bi v središču Logatca lahko 
namestili koše za odpadke... 

1'etra Trček 

»Moja dežela - Lepa in gostoljubna« 
Tekmovanje slovenskih krajev 
na področju turizma in varstva okolja 

Turistična zveza Slovenije pod pokroviteljstvom Ministrstva za okolje in 
prostor KS In Ministrstva za gospodarstvo RS organizira tekmovanje 
slovenskih krajev na področju turizma in varstva okolja. Temu tekmovanju 
se pridružuje tudi logaška občina, ki sodi v kategorijo srednjih mest 
(Ajdovščina, Črnomelj, Domžale, Grosuplje, Idrija, Kočevje, Škofja Loka, 
Vrhnika, Žalec...). ki niso zajeta v kategoriji izrazito turističnih krajev. 
Logaško tekmovanja poteka v organizaciji Turističnega društva Logatec, 
Kulturno turističnega društva Hotedršica in Občine Logatec. 
Petčlanska komisija bo v mesecih junij, julij, avgust in september ocenjevala 
urejenost: 
• 1. stanovanjskih hiš. 
• 2. blokov, 
• 3. kmetij in kmečkih poslopij, 
• 4. gostinskih lokalov, bifejev, okrepčevalnic. 
• S. osnovnih šol in vrtcev, 
• 6. trgovin, 
• 7. javnih površin ( parki, pločniki, cestišča...) 
• 8, ulic, 
• 9. vasi, zaselkov. 
Poročila komisije bodo mesečno objavljena v medijih. Prvo uvrščeni v 
skupinah se vključijo v nadaljnje tekmovanje in ocenjevanje na regijski ravni. 

K t e k m o v a n j u in ocen jevan ju v a b i m o tud i občane! 
Svoje predloge in mnenja zapišite na naslednjo glasovnico in jo pošljite 
na naslov: Občina Logatec. Tržaška c. 15,1370 Logatec 

x x 

MOJA DEŽELA LEPA IN GOSTOLJUBNA« 
GLASUJEM ZA NAJBOLJ UREJENO: 
I slonovonpko hiša 
2. blok 

Turistični vodniki po Logatcu 
Zadnji teden v maju je TD Logatec v sodelovanju z Občino Logatec 
organiziralo brezplačni seminar za lokalne turistične vodnike. Ob tej 
priložnosti je dr. Anton Gosar Turističnemu društvu poklonil 
računalnik, ki jim ga je obljubil februarja letos na okrogli mizi o 
logaškem turizmu. Društvo je torej sodobno opremljeno, le prostora, v 
katerega bi računalnik lahko postavili, še nimajo. 
Seminarja za lokalne vodnike se je udeležilo 13 prijavljenih, ki so 
poslušali predavanja o kulturni dediščini, o naravnih znamenitostih in 
posebnostih logaške občine ter o organizaciji in vodenju samem. Zadnji 
dan seminarja so se z avtobusom odpeljali na izlet po logaški občini in 
pridobljeno znanje uporabili v praksi. Kandidati za lokalne, turistične 
vodnike bodo strokovni izpit opravljali sredi junija, /pet/ 

3 km«li|o, kmo(ko poslopio 
4, gostinski lokol, bilo, okicp(ovolnico 
5, osnovno iolo, vrtot 
6, iN]1 IVINI 
/ lovno povriino (pmki, ploduki, (ostKdi 
8. ulico 

1. vas nisolek 

M O R D A SE KAKŠEN PREDLOG 

iini1 m pminek: 
Naslov 

Ko se dan obesi 
Že p o g a n i so p r a z n o v a l i k r e s , d a n , k o je sonce najvišje n a 
n e b u . D a n d a n e s p r a z n u j e m o p r v i p o l e t n i d a n 24 . j un i j a , 
d a n pre j p a k r e s n i večer. Logatčani se n a k r e s n i večer že 
v r s to let z b i r a m o p r i čevškem v o d n j a k u n a p r i r e d i t v i Večer 
p r i v o d n j a k u , v Hotedršici p a t r a d i c i o n a l n o p r a z n u j e j o 
k r e s n o nede l j o . 
Letošnji Večer pri vodnjaku, 18. po vrsti, bo zaradi lažje organizacije v 
petek, 22. junija. Rdečo nit letošnje prireditve bodo vodili gostje iz Slovenske 
Istre, ki nam bodo večer ljudskega izročila popestrili s prikazom svoje 
glasbe in običajev, k sodelovanju pa so organizatorji povabili še skupine iz 
Logatca in okolice. Že od začetka so del prireditve sladke dobrote, ki jih 
napečejo čevške žene in dekleta. Ena od njih je Marija Pečkaj, ki bo tudi letos 
spekla flancale, orehovo ali pehtranovo potico ali kaj drugega, kakor se 
bodo dogovorile z bližnjimi sosedami. 
Že osmič pa bodo 24. junija v Hotedršici na različnih lokacijah proslavljali 
vaški praznik: kresno nedeljo. Zavetnik farne cerkve je namreč Janez 
Krstnik, ki goduje ravno na ta dan. Popoldan bo potekala osrednja 
prireditev s kulturnim programom. Kdeča nit letošnje nedelje bo tema Les -
nase bogastvo: člani KTD Hotedršica bodo pred Lovskim domom pripravili 
prikaz naprav in načinov obdelovanja lesa, v domu pa razstavo 
miniaturnih izdelkom Iz lesa. Sicer pa bo v Hotedršici živahno ves dan; po sv. 
masi ob 10. url bo organiziran ogled kraja po turistični poti, po prireditvi in 
kmečkih igrah pa zabava. 

Ob zaključku tekmovanja bo slovesna razglasitev rezultatov in podeli 
prtaiftnj lastnikom najbolj urejenih objektov in površin. 
Vzporedno s tem tekmovanjem poteka tudi ocenjevanje obratovalnic, ki 
v " d i Območna obrtna zbornica Logatec v sodelovanju z Obrtno zboru 

cev 

ga 
ICO Slov Bniie, 

FARNI DAN ŽUPNIJE SV. 
NIKOLAJA DOL. LOGATEC 

24.6.2001 
• 

Letošnje praznovanje farnega dne župnije sv. Nikolaja v Dolnjem Logatcu bo " 
potekalo pod geslom - vera iz oznanjevanja. V bogatem duhovno-kulturnem " 
programu od 15.00 do 17..30 bodo nastopili recitatorji, pevske skupine. • 
glasbene skupine (ilasbene sole Logatec in glasbena skupina Samokres. Ta bo • 
v nadaljevanju farnega praznovanja skrbela za dobro počutje in zabavo, saj . 
bo drugi del farnega dne od 17.30 do 22.00 namenjen sprostitvi in športnim , 
igram. Poleg lega bo ves čas potekal srečelov z bogatimi nagradami, 
poskrbljeno pa bo tudi za dobro jedačo in pijačo. 

Pod drobnogledom 

Turistični nagelj ali bodečo nežo? 
P o n a v a d i k o t t u r i s t i o c e n j u j e m o k ra j e , v k a t e r e nas zanese 
po t , p r e t e h t a m o u re j enos t k r a j a , turistično p o n u d b o . . . K e r 
p a že s t a r p r e g o v o r p r a v i , naj na jp re j p o m e t e m o p r e d 
s v o j i m p r a g o m , so b i l i t o k r a t n i ocen jeva l c i logaški občani, 
ocen j eva l i p a so turistično p o n u d b o naše občine. Ne 
p o z a b i m o namreč, d a nas krit ično ocen ju je jo t u d i d r u g i . 
Naključne mimoidoče s m o povprašal i , ka j b i p o d e l i l i občini 
Logatec - turistični nage l j a l i bodečo nežo. Z n a m o dovo l j 
i z k o r i s t i t i možnosti z a r azvo j t u r i z m a o z . a l i s p l o h i m a m o 
teme l je , n a k a t e r i h b i g r a d i l i turistično p r o m o c i j o k ra ja ? 

T o n e L ipovec , G. Logatec : 
"Glede turizma smo čisto »na psu«. Včasih 
smo se lahko pohvalili s hotelom Krpan, 
zdaj nI nič. Imamo veliko naravnih lepot, a 
jih ne znamo izkoristiti: npr. jame, Hrušica 
... Zanimive za turiste so vsekakor tudi 
turistične kmetije. Za turizem bi 
potrebovali več denarja, denarja pa ni. 
Včasih je bil v turističnem društvu zelo 
aktiven g. Smodiš, ki je veliko prispeval k 
razvoju turizma. Zdaj pa so starejši 
popustili, mladih pa ni." 

Jože M l i n a r , Medved je B r d o : 
»Menim, da ima logaška občina zanimivo 
zgodovino, ki bi jo turistični vodniki lahko 
predstavili obiskovalcem kraja. Zelo prijetni 
so tudi manjši kraji naše občine npr. 
Medvedje Brdo, kjer so zelo lepe razgledne 
točke. Na žalost pa kraj kaže žalostno 
podobo, saj mnoge kmetije razpadajo. 
Pogrešam pa sodelovanje med kraji znotraj 
občine, tako na kulturnem, športnem kot 
turističnem področju, saj bi se morala 
občina predstavljati celostno.« 

S i m o n a P lo t , D. Logatec: 
»V Logatec sem se preselila, saj so mi všeč 
manjši kraji. Zdi se mi, da ima Logatec kar 
nekaj stvari, ki jih lahko ponudi tako 
prebivalcem kot turistom. Zanimiv je npr. 
Vojni muzej, Logaška kolesarska transver
zala, prijetne so nekatere izletniške točke, ki 
so hkrati primerne za širok krog ljudi, saj so 
nezahtevne. Na žalost pa nimamo npr. 
hotela oz. ni dovolj nočitvenih zmogljivosti. 
Mislim, da bi bil zelo dobrodošel tudi bazen.« 

Ivan Markič, Medved je B r d o : 
»Država premalo vlaga v področje turizma 
oz. premalo podpira manjše kraje. 
Konkretno v Logatcu pa nam manjka 
nočitvenih zmogljivosti, konec tedna 
primanjkuje »življenja«. To pa so nekateri 
temeljni pogoji, da bi v naš kraj privabili 
turiste. Ni dovolj, če imamo le naravne 
lepote, moramo jim ponuditi tudi nekakšen 
spremljevalni program in pestro gostinsko 
ponudbo. Slišim pa, da se tudi na tem 
področju sicer nekaj premika.« 

A l o j z M o l k , G. Logatec : 
»Poiskati je treba stvari, ki so v Logatcu 
zanimive in nas lahko predstavijo kot 
turistični kraj, a jih zanemarjamo: npr. grad 
v G. Logatcu; Lanišče ... Premalo je entuzi-
azma, vsak takoj pomisli na denar. Če 
začnemo z denarjem, ni nič, treba je začeti z 
entuziazmom (kot npr. gasilci), da se 
obrestuje. Na tem področju bi bilo potrebno 
leta in leta »graditi« in delati, da bi lahko 
pričakovali rezultate. Včasih nekateri 
pričakujejo rezultate kar čez noč in če jih ni, 
jih veselje mine.« 

Večina vprašanih torej meni, da imamo dovolj naravnih in drugih 
danosti, s pomočjo katerih bi lahko promovirali našo občino in privabili 
turiste, da bi v naših krajih preživeli del svojega dopusta. Danosti so, 
manjka pa nam prav gotovo še marsikaj - med drugim tudi prenočišč, 
pestrejše gostinske ponudbe, skrbi za večjo urejenost kraja... Vendarle 
pa so vidni določeni premiki, spodbude: delovanje Turističnega društva; 
pričakali bomo nove turistične table ob vstopu v občino, turistične 
vodnike; koše za smeti; priče smo lahko turističnim prizadevanjem v 
nekaterih krajih naše občine: potekala bo akcija ocenjevanja hiš in 
poslopij... Marsikaj pa se kot vedno začne in konča pri denarju. Čistega 
entuziazma pa je vedno manj. Denar pa nenazadnje v občino prinesejo 
tudi turisti, ki pasi želijo urejenosti in pestre ponudbe. Začaran krog, ni 
kaj. A poletje je pred vrati. Nam bodo turisti pripeli nagelj ali nežo? Še je 
čas! 

Janja 1'cterlin, Foto: Tratijo Bogata j 
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S u b v e n c j e v k m e t i j s t v u 2 0 0 1 

Rok za oddajo 30. junij 
V l a d a RS je i z d a l a u r e d b o o i z v e d b i u k r e p o v k m e t i j s k e p o l i t i k e z a le to 2 0 0 1 , k i določa 

način uve l j a v l j an j a državnih p o d p o r , o p r e d e l j e n i h v u k r e p i h E K O 0, E K O 1 i n v t . i . S K O P 
u k r e p i h , k a t e r i m e d d r u g i m določajo p o d p o r o z a d e j a n s k o o b d e l a n e površine (paša, 
košnja, p o l j e d e l s k e k u l t u r e . . . ) , z a stalež k r a v d o j i l j , k o b i l i n d r o b n i c e t e r p o d p o r o z a 

žival i , k i g r e d o v z a k o l . Upravičenci so k m e t i j s k a g o s p o d a r s t v a i n d r u g e fizične te r p r a v n e 
osebe , k i so določene z z a k o n o m , k i u r e j a k m e t i j s t v o , i n so državl jani RS. Zah tevke z a 

izplačilo v laga jo upravičenci v s vo j em i m e n u o z i r o m a n j i h o v i pooblaščenci. 

Zbirno vlogo mora upravičenec v 
roku od 1. junija do 30. junija 2001 
poslati s priporočeno pošto na 
naslov: Agencija Republike Slo
venije za kmetijske trge in razvoj 
podeželja. Dunajska l60, 1000 
Ljubljana, s pripisom: „ Zbirna 
vloga", ali jo v tem roku oddati 
neposredno v sprejemno pisarno 
agencije. 
Pred oddajo zbirne vloge mora 
pristojni kmetijski svetovalec s 
podpisom kontrolne liste potrditi, 
da je upravičenec v celoti in čitljivo 
izpolnil zbirno vlogo in ji priložil 
zahtevana dokazila. Upravičenci 
pa jamčijo za pravilnost podatkov, 
navedenih v vlogi, s svojim 
podpisom na vlogi. 

Tisti, ki obrazcev za neposredna 
plačila niste prejeli po pošti, so vam 
le-ti na voljo pri območni kmetijsko 
svetovalni službi, kjer vam bo 
svetovalec povedal, za kaj vse lahko 
uveljavljate subvencije in višino 
le-teh. 
Zb i rna v loga bo popo lna , če bo: 
• izpolnjena z velikimi tiskanimi 

črkami z eno črko v prostem 
polju, 

• izpolnjena s kemičnim svin
čnikom modre barve, 

• napisan datum povsod, kjer je 
mesto vpisa datuma, 

• popravek prečrtan in podpisan, 
• podatek o računu na obrazcu A 

potrjen z žigom in podpisom 
banke ali HKS, 

XASTOR Securitv 
DRUŽBA ZA TEHNIČNO IN FIZIČNO 
VAROVANJE OBJEKTOV 

direkcija: (01) 830 31 60 
enota Vrhnika-Logatec: (01) 7S0 5.3 77 
brezplačna številka za naročila: 080 11 11 
e-mail:info@xastor.si 
http://www.xastor.si 
LJUBLJANA - KAMNIK - KRANJ - VRHNIKA 

Profesionalno varovanje 
I/, l e ta v le to beležimo vse 
več k a z n i v i h de j an j , m e d 
k a t e r i m i je največ ta tv in i n 
v l o m o v . V e d n o več je v lo 
m o v , požarov, t a tv in v t rgo 
v i n a l i in s t a n o v a n j i h . S a m i 
s m o t i s t i , k i p r e d v s e m 
z a r a d i n e p a z l j i v o s t i , b r e z 
brižnosti a l i n e p r a v i l n i h 
odločitev p r i p r o j e k t i r a n j u 
i n o p r e m l j a n j u svo j ih obje 
k tov ne z n a m o p o s k r b e t i z a 
va rovan j e z vso p o t r e b n o 
s k r b j o d o b r e g a g o s p o d a r j a . 

Družba XASTOR Secur i t v je ena 
izmed prvih zasebnih družb na 
področju Slovenije, ki se že od leta 
1900 ukvarja z vsemi oblikami 
tehničnega in fizičnega varovanja 
objektov. Doslej so z varnostnimi 
sistemi opremili več kot 1500 
objektov v Sloveniji in tujini. 
Varujejo tako stanovanja, zasebne 
hiše, trgovske in gostinske lokale, 
zdravstvene ustanove, proizvodne 
obrate in sklatlišča, banke, šole, 
muzeje, sakralne objekte, zlatar
ne, parke ... Na območju Vrhnike 
in Logatca jih srečujemo vsako
dnevno, predvsem ponoči, saj 
varujejo že blizu dvesto objektov. 

Zaposleni v družbi XVSTOR 
Secur i t v delajo na različnih 
področjih fizičnega varovanja oseb 
in premoženja, opravljajo osebno 
varovanje, spremljajo osebe in blago, 
varujejo lokale, dnevno kontrolirajo 
starejše in onemogle, preventivno 
nadzorujejo objekte, strnjene so
seske in naselja ali celo 24 ur na dan 
fizično varujejo objekt. 

V zadnjem času posebej uveljavljajo 
nove oblike tehničnega varovanja, 
kjer so stroški varovanja precej nižji, 
tehnika pa nadomesti človeka v 
težkih časovnih in vremenskih 
situacijah. Hkrati tehnično varova 
nje omogoča boljše odkrivanje 
nedovoljenih pojavov (vlom, požar, 
razbilo steklo, premik ...), predvsem 
pa se nikoli ne utrudi. 
V družbi XASTOR Secur i t v 
ponujajo veliko oblik varovanj kar v 
paketih, že od dobrih 20.000 sit dalje, 
če pa se ne želite odločiti za nakup 
opreme za varovanje, vam le to 
ponudijo tudi v najem. Povedali so 
nam, da dobimo paket opreme 
SLOVENIJA3000-PEHTA (vključena 
dobava in montaža sistema ) za 
običajno stanovanjsko hišo v mesecu 
juniju že za 67.219 sit 1 DDV. Izredno 

• za vse parcele v zakupu od 
fizičnih oseb priložen obrazec 
"izjava o zakupu zemljišč" za 
vsakega zakupodajalca pose
bej, 

• za vse parcele v zakupu, ki so 
last države ali lokalnih skup
nosti, priložena fotokopija po
godbe o zakupu, 

• če so podatki o katastru naj
novejši (zadnja sprememba ne 
starejša od 2 let), 

• za parcele, ki so vključene v 
komasacijske postopke prilo
žena komasacijska pogodba 
(razen če komasacija še ni 
zaključena), 

• izpolnjen kontrolni list, potrjen 
s strani Kmetijske svetovalne 
službe, 

• če bodo podpisani vsi obrazci, 
zahtevki in priloge na zahtev
anem mestu podpisa in 

• če bodo podatki, ki jih boste 
navajali v obrazcih, prepisani 
iz uradnih evidenc in doku
mentov. 

Nasvet vsem upravičencem! Ne 
čakajte do zadnjega roka za 
oddajo, ampak izpolnite vlogo čim 
prej. Za kontrolo pri Kmetijski 
svetovalni službi pa se prej 
najavite po tel.: 754 - 29 - 3.3. Tako 
se boste izognili nepotrebni vrsti 
pred vrati. 

Kmetijski si vid rilec, 
ing. Roman Rupnik 

zanimiv je tudi nov digitalni video 
prenos slike z oddaljenega objekta 
v varnostno nadzorni center 
družbe X A S i ( ) R Secur i t v 
DružbaXASTOR Secu r i t v je leta 
2000 prejela potrdilo o poslovni 
odličnosti ZRSZV poklicnih var 
nostnih služb v RS, kar kaže na 
profesionalno delo in resen pri 
stop do naročnika storitev. 

Na spletni strani ht tp :// 
w w w . x a s t o r . s i si lahko ogle
dale najnovejše zelo ugodne 
pakete alarmnih sistemov, Lahko 
jih pokličete na telefonsko številko 
direkcije: 01 8 3 0 31 60 . oz, 
komercialista g. Krapeža na 
telefonsko številko 041 6 7 2 
6 8 0 
Ogled, svetovanje in ponudba so 
brezplačni. 
S I. junijem pa so uvedli tudi novo 
enotno brezplačno telefonsko 
številko za naročila: 080 11 11 za 
področje Slovenije. 

Prispevek nciroCilo podjetje 

XAST()K. d.o.o.. podjetje zu 

storitveno in trgovinsko dejavnost, 
Poreber to. Kamnik, 

M Sora Žiri, z.o.o., trgovina Oprema v Rovtah 

Široka izbira izdelkov 
Rovte so k r a j , k i se h i t r o r a z v i j a . Število p reb i va l c ev narašča i n čeprav se večinoma v o z i j o n a 
d e l o v d r u g e k ra j e i n t u d i d rug j e o p r a v i j o n e k a t e r e n a k u p e , k r a j po t rebu je m o d e r n o 
t r g o v i n o s š iroko p o n u d b o i z d e l k o v . Tega so se p r i M S o r a Ž ir i , z .o .o . z a v e d a l i že p r e d 
d e s e t i m i l e t i , k o so t r g o v i n o p r e s e l i l i n a novo l o k a c i j o . Prejšnja, v središču v a s i , je namreč 
pos ta j a l a p r e m a j h n a z a po t rebe Rovtar jev . Z n o v o t r g o v i n o je z a d o v o l j e n t u d i d o l g o l e t n i 
p o s l o v o d j a t rgov ine J a n e z J e r eb . N a približno 2 5 0 m 2 površine l a h k o k r a j a n i i z b i r a j o m e d 
razl ičnimi p r e h r a m b e n i m i i n d r u g i m i i z d e l k i , v s p o d n j e m d e l u t rgov ine j i m ponu j a j o 
e l emen te be le t e h n i k e , ba rve i n p r e m a z e , v o d o v o d n i m a t e r i a l , različne v rs te p o d o v , p r t o v i n 
d rugega , n a z a d n j e m dvorišču t rgov ine p a je svoje m e s t o našel g r a d b e n i m a t e r i a l . V t r g o v i n i 
l a h k o k u p i t e m a r s i k a j , o d v i j a k o v , t e k s t i l a , h r a n e , s e m e n i n k r m i l ... do g r a d b e n e g a 
m a t e r i a l a . O z i r o m a , k o t p r a v i p o s l o v o d j a J e r eb , n i nič izključenega. P o naroči lu v a m 
p r i s k r b i j o t u d i s p a l n i c o a l i d n e v n o sobo . P r o d a j a l n a je namreč v s k l o p u M Sore i z Ž ir i , a je 
franšizna Merca to r j e va t r g o v i n a . K a r p o m e n i , d a n u d i vse u g o d n o s t i , k i j i h z a svoje k u p c e 
p r i p r a v l j a M e r c a t o r . 

so jo lani še enkrat preuredili. 
Tako so izdelki na policah sedaj 
lažje dostopni kupcem, posodobili 
pa so tudi celoten izgled prodajnih 
prostrov. V trgovini so vam na 
voljo vse Mercatorjeve ugodnosti, 
ki jih verjetno že poznate: cena 
dneva, cena meseca, Mercatorjeva 
bla- govna znamka, trajno nizka 
cena, akcijske cene in količinski 
popust. V prodajalni v Rovtah pa 
za vas uredijo tudi ugodne kredite. 
Poslovodja Jereb je z obiskom 
kupcev zadovoljen, čeprav meni, 
da mora človek vedno želeti malce 
več. Ravno zato si on in še pet 
zaposlenih vsak dan znova priza 

Pot me je v trgovino v Rovtah prvič 
zanesla letos, ko smo s prijatelji 
hodili po tistih krajih. Vstopili smo 
v prostorno, sodobno urejeno 
prodajalno in bili kar nekoliko 
presenečeni nad pestrostjo punud-
be. 
Praktično lahko v trgovini dobite 
vse, kar potrebujete za gospodinj
stvo. Od kruha in delikates do 
pakiranega svežega mesa, mleč
nih izdelkov, svežega sadja in 
zelenjave ter drugih prehrani 
bonih izdelkov. Prepričana sem, 
da so prebivalci Rovt in okoliških 
zaselkov s ponudbo zadovoljni, 
ravno tako kot naključni popot
niki, ki se ustavijo v Rovtah. 

N e l e t r g o v i n a 2 ž i v i l i 

Poslovodja Jereb pravi, da sta 
dobro obiskana kotička s papirno 
galanterijo in s kozmetiko ter 
čistili, listi s tekstilom pa morda 
nekoliko manj. Imajo ludi pester 
izbor semen in pripomočkov za 
vrtičkarje ter hrane za male živali. 
V posebnem prostom so svoje 
mesto dobili izdelki za dom in 
gospodinjstvo: posoda, mali go 
spodinjski aparati, izdelki iz stekla 
... Prav tu stranke večkrat Izberejo 
kakšno darilce, ki jim ga 
prodajalke rade volje tudi zavijejo. 
Moški pa na leni oddelku dobijo 

elektromaterial, vijačno blago in 
orodje, 
In če sle pomislili, da je to vse. se po 
stopnicah, skritih za hladilno omaro 
z mlečnimi in mesnimi izdelki, 
spustite v spodnje prostore, kjer 
boste našli še marsikaj: elemente 
bele tehnike, kolesa, police z 
barvami in premazi, vodovodni 
material, več vrst podov in prtov ... 
Ker je v Rovtah in okolici veliko 
kmetov, je trgovina dobro založena s 
semeni, krmili in gnojili, na zadnjem 
dvorišču pa na kupce caka gradbeni 
material, ki ga dobavijo tudi po 
naročilu 
Na sedanjo lokacijo so trgovino 
Oprema preselili pred desetimi leti, a 

devajo, da bi bile njihove stranke 
čim bolj zadovoljne. In, sodeč po 
odzivih, jim to dobro uspeva. 

Trgovina Oprema v Rovtah I 
je med tednom odprta od 
7.30 do 19.30 ure, ob 
sobotah od 7.30 do 12. ure, 
zaradi povpraševanja strank 
pa so svoja vrata odprl i tudi 
ob nedeljah od 8, do 10. ure, 
ko lahko kupci dobijo tudi 
svež kruh iz Idrijskih pekarn. 

Prispevek naročilo M Sora, Kmetijsko 
gozdarska zadruga, z.o.o., Žlri, 

Pripravila Petra Tn eh 

Lepote Hotelirske 
Hotedršica ob pomoči projekta CRP0V dobiva vse 
bolj urejeno in lepšo podobo. A je v kraju in okolni ze 
od nekdaj veliko stvari vrednih ogleda. V sklopu 
projekta Po poteh dediščine so uredili turistično pol 
po vasi, po kateri vas lahko vodijo člani KTD 
Hotedršica. Ena pomembnejših točk na tej poti je 
prav gotovo Tomažinov mlin, tehnični spomenik na 
ponoru poloka llolcnjka. 
O turistični ponudbi pri Isteničevih v Hotedršici, ki so 
lastniki mlina, je z veseljem spregovorila gospa 
Amalija. Poudarila je, da jim ni nikoli odvec pokazali 
veličino tehnike, lepote naravne dediščine in 
zanimivosti v njihovem mlinu, če so le doma. Prav 
golovo pa zelo radi vidijo, če se jim gostje napovejo 
vnaprej. Gospa Amalija pravi, da rade volje 
postrežejo z izbranim iz pestre ponudbe kmečkih 
dobrot. Svež kmečki kruh iz domače polnovredne 
moke ter šilce domačega žganja pa sla vedno na 
mizi. 

S. Naeotle 

Vrtec v prostorih knjižnice 

V vrtcu v Rovtah se srečujejo z veliko prostorsko 
stisko: več kot 30 otrok jeseni ne bodo mogli sprejeti 
v varstvo, Občina je zato ob pomori KS in drugi 
uslano\ pospešeno iskala rešitev. V igri je bilo več 
možnosti (soba v Gasilskem domu. v soli ...), na 
koncu pa so se odločili, da do jeseni (verjetno ze do 
I. septembra) preuredijo prostore Knjižnice 
Logatec v Rovtah lako, da bodo pridobili prostor za 
nov oddelek, v katerem bo 2i starejših otrok. 
Sredstva za preureditev m nato delovanje tretjega 
oddelka vrtca mora seveda zagotovili občina, kar 
bodo, kot pravi župan Nagode, naredili ob 
rebalansu proračuna. Vrtec pa kljub razširitvi ne bo 
mogel zagotovili varstva vsem otrokom, zalo bo o 
problemu potrebno razmišljati dolgoročno. Na 
Občini ze Iščejo primerno lokacijo (primerno 

okolje, prostor za zunanja Igrišča) za Izgradnjo 
novega vrtca, ki pa ga pred letom 2003 še ue 
moremo pričakovati, pet 

mailto:info@xastor.si
http://www.xastor.si
http://
http://www.xastor.si
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jenje na Vrhu: trdo, a lepo 
N a s k r a j n e m seve ru logaške občine, vpe t a m e d pet občin, I d r i j o , Ž i r i , G o r e n j o vas-Pol jane, Dob rovo-Po lhov G r a d e c i n V r h n i k o , leži K r a j e v n a s k u p n o s t V r h Sve t ih T r e h K r a l j e v , k i šteje 

k o m a j d a 2 6 0 p reb i va l c ev . S p o m n i m se še, k o s m o p r e d več k o t d e s e t i m i l e t i z j a m a r j i čez Rov te i n H l e v n i V r h , p o o z k i m a k a d a m s k i ces t i , h o d i l i n a V r h Sv. T r e h K r a l j e v , d a s m o t a m v a n d r a l i 
p o prečudoviti k rašk i j a m i z a r a g o n i t n i m i k a p n i k i . Ma j a le tos s e m se n a V r h p r i p e l j a l a p o a s f a l t n i ces t i . Z i n f r a s t r u k t u r o , t a k o s c e s t a m i k o t z v o d o v o d o m a l i k a n a l i z a c i j o , i m a j o s i c e r 

težave; r a z d a l j e m e d p o s a m e z n i m i domači jami so precejšnje, z a to so stroški u r e d i t v e omreži j v i s o k i . A se l jud je n a V r h u tolažijo, d a z n o v i m tisočletjem p r i h a j a t u d i n o v o u p a n j e . . . O b d a n i 
z m n o g i m i občinami j i h je v e l i k o , k i so bo l j k o t n a Logatec v e z a n i n a Žir i a l i V r h n i k o . T a m so z a p o s l e n i a l i p a se d o L jub l j ane ra je o d p e l j e j o k a r čez Smrečje i n V r h n i k o . K j e r k o l i že 

preživljajo d e l o v n e d n i , p a se j i h v p r o s t e m času večina p r a v r a d a pr idruži k a t e r i o d števi lnih a k t i v n o s t i v k r a j u ; s k o r a j p o l o v i c a p r e b i v a l c e v je včlanjenih v Športno-kulturno društvo, v s a k 
t re t j i je gas i l e c . K r a j a n i živijo v št i r ih z a s e l k i h , razloženih p o hr ibčk ih i n d o l i n i c a h : V r h , Lav rovec , H l e v n i V r h i n Hleviše. Domačije n a L a v r o v c u ležijo najviše v logaški občini . 

In prav na Zgornji Lavrovec, k 
Jesenkovim, sem se odpravila 
oblačnega majskega dne. Tam 
nekje pri Smrečju sem že bila 
prepričana, da sem zgrešila pot; 
Smrečje je vendar v vrhniški 
občini. Še sreča, da so me 
usmerjali lični leseni smerokazi, 
ki jih je najti po vsej KS. T i n e 
J e s e n k o mi je razložil, da se do 
doma iz Logatca pripeljejo kar čez 
dve občini: vrhniško in dobrov-
ško. Gospod Tine se ukvarja s 
prevozništvom in avtomehaniko, 
pri Jesenkovih pa sem se oglasila 

Vsak tretji je gasilec 

Za zemljo in kmetijo ima A n t o n 
K o k e l j z V r h a kar premalo časa. 
Domačija Pri Petrač leži tik pod 
Gasilskim domom na Vrhu. kakor da 
bi ga gospod Kokelj, predsednik 
vrhovških gasilcev, hotel imeti ves 
čas na očeh. Ponosen je na domače 
gasilce, kar 77 jih je: skoraj pri vsaki 
hiši je kakšen. To je prednost, saj 
tako ljudje ob požaru znajo priskočiti 
na pomoč. In ljudje iz KS Vrh so 
vedno pripravljeni pomagati. Le pet 

Marijo Alit i i Zgornjega tavrovco pri 87-ih letih še vedno kleklja. Čipke izdeluje 
že od malega, saj jo je te umetnosti naučila njena mama. Včasih je na Vrhu 
klekljalo več ljudi, čeprav se tudi danes najde kakšna mlajša, ki jo čipkarstvo 
veseli. Klekljajo predvsem ženske, gospa Mar i ja pa se spomni družine, pri 
kateri je kot služkinja paz i la otroke: klekljal je tudi ata; in njegove čipke so 
bile celo najlepše, saj jih je ustvarjal z dušo in srcem. 

zaradi njegove tašče Ma r i j e Alič, 
ki zelo rada, zelo lepo in pri svojih 
87-ih letih še vedno kleklja. Za 
svoja leta je gospa Marija 
neverjetno čila in zgovorna; le 
bolečine v križu ji večkrat naga
jajo, a je ne odvrnejo od klekljanja. 
Nežne čipke, ki jih ustvarjajo njeni 
prsti, znajo ceniti tudi drugod: še 
sedaj ima veliko naročil. Žal ji je le, 
da je to delo zelo slabo plačano. Že 
od malega kleklja tudi njena hči 
Anica, morda pa bo ta umetnost 
zamikala tudi katerega od vnu-
čkov, ki so se v času mojega obiska 
razigrano lovili |Ki hiši. 
Marsikaj od tega. kar imajo danes 
na Lavrovcu, so ljudje naredili 
sami. Vodovod je že takšna stvar, 
hi za asfalt so prispevali del 
denarja ter opravili vsa ročna dela. 
Jescnkovi pravijo, da imajo radi 
svoj kraj in so navezani na svojo 
zemljo. 

Barbaro Oblak i i lovrov<a, pred 
sednica ŠKD Vrh. M l a d i večinoma 
ostajajo na kmetijah, študentje pa , 
vsaj študijska leta, preživijo drugje. 
Barbara, študentka arhitekture, je 
ena redkih, ki se v šolo vozi vsak 
dan in je zelo aktivna v domačem 
kraju. 

Jakob Logar. loncov Jokl po domače, s Hleviš. Je predan gasilec, že trideset 
let praporščak P G D Vrh Čas mu je v obraz odlisnol b razdo življenja. N a 
Hlevišah, morda najtežje dostopnem zaselku na Vrhu (ozka makadamska 
cesta se strmo vzpenja in spušča do raztresenih domačij), na domačiji svojih 
stariov, živi z bratom Anionom Včasih je pozimi, ko je bil čas, večkrat prijel 
z ° les in izdeloval škafe, čebre, sode. Sedaj že dve leti nobenega Je pa 
zato letos pozimi iz leskovih vej spletel ogromen koš z bratom ga bosta 
zagotovo koristno uporabi la, saj večinoma kmelujela na star način. 

Anton Kokelj z Vrha, mož, oče, kmet, gasilec, zadružnik: polne roke in glavo 
dela. Anton Kokelj bi bil z življenjem v KS zelo zadovol jen, "če bi lahko od 
svežega zraka živeli, a se to žal ne da . Samo zagnanost in dobra volja tistih, ki 
so pripravljeni delati, sta premalo, da bi prišlo do napredka; da pa bi bili 
zadovoljni s tem, kar imamo, smo še premladi," pravi. 

jih je bilo, ki niso prispevali za nakup 
novega gasilskega avtomobila, ki so 
ga na Vrh pripeljali sredi maja in ga 
bodo predstavili avgusta na proslavi 
ob 70. obletnici PGD Vrh. 
Anton Kokelj je tudi predsednik UO 
zadruge M Sora iz Žiri in član UO 
Zadružne zveze Slovenije, kar je 
opaziti takoj, ko beseda nanese na 
razmere v kmetijstvu. Zaveda se vseh 
križev in težav kmetov, saj se z njimi 
kot kmetovalec srečuje tudi sam. KS 
Vrh sodi v gorsko višinsko območje, 
a zato kmetje tam nimajo nikakršnih 
olajšav. Gospod Kokelj vidi priho
dnost v turizmu, a brez denarja ne 
gre. Z ženo sta zgradila novo hišo, ki 
še ni vseljena, in v njej namenila 
nekaj sob za kmečki turizem: kdaj 
naj bi kmetija odprla vrata, ne vesta 
niti sama. Letos sta z ženo pridobila 
certifikat za opravljanje turistične 
dejavnosti na kmetijah, a jima na 
predavanju nihče ni znal izračunati, 

Pestro vaško 
življenje 

Ob jezeru živi tudi B a r b a r a O b l a k . 
študentka 3. letnika arhitekture, kije 
na svoj domači kraj zelo navezana. 
In si želi, da bi spet zaživel; da bi se 
mladi, tako kot nekoč, spet zbirali na 
igrišču pred šolo, na balinišču ali kje 
drugje. Letos, ko Kulturno športno 
društvo slavi 25. obletnico, so jo 
postavili za predsednico. Že prej je 
bila ena redkih mladih, ki je v 
zadnjih letih pomagala pri 
organizaciji in sodelovala na akcijah. 
Barbara želi k društvu pritegniti 
mlade, jim dati možnost, da tudi 
sami začutijo odgovornost, odločajo 
in aktivno sodelujejo. 140 članov ima 

Panoramski pog led na KS Vrh. Najbol j poznana in obiskana je verjetno cerkev 
svetih treh kraljev, po kateri je kraj dobi l ime. O b jasnem vremenu se z Vrha vidi 
polovica Slovenije: pred očmi se razprostrejo Julijske A lpe , notranjsko hribovje 
s Snežnikom, Ljubljansko barje, žirovska kotlina in idrijsko hribovje. N a tem 
mestu je pred to stala še starejša cerkev, o kateri govori legenda. Domačini naj 
bi jo namreč zgradil i nekoliko nižje, na Pilu, a je skrivnostna sila ves material, ki 
so ga navozil i podnevi, čez noč postavila na vrh hriba, kjer cerkev stoji danes. 

društvo, ki se ukvarjajo z gledališčem 
(9. junija bodo ob 25-letnici 
delovanja v amfiteatru na prostem 
za POŠ Vrh premierno uprizorili 
predstavo Deseti brat), zborovskim 
petjem, košarko, balinanjem ... 
Dolgčas Vrhovcem res ni. Poleti 
boste težko najšli kakšen konec 
tedna, ko se na Vrhu ne bi nič 
dogajalo: Deseti brat, gostovanji 
dveh dramskih skupin in logaškega 
okteta, turnirja v balinanju in 

Valentin Jesenko iz Lavrovca, 
sednik Sveta KS Vrh. 

nogometu, športno zabavno 
popoldne (že kakšnih 15 let vsaka 
vas pripravi igro, s katero se 
potegujejo za prenosni pokal), 
športne aktivnosti 5+... 
Barbara se v šolo vozi z avtom, v 
Ljubljano. Na Vrhu je 10 študentov, 
ki pa dneve in noči večinoma 
preživijo kar tam, kjer študirajo. "Z 
dvema se videvam pogosteje, ostale 
srečam le med počitnicami. 

Živijo svoje življenje in ne sodelujejo 
v društvu," pravi Barbara. Sama ima 
svoj kraj preveč rada in še ne 
razmišlja o tem, da bi živela kje 
drugje. Je že res, da v krajevni 
skupnosti ni ne javnega vodovoda, 
ne kanalizacije in da je ogromno cest 
še makadamskih. In da je cesta, ki jih 
preko Vrhnike povezuje z Ljubljano, 
v obupnem stanju. Ljudje imajo 
potrpljenje, stvari se počasi, počasi 
premikajo. To, da v KS ni nobene 
trgovine (včasih je bila v šoli), pa 
tako nikogar ne moti, saj mora vsak 
vsaj kdaj pa kdaj po opravkih v 
Logatec, Žiri, Ljubljano ... Večjo 
težavo predstavlja javni prevoz, 
čeprav je danes avto že pri vsaki hiši. 

Na Vrhu je vedno živahno: od 
vsepovsod prihajajo kolesarji in 
pohodniki, ki se ob cerkvi Sv. treh 
kraljev na Vrhu naužijejo čudovitega 
razgleda. Domačini, da jim ni 
dolgčas, znajo poskrbeti zase in za 
druge. 

Petra Trček 

Družino Sedej s Hlevnega Vrha. O d desne proti levi: žena Rezka, mladi 
gospodar Mat i ja , njuna hčerka Klara (sina Mitje ni bilo], Mati jeva starša 
Cvetka in Janez. Janez Sedej se je k hiši priženil z Vrha Sv. Treh Kraljev Z 
domačije lahko na vrhu hriba še vidi rojstno domačijo. 

kakšen strošek predstavlja turizem 
na kmetiji, če ni prometa ... 
Na kmetovanje in kmetijsko politiko 
se spozna še marsikateri krajan. Tudi 
Ma t i j a Sedej s Hlevnega Vrha, 
Iridesellelnik, ki se je odločil, da bo 
ostal doma na kmetiji. Dela je 
ogromno, veliko ga po strmih 
bregovih še vedno opravijo ročno, in 
kar ležko sva se dogovorila za obisk. 
Na kmetiji Pri ZuSi pogrešajo 
predvsem kmetijskega svetovalca, ki 
se pri njih ni oglasil že vsaj dve leti, 
kakor mi je ze lakoj povedal oče 
Janez. Sin Matija se je odločil, tla bo 
kmetov al. kakšnih IS let nazaj, koso 

bili še drugačni časi: "Šola me ni 
veselila, dela je bilo dosti, zaslužek 
boljši kot danes. Kaj pa vem, če mi je 
žal. Razmišljati o tem je brez 
pomena, ko se stvari enkrat že lotiš." 
Pred kakšnim letom so nameravali 
povečati hlev, a sedaj, pravijo, ni 
pravi čas za investicije, saj situacija v 
kmetijstvu ne kaže najbolje. Mladi, 
pravi Matija Sedej, kar ostajajo na 
kmetijah. Ali pa zidajo nove hiše, ob 
Kačevskeni jezeru jih je vse polno. 

Učenci P0S Vrb na kulturni dan s predstavo Snežna kraljica. Vsem učencem je 
všeč, da je na šoli malo otrok, le 14 in vsi so si edini, da je najboljša malica, 
ki jo pripravi kuharica gospa Ivanka, pica. Vsi so aktivni v šolskem pevskem 
zboru in dramski skupini. Predvsem učenci nižjih dveh razredov radi 
natopajo: "Zelo rad nastopam, če je v dvorani veliko ljudi, ki me gledajo." 
(Matej 1. r.), "Kada r igramo, se tudi našminkamo in to je krasno." (Nejc, 1. 
r.), "Raje nastopam v pevskem zboru kot v igri, ker znam dobro peti." 
(Nataša, 2. r.), "Všeč mi je, ker sem v igri drugače oblečen kot sicer in ker 
smo po vsakem nastopu pogoščeni." (Janez, 2. r.). 
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Pločnik nižji od ceste 

Ob preplastitvi asfalta na cesti na Kalcah pred tremi 
leti se je nivo ceste izravnal s pločnikom, na nekaterih 
mestih pa je le-ta celo nižji od same ceste. Krajani že 
ves čas opozarjajo, da ob deževnih dnevih na 
nekaterih mestih, kjer tudi odvodnjavanje meteorne 
vode ni urejeno, zastaja voda in pešci brodijo po 
lužah. Kot pravi logaški župan Janez Nagode, lahko 
že letos, najkasneje pa drugo leto, v naselju Kalce 
pričakujejo urejene obojestranske pločnike. Sredstva 
za ureditev mora zagotoviti občina, vendar se z 
Direkcijo RS za ceste (ki je preplastila cesto) 
pogovarjajo o tem, da bi določen del stroškov pokrila 
država. Že letos pa namerava občina urediti 
avtobusni postajališči, na katerih so pred kratkim 
postavili lične hišice. 

Konec maja je asfaltno prevleko dobila še ena cesta v 
naši občini, in sicer del ceste Zajele-Kurja vas. 
Investicijo vodi občina, tlel sredstev za ureditev ceste 
pa so prispevali tudi krajani, ki živijo ob njej. Cesto 
Zajele-Kurja vas so pričeli urejati pred tremi leti, v 
letošnjem letu pa so na občini za cesto namenili 12 
milijonov tolarjev. 

Grajski park je bil živ 
Že drugič letos smo se v Logatcu z Majskim 
koncertom nostalgično spominjali Dneva mladosti, 
praznika, ki smo ga v zadnjih letih kar nekoliko 
odrinili na stranski tir. še pred desetletjem pa je bil 25. 
maj dan, ki smo ga praznovali vsi, mladi in malo 
manj mladi. Koncert je (ena redkih) priložnosti, ko se 
skupaj zabava toliko različnih generacij; 25. maja 
smo v Grajskem parku v Gornjem Logatcu videli 
dojenčke, otroke, najstnike, mamice in oče, pa tudi 
dedke in babice. Koncert je tudi idealna priložnost za 
predstavitev glasbenih skupin, ki jih je v Grajskem 
parku pozdravilo še enkrat več obiskovalcev kot lani. 
Kar pomeni, da tovrstne prireditve v Logatcu 
potrebujemo in tudi podpiramo: na dan mladosti ali 
na kakšen dug dan. /K. V./ 

Pričujoča fotografija je nastala ob zgodnji jutranji uri 
po koncu Majskega koncerta. O d p a d k i govorijo o 
(res velikem) številu obiskovalce, dejstvo, da so smeti 
kmalu po 5. uri zjutraj že pospravljali, pa o 
ozaveščenosti organizatorjev. 

Pomoč društvom 
Društvo likovnikov Logatec je sredi aprila preko 
javnih del zaposlilo delavko za pomoč v Galeriji 
Tržnica in pri delu DLL. Po dogovoru z Društvom 
likovnikov sta prostor v Galeriji in delavka lahko na 
razpolago ludi ostalim društvom, ki nimajo svojih 
prostorov in potrebujejo pomoč pri delu. Zaposlena 
lahko v Galeriji postori marsikaj, če pa bo imala 
dovolj dela, se zna zgoditi, da bo dežurala tudi ob 
koncih tedna. 

Nova streha na mrliških 
vežicah 

V slogi je moč! 

Mrliški vežici v Dolnjem in Gornjem Logatcu počasi 
dobivata lepšo podobo. Maja so delavci na obeh 
zamenjali strehi, že močno potrebni prenove. Po novi 
obleki pa kliče tudi fasada mrliške vežice v Dolnjem 
Logatcu, ki jo bodo obnovili še letos - če bo dopuščal 
čas, saj nameravajo za delo poprijeti kar delavci 
Komunalnega podjetja Logatec. Komunalno podjetje 
je tudi prispevalo sredstva za novi strehi, direktor 
Igor Petek ocenjuje, da bodo vsi stroški znašali 2 
milijona sit, predvidoma pa jih bodo pokrili z 
denarjem, zbranim z grobarinami. /pet/ 

Čuvaji proge 
2. j un i j a so svoj dan p r a z n o v a l i železničarji; 
včasih se je n j ihovo de lo precej r a z l i k o v a l o od 
današnjega. P red izna jdbo te legrafa i n 
te le fona so za varnost ob progah s k r b e l i 
l judje, nastanjen i v čuvajnicah. Ob logaški 
železniški p rog i j ih je nekaj še o h r a n j e n i h , 
čeprav ne služijo več p r vo tnemu n a m e n u . 

Včasih so bile čuvajnice ob progi številne, je povedal 
gospod Pavle Rupnik, nekdanji nadzornik proge. Ko 
še ni bilo telefona, so stale tako skupaj, da so se čuvaji 
videli med seboj in si "signalizirali", ko je prihajal 
parni vlak. Z razvojem tehnike je leta 1956 na 
železnico prišla elektrika in število čuvajnic se je 
zmanjševalo. Ko so obnavljali proge, so ukinjali 
potne prehode in istočasno tudi čuvajska mesta. 
Stanovanja ob njih so kupili čuvaji, marsikatero 
čuvajnico, ki ni bila več dostopna, pa so porušili. 
Danes nekatere uporabljaj« kol vikende. 
Železničarski poklici se do danes niso spremenili, še 
vedno imamo čuvaja proge - zaporničarja, čuvaja 
obhodnika, desetarja proge s svojimi delovnimi 
skupinami in nadzornika proge. Se je pa zato precej 
spremenilo delo - s sodobnimi stroji in napravami so 
vzdrževalna in nadzorna dela lažja in varnejša. 

Kanticu Osredkar 

Zamenjava na 
policijskem oddelku 

V vodstvu Policijskega oddelka v Logatcu je prišlo do 
kadrovske zamenjave: na delovno mesto komandirja 
oddelka je s 1. junijem lelos imenovan Miroslav 
Drole, dosedanji pomočnik komandirja PP Vrhnika. 
Drole |e bil pred Imenovanjem za pomočnika 
komandirja vrslo let policist na takratni Policijski 
postaji Logatec. Dosedanji komandir oddelka, Bojan 
Lampreht. pa odhaja na IT Vrhnika na delovno 
mesto pomočnika komandirja /J.S./ 

... je geslo, k i so s i ga leta 1929 nap i sa l i n a z i d 
ob p o t o k u Logaščica n a B rodu t ak r a tn i vaščani 
i n k ra jevna oblast , k i je ob pomoči l jud i 
izva ja la regu lac i j ska de la . Z regulac i jo so 
poskušali zmanjšati težave, saj je po tok ob 
večjem deževju pogosto pop lav l j a l i n de la l 
l j udem sive lase. 

— M r i " J j 

Tudi sedaj prebivalci ob potoku ne sedijo križem rok, 
raje zavihajo rokave in polepšajo videz naselja. Maja 
so se lotili pleskanja in manjših popravil mostnih 
ograj in javne razsvetljave (pet luči javne razsvetljave 
so postavili leta 1980 in jih z veseljem sami 
vzdržujejo), pomagala pa jim je KS Naklo, ki je 
prispevala sredstva za nakup barve. Krajani so 
izdelali še mizo in dve klopi, na katerih se bodo 
sprehajalci lahko odpočili in si ogledovali številne 
račke, ki jih otroci tako radi krmijo. Za pomoč se 
zahvaljujejo Zvonetu Mačku. Dolfiju Bogataju, Vinku 
Cornu in Gregorju Rožmancu. 
Po manjši obnovi kliče še kapela sredi vasi, delo 
arhitekta Plečnika, ki so jo leta 1929 postavili v 
zahvalo krajevni oblasti, ki je izvajala regulacijo ob 
pomoči vaščanov. 

Za vaški odbor, hrane Kogovšek 

Lepše stopnišče ob čevški 
cerkvi 

Devet let je že minilo, odkar so obnovili cerkev sv. 
Jožefa na Čevici. stopnišče pred njo pa je še vedno 
kazalo žalostno podobo ... Sosed Karol Korenč je 
večkrat opozarjal, da je potrebno obnove in tokrat ni 
naletel na gluha ušesa. Ko sta z gospodom župnikom 
nakupovala nove lestence za cerkev, je le-temu 
omenil, da bi bilo potrebno obnoviti stopnice. Beseda 
je dala besedo, Občina denar za material, farani so 
poprijeti za delo in nastalo je novo sedaj betonsko -
Stopnišče. Ko se boste ob lepih dneh sprehajali po 
Logatcu, se ustavite v starem jedru in se odpočijte na 
stopnicah pred cerkvijo ali pri čevškem vodnjaku. 

Karmen Osredkar 

Omahnila 12 metrov globoko 

i.aze. 26. maja Trije avstrijski |amarjlsosevsoboto, 
26, maja, okrog 18, ure spustili \ 35 metrov globoko 
jamo Buhdej. Med njimi je bila tudi .!•! letna 
študentka iz Salzburga. ki je v jami omahnila 12 
metrov globoko. Utrpela je hude telesne poškodbe 
glave in hrbtenice. 
/.aradi ozkih prehodov v jami |e bilo reševanje 
izredno zahtevno. Reševalci so morali razširiti ožine, 
da so ponesrečeno Avslrijko po več kot 17 ih urah 
napornega reševanja dvignili na površje. V reševalni 
akciji je sodelovalo 23 jamarskih reševalcev iz 
Ljubljane, Postojne in Sežane (med njimi dva 
zdravnika) ter 7 prostovoljnih gasilcev iz PGD 
Laze Jakovica. /F.IV 

Kdaj otroški dispanzer? 
Nov ultrazvočni aparat daje ze lo natančne 
poda tke . V Zdravstvenem d o m u Logatec na
dal juje jo z ak t i vnos tm i z a adaptaci jo o t ro 
škega d i spanzer j a . 

Z novim ultrazvočnim aparatom naj bi v okviru 
samoplačniške ambulante ultrazvočno preiskovali 
tudi trebušne organe. 

V ginekološki ambulanti Zdravstvenega doma 
Logatec so z novo ultrazvočno napravo zelo 
zadovoljni. Kot nam je povedala direktorica ZD dr. 
Katarina Turk. nudi aparat izjemno natančne 
podatke o stanju in dogajanju v trebušni votlini in 
zato zdravniku zelo pomaga pri delu. Gre za eno 
najsodobnejših tovrstnih aparatur, tehnično zelo 
izpopolnjen aparat, za katerega je bilo potrebno 
odšteti 12 mio sit. Občina je prispevala 1,8 mio sit, s 
prodajo starega so dobili 1 mio sit, natančno 
3.713.347,00 sit pa so zbrali občani, obrtniki in 
podjetja. Skupaj torej nekaj več kot 6,5 mio sit, kar 
pomeni, da bo moral ZD Logatec z obročnim 
odplačevanjem zagotoviti skoraj polovico sredstev. 
Da bi drago aparaturo čim bolje izkoristili, 
nameravajo v jesenskem času začeti z 
ultrazvočnimi preiskavami dojk, dogovarjajo pa se 
tudi o ultrazvočnem pregledovanju trebušnih 
organov, saj veliko naših občanov le preiskave 
opravlja v samoplačniških ambulantah v Ljubljani. 
Se vedno pa ostaja veliko nerešenih vprašanj v zvezi 
z investicijo v otroškem dispanzerju. Dr. Katarina 
Turk nam je povedala, da so projekti za adaptacijo v 
teku, vendar še ni znano ali bodo končani do 
poletja, ko bi adaptacijo lahko zaceli. Zaradi del bi 
namreč morali ambulanto otroškega dispanzerja 
seliti v ostale splošne ambulante. To pa naredijo 
lahko samo poleli. ko zaradi dopustov deluje manj 
ambulant. Med se neresana vprašanja pa seveda 
sodi tudi cena investicije in način financiranja. 
Ena z.dnu slevna zgodba se je končala srečno, bo tak 
ludi konec druge, na katero že dalj časa opozarjajo 
starši, mali pacienti in zdravniki? 

Ii. Novak 

Nezavarovano delo 
na pločniku 

Prava sreča |e. da 29. maja m prihajalo do resnih 
poškodb na kolesarski in peš poti med Dol. in Gor. 
Logatcem. Nekdo ni pravočasno poskrbel za 
zavarov;ui|e gradbišča To so nam potrdili tudi na 
|iolici|ski pOStfljI l.ogalec in dodali, da so že opozorili 
Komunalno podjetje Logatec, da mora nemudoma 
poskrbeli za zavarovanje gradbenih del. A.M. 
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Dnevi usodnih 
odločitev 

V teh j u n i j s k i h d n e h se odloča u s o d a učencev, d i j a k o v i n študentov v razl ičnih 
izobraževalnih u s t a n o v a h . B o d o d o s e g l i zas tav l j ene c i l j e , uspešno konča l i šolanje i n se 
u s p e l i v p i s a t i n a zaželeno šolo? O u s o d i m n o g i h osmošolcev i n m a t u r a n t o v b o d o spet 

odločale točke. 

4 

Kljub ostrim zahtevam javnosti in 
obljubam prejšnjega šolskega 
ministra točkovni sistem v 
slovenski šoli ostaja, samo za 
odtenek so ga spremenili. Očitno 
bo potrebno še kar nekaj let. da 
bodo ta kruli in kot pravijo 
odgovorni, trenutno še vedno 
najboljši način razvrščanja v 
določene šole. dokončno odpravili. 
Hvaležni jim bomo vsi, učenci, 
starši in učitelji. Letos se moramo, 
žal, še vedno spopadati z njim, se 
za vsako ceno boriti za višje ocene 
in boljši uspeh. In kako učenci v 
osmem razredu sploh pridejo do 
skupnega števila točk? 
Letos je novo to. da začnejo 
seštevati točke šele v 6. razredu in 
ne že v S., kot je veljalo doslej. 
Nekateri so prepričani, da je to za 
učence manj ugodno, saj imajo v 5. 

razredu običajno precej boljše ocene 
kot v višjih razredih. Učenci lahko 
točke dobijo tudi na skupinskem 
preverjanju znanja, kjer je lahko 
prav vsaka izgubljena točka usodna 
pri uvrstitvi na želeno šolo. Točke pa 
prinašajo še zlata priznanja 
(upoštevata se največ dve) z 
določenih tekmovanj v znanju, ki se 
jih lahko udeležijo osmošolci. 
Kar predstavljajte si, kako pod 
hudim pritiskom so, še posebno tisti, 
ki z majskimi rezultati preverjanja 
znanja niso bili zadovoljni in jih 
skušajo prav v teh dneh izboljšati. Ne 
smemo biti preveč presenečeni, če so 
naši mladostniki zato še posebej 
nemogoči. Družba jim je nadela kar 
pretežko breme za njihova leta. Zato 
jim moramo biti odrasli v oporo in 
jim pomagati po svojih najboljših 
močeh. 

Ognjemet nad Hotedršico 
O d o k t o b r a d o m a j a se je vsega s k u p a j 7 0 o t r o k i z Hotedršice 
z a b a v a l o i n us t va r j a l o n a d e l a v n i c a h , k i so j i h o r g a n i z a t o r j i , 
starši učencev POŠ Hotedršica s s v o j i m i p r i j a t e l j i i n z n a n c i , 
p o i m e n o v a l i P o n e d e l j k o v e i g r a r i j e . Šolsko leto pa se i z t e k a 
i n 2 5 . m a j a so se n a zaključni p r i r e d i t v i i z t e k l e ( letošnje) 
Ig ra r i j e . 

jSgsr • •-"•i wm••• mm • • mm .#5» 

Sten in Andreja, igralca in prijatelja otrok, sta na igrišču pred šolo 
zbranim otrokom, njihovim staršem ler ostalim radovednežem v 
akrobatsko gledališki predstavi Nerodna Avguština prikazala križe in 
težave klovna In njegove žene, ki sije želela nastopati kot klovnesa. V šoli 
so bili na ogled izdelki, ki so jih otroci ustvarjali med šolskim letom: nakit, 
voščilnice, herbariji, predmeti iz gline In papirja, poslikano steklo Ob 
mraku pa je diaprojeklor na /unaii|o steno sole pričaral lloledrsico z 
okolnu m utrinke s Ponedeljkovih Igrarlj: potovanja po kraškem 
podzemlju in notranjskih gozdovih, predavanja o tujih krajih, delavnice 
ročnih spretnosti, plezanje, Igranj otroci zagotovo ne bodo pozabili, 
spominjali pa se bodo tudi zaključka, če ne drugače po ognjemetu, ki je 
konec maja razsvetlil nebo nad Hotedršico. /pet/ 

Točkovni sistem zaenkrat ostaja 
in tudi v prihodnosti ga bodo 
verjetno le bolj ali manj "uspešno" 
prirejali in prilagajali trenutnim 
družbenim razmeram. Vsaka 
nova generacija se mora 
spopadati z nekaterimi novostmi 
v šolstvu, zdi pa se, da je prav 
točkovni sistem, ki smo ga tako 
"lahkotno" uvedli v naše šole, 
eden izmed najbolj krutih. Goli 
seštevek točk, ki ne more biti 
vreden več kot druge, za življenje 
pomembnejše sposobnosti 
posameznika, mlademu človeku 
lahko prepreči, da bi v življenju 
resnično lahko postal tisto, kar 
želi. Zato bomo morali vsi brez 
prestanka tudi v bodoče drezati v 
ta problem, saj bomo le tako 
morda kaj dosegli. 

B. Levinger 

Ne spregle j te 

JUNIJ n a OŠ 8 ta lcev 

6. j un i j - drugo eksterno 
preverjanje za 8. razrede 
(matematika) 

7. j u n i j - prireditev ob 
zaključku šolskega leta in 
otvoritev prodajne razstave 

8. j un i j šolsko tekmovanje iz 
slovenskega jezika 

10 . j u n i j olimpijski tek 

13 . j un i j ocenjevalna 
konferenca za 8. razrede 

14. j un i j valeta za S. razrede 

19. j un i j ocenjevalna 
konferenca za razredno stopnjo 

2 0 . j un i j ocenjevalna 
konferenca za predmetno 
stopnjo in prireditev ob 
zaključku leta za 4. razrede 

2 7 . j un i j - svet šole 

Z a h v a l a 
donator jem 

Upravni odbor šolskega sklada 
OŠ 8 talcev se zahvaljuje vsem 
donatorjem, ki so prispevali v I 
šolski sklad. Vsakega zneska smo J 
zelo veseli in ga bomo porabili v j 
namen, ki smo ga zapisali v 
ustanovitvenem sklepu. 
Naši d o n a t o r j i so b i l i : 
družina Glavatovič, V incen-
ci j K r a n e r - D i m n i k a r s t v o , 
K L I Logatec , B e r n a r d M l i 
n a r , N a k l o , d.o.o. , J a n e z 
Klev išar , F r a n c Sel iškar -
V o d o v o d n a i n s t a l a c i j a , J a 
k o b P i v k - Z i d a r s t v o i n 
f a sade r s r vo , K u h i n j a i n 
SVIZ OŠ 8 ta lcev Logatec , 
M i z a r s t v o i n s t e k l a r s t v o 
Nagode , V l a d i m i r J u g , Cve
t l ičarna K a r m e n , A n d r e j 
Marušič, s.p. 

Na 2. redni seji smo obravnavali 
tri prošnje za sofinanciranje. 
Sredstva smo odobrili dvema 
učencema naše šole, katerih 
starši ne zmorejo plačevati ma
lice in prispevkov za šolske 
aktivnosti. Del sredstev pa smo 
odobrili družboslovnemu aktivu 
Pole, ki bo organiziral Družbo
slovni tabor za nadarjene učence. 
Tabor bo potekal junija v podru
žnični šoli v Lazah. 
Upam, da lahko pričakujemo 
vašo denarno pomoč tudi v 
naprej. Za vse, ki ste pripravljeni 
pomagati otrokom, naj še enkrat 
zapišem številko sklada: 
50100-620-112-82710-1033677 
sklic 555. 

Za U O šolskega sklada: 
Mojca Albreht 

Otroci 
ustvarjali v 
Lazah 
Letos prvič je OŠ 8 ta lcev 
o r g a n i z i r a l a Us t v a r j a l n i ta 
b o r , k i se ga je z a d n j i t eden 
v m a j u udeležilo 24 učencev 
5. i n 6. r a z r e d o v v s e h 
logaških o s n o v n i h šol . 

V prijetnem okolju Planinskega 
polja so učenci ustvarjali na temo 
Letni časi. 
Ponavadi so šole organizirale 
naravoslovne tabore za nadarje
ne učence, ki so se izkazali na 
raznih šolskih tekmovanjih. 

Tokrat so se odločili, da pripra
vijo tabor za učence, ki morda po 
uspehu niso med najboljšimi, a so 
učitelji opazili, da so nadarjeni. V 
treh dneh, ki so jih preživeli na 
Planinskem polju (spali so v POŠ 
Laze), so se udeležili glasbene, 
literarne, likovne, dramske in 
angleške delavnice, trenutke med 
njimi pa izkoristili za sproščanje. 
Z otroki se je ukvarjala skupina 
učiteljev, med drugimi pa so jih 
obiskali gozdar, avtorica knjig za 
otroke Anja Štefan, Nataša 
Preslor in skupina učiteljev iz 
Pirana. 

I'etra Trček 

n o v i c e 
w w w . m a l i . s i 

n a i n t e r n e t u 

v s a k č e t r t e k 

s v e ž e n o v i c e 

Sprejmimo iti 
cenimo drugačnost 

N a OŠ T a b o r že tret je l e to de lu j e krožek P r o s t o v o l j n o 
s o c i a l n o d e l o , v k a t e r e g a je r e d n o vkl jučenih 12 i n 

občasno 5 učencev 4. i n 6. r a z r e d o v . Z d e l o m , k i ga r e d n o 
v s a k t e d e n op r a v l j a j o s starejšimi, b o l n i m i i n i n v a l i d n i m i 
o s k r b o v a n c i d o m a z a os t a r e l e , p o p o t r e b i p a t u d i v š i ršem 

k r a j e v n e m p r o s t o r u , m l a d o s t n i k i i z k u s t v e n o doživljajo 
drugačnost l j u d i , k i živijo m e d n a m i i n so p r a v t a k o k o t 

o s t a l i d e l v s a k d a n j e s t v a r n o s t i . Učence požrtvovalno 
v o d i t a m e n t o r i c i S i l v a K r a n j c Debevc i n I r ena 

S ivec-Magl ica. 

Kira se dobro razume z gospo Tončko. 

Dva izmed najbolj vztrajnih sta Kira Rupnik in Borut Gostiša iz 6. a 
razreda. Oba vsak teden obiskujeta svoje varovance v domu za ostarele. 
Posvečata se vsem enako, vsak pa ima koga, na katerega se je še posebej 
navezal. Kira se še posebno dobro razume z gospo Tončko, navdušena 
pa je tudi nad gospo, ki ji v domu pravijo kar "naša Minca" .Šteje že 97 let 
in je izdala svojo zbirko pesmi. Kira ji pomaga pri razgibavanju in rada 
posluša njeno zanimivo pripovedovanje. Borut je navezan na gospo 
Marijo, ki je zelo bolna in nepokretna. Doma je na Kalcah in njena 
velika želja je, da bi vsaj še enkrat lahko obiskala domačo hišo. Prav to 
željo ji nameravajo Borut, Kira in ostali prostovoljci z obema 
mentoricama v kratkem uresničiti. Oba bosta s prostovoljnim delom 
nadaljevala tudi v prihodnje. Ko pa sem ju vprašala, če bo mogoče 
takšno delo postalo njun poklic, sta mi odgovorila, da verjetno ne. Delo 
s starejšimi se jima zdaj, ko se redno srečujeta z njim, zdi preveč 
zahtevno in naporno. 

Novost pri delu krožka za prostovoljno socialno delo v letošnjem letu je, 
da so začeli tudi z obiski na domu. Enkrat tedensko obiskujejo gospo 
Marijo Pivk, ki živi sama na Kalcah. Mladi prostovoljci ji pomagajo pri 
vsakdanjih opravilih, urejajo okolico hiše, pospravljajo, nanosijo drva 
in postorijo še marsikaj. Zelo radi pridejo k njej, saj zna Bobkova Mici, 
kot ji rečejo po domače, pripovedovati zanimive zgodbe. Zadovoljni so, 
ker se njihova varovanka kljub prestani hudi bolezni dobro drži in se v 
trgovino kljub visoki starosti odpelje kar s kolesom. 
Borutu in Kiri je, kakor ostalim članom krožka, prostovoljno socialno 
delo zelo všeč. Oba imata rada ljudi, želita jim pomagati in jim polepšati 
življenje. Čutita, kakšno veselje in srečo prineseta skupaj z drugimi v 
srca starejših in pomoči potrebnih in ti občutki obogatijo vse - stare in 
mlade. Poleg že ustaljenih prireditev pa so člani krožka konec maja 
prvič pripravili tudi prireditev za člane notranjske podružnice 
Združenja multiple skleroze Slovenije. 

B. levinger 

ZAHVALA SPONZORJEM 
Starši učencev POŠ Hotedršica se z a h v a l j u j e m o s p o n z o r j e m , 
k i so omogočil i zaključno p r i r e d i t e v P o n e d e l j k o v i h i g r a r i j v 
pe tek , 2 5 . m a j a 2 0 0 1 . 

Glavni sponzorji: 
OŠ Tabor Logatec, Lovska družina Hotedršica. Telmak, d.o.o., Logatec 
Prireditev so sponzorirali tudi: 
Stane Švigelj, Hotedršica, Športno društvo Hotedršica 
KS Hotedršica, Kmetija odprtih vrat Urbanove. Ravnik 
Gostilna Turk, Hotedršica, Franc Treven, Hotedršica 
Slavka in Roman Eržen, Hotedršica, Tomaž Treven, Hotedršica 
Silvo Brenčič, Hotedršica, Cveto in Milena Nagode, Ravnik 
Anton Lukančič, Rovte 

http://www.mali.si
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Deset let 
gospodarji na svoji zemlji 

Ob 25. obletnici SKD Vrh 

Žlahtno prekipevajoči 
gledališki nadih 

Iz tipajočih začetkov d o o b v l a d o v a n j a s p r e t n i h veščin je v o d i l a gledal iška po t F r a n c a 
J e r e b a , r o j e n e g a 19- m a j a 1958 v kmečk i družin i n a Ž i rovskem V r h u , žirovskega občana, 

p a v e n d a r v r h o v s k e g a f a r a n a . Na jpre j se je b i l n a m e n i l čev l jarskemu p o k l i c u , se t u d i s p r v a 
i z o b r a z i l v čevljarskega t e h n i k a , k a s n e j e p a se je z a p i s a l t e s a r j e m ; v r h vsega p a b o o s t a l o 
n j egovo o d r s k o d e l o z boga to b e r o režij v m i n u l i 2 5-letnici i n bržčas še d o l g o n a p r e j . Z a 
svoje uspešno d e l o je p r e j e l n e k a t e r a p r i z n a n j a : P r i z n a n j e OF, F e b r u a r s k o p r i z n a n j e i n 

L i n h a r t o v o p r i z n a n j e . 

K a k o t i je p r i duši , k o se 
zazreš p o boga t i gledal iški 
n j i v i , k i s i jo p r i d n o o b d e l o 
v a l d o l g a deset le t ja? 
Prijetno lepo mi je, kot mi je bilo 
prijetno lepo po vsaki uprizoritvi, 
ki je uspela najprej pred domačim 
občinstvom, nato pa še v gosteh. 

Se še spomniš p r v e g a d o t i k a 
z o d r o m ? 
Kako da ne. Bilo je to prav na 
začetku 70-ih let. Tedanji učitelj in 
režiser Bine Berčič je šolarje prav 
rad vabil in navduševal za sode
lovanje pri "igrah"«. K eni od iger o 
dedku Mrazu je pritegnil tudi 
mene. In tako se je začelo. 

K a k o se je p a nada l j e va lo ? 
Po končani osnovni šoli sem se 
učil čevljarstva v Žireh, kjer so 
imeli dobro dramsko skupino. V 
njej je sodeloval moj sošolec 
Grošelj. Nekoč so potrebovali še 
dodatne tri igralce in sošolec, ki je 
vedel za moje otroško nastopanje, 
me je povabil k sodelovanju. Med 
vajami me ni zanimala samo moja 
vloga, marveč tudi delo soigralcev, 
sodelavcev, ki so se ukvarjali s 
kulisami, z razsvetljavo, zlasti pa 
me je pritegovalo delo režiserja, 
čeprav nisem slutil, da bi sam kdaj 
režiral. 

V e n d a r se je v tebi le n e k a k o 
oglašala želja, d a bi p r e r a 
s te ! z g o l j z a n i m a n j e z a 
ig ra l s tvo? 
Lahko bi temu tudi tako rekli, 
čeprav še nekaj časa ni bilo godne 
priložnosti za kak poskus režije, 
Pač pa sem še vedno pri Binetu na 
Vrhu Sv. Treh Kraljev igral: 1976. 
v komediji Hodi de Bodi, 1977. v 
'Plačanih. Prav s to predstavo se je 
učitelj Berčič odpravil iz našega 
kraja. Nova sezona je bila pred 
vrati in ledaj se je odločilo: 
komedijo Gosposka kmetija naj 
režira Prane In lako, m ob obljubi, 
da bodo vsi pomagali, sem se 
tipajoče lotil režije, vendar je moj 
zastavek prekinila vojska, ki me je 
poklicala v svoje vrste: moje delo 
pa je nadaljeval učitelj Jaka Kokalj, 
ki je na šoli nasledil prejšnjega 
učitelja. Šele po odhodu učitelja 
Kokalja se je začel gledališki 
spopad, ki še kar traja. 

S m e m o tore j čas o d tedaj šteti 
z a tvoje o b d o b j e , k i je razločno 
z a z n a m o v a l o v z p o n i n o d m e v 
nos t v r h o v s k e g a g le dališča? 
Morda, recimo, nekako z letom 
1982, ko so se po poslovitvi učitelja 
Kokalja oči naših igralcev ponovno 
ozirale po meni in me vabile, da bi 
režiral tedaj dokaj aktualno Kozin-
čevo socialno dramo Brezjansko 
polje. Predstava je uspela do take 
mere, da me je zavezala k režiji 
naslednje igre in potlej domala vseh 
doslejšnjih predstav - vsega kakih 

B i s t r e se l , k o t se reče, i z 
r o k a v a vse svoje režije, d e n i 
m o , o d B r e z j a n s k e g a p o l j a d o 
tega t r enu tka ? 
Kot iz rokava ravno ne bo šlo. ampak 
spomin mi bo pomagal. Tako so se 
vrstile predstave: Klopčič, Dekle iz 
Trente. Domen. Zaradi stanovanja, 
Pozabljeni ljudje. Veseli večer, 
Kastelka. Charh/eva teta, Krčmarica 
Mirandolina, Strogo zaupno, Dan 
oddiha, Trinajst jih bo. Hrup za 
odrom, Prisega opolnoči, Dohodni
na, To imamo v družini, Gospod 
Evstahij iz Šiške in zdaj smo tik pred 
uprizoritvijo Desetega brata. Kol gosi 
pa sem na Govejku pri Ledinah 
režiral še komediji Poročil se boni s 
svojo ženo in Glavni dobitek. Vsaka 
premiera je doživela v poprečju deset 
ponovitev. 

K a k o s i se lo teva l r epe r toa r j a ? 
Ja, vprašanje repertoarja sili vselej v 
eno najtežjih odločitev: razmišljati je 
treba o primernosti besedila, upošte 
vajoč igralce, gledalce, tehnične 
zmogljivosti domačega odra, ne 
žnosti gostovanj in še kaj. Gledalci si 
še vedno najbolj želijo komedij, 
ljudskih iger, pa tudi dramatizacij 
priljubljenih literarnih del 

Ka j pa i g r a l c i , tehnično oseb je , 
naraščaj? Človek b i p o m i s l i l , 
d a je p r i količkaj obsežnejši 
z a s e d b i k o m a j moč k o g a o b i t i 
v t a k o m a j h n e m k r a j u . 
Saj, saj. Ali nekako se nam vedno 
izide Tudi to pot, ko potrebujemo za 
zahtevno uprizoritev Desetega brata 
na prostem kakih 80 ljudi. Se pa kar 
rado dogaja, da leže prepričamo 
igralce za tako imenovane glavne 
vloge kot za stranske. Res pa je tudi, 
da redno skrbimo za naraščaj skozi 

Franci Jereb 
prvi z leve. 

Foto: 
Franc Bogataj 

ustrezno vzgojo v šoli. Učence 
navajamo k igranju; otroci pa se 
radi gredo gledališče. 
K a t e r e o d p r e d s t a v so t i 
os ta l e še p r a v posebe j v le 
p e m s p o m i n u , ka t e r e šteješ 
z a svoj največji uspeh? 
Hm, pravzaprav se dogaja tako, da 
na določene trenutke bi dal 
prednost tej, po kakem premi
sleku spet drugi postavitvi. Pa 
vendar: skoraj ne bi mogel obiti 
Pozabljenih ljudi, njihovih dobro 
izrisanih pretresljivih usod. Pri
sege opolnoči, zahtevne in uspe
šne prve predstave na prostem, pa 
morda karakterno dobro izigrane 
komedije Dan oddiha. 

Kakšne vrs te občutki te 
preveva jo ob 2 5-letnici boga 
te društvene p a (ud i tvoje 
o s e b n e uspešne gledališke 
de javnos t i ? 
Saj človek komaj verjame, da se je 
nabralo že toliko let. Priznani, da 
sem vesel zlasti vseh igralcev, ki se 
jih je zvrstilo čez 110, da sem vesel 
vsakega sodelavca, da sem vesel 
vsega, kar smo skupaj doživeli in 
skupaj ustvarjali. Vse smo lahko 
bogatili z zglednim medsebojnim 
ujemanjem in ob podpori vašča 
nov, ki so nas vselej razumevajoče 
podpirali, za kar smo jim hvaležni, 
zlasti vodstvu krajevne skupnosti. 
Zato je zadovoljstvo ob jubileju 
loliko silnejše. 

A l i p o m e n i ta s i l n o s t , d a 
ostajaš v r h o v s k e m u g l e d a l i 
šču še n a p r e j /vest? 
Res je, da sem z gledališčem in z 
\ rhovci Žlahtno zastrupljen rad 
Imam to početje in njih. In dokler 
me bo društvo potrebovalo, zlasti 
dokler me bodo igralci prenašali 
in dokler se bodo na odru dobro 
počutili, bomo delali nove pred
stave. Po Desetem bratu, s katerim 
bomo tudi slovesno počastili 
25-letnico neprekinjenega gledali
škega delovanja, pridejo morda na 
vrsto Norčije v postelji ... ali kaj 
drugega, kaj jaz vem ... lla-ha-ha! 

Hvala za pogovor. Ob jubileju tebi 
m društvu iskrene čestitke in 
najlepše gledališke želje za naprej 

tudi v Imenu uredništva 
Logaških novic. 

Marcel Štefančič 

Deset let je že m i n i l o o d d o g o d k o v l e ta 1 9 9 1 , k o je p a r l a m e n t p o t r d i l v o l j o S lovencev , k i s m o 
n a r e f e r e n d u m u d e c e m b r a 1 9 9 0 odločno i z r e k l i d a z a s a m o s t o j n o državo. P o vsej državi so 
v počastitev 2 5 . j u n i j a , d n e v a državnosti , n a p o v e d a n e p r o s l a v e , p r i r e d i t e v p a v s o d e l o v a n j u 
z d r u g i m i u s t a n o v a m i i n društvi p r i p r a v l j a t u d i Občina Logatec . Deset let je l a h k o d o l g a 
d o b a . Še p o s e b n o , če se je t eh l e t i h z g o d i l o i n doga j a l o t o l i k o novega , k o l i k o r se je S l o v e n c e m 
i n v s e m , k i so se v z a d n j e m dese t l e t ju odloči l i živeti v s a m o s t o j n i državi . D o g o d k i i z d n i m e d 
v o j n o z a o samosvo j i t e v , p r e d n j o i n t i k p o njej počasi b l e d i j o . A ne t i s t i m , k i so v v o j n i bo l j a l i 
m a n j a k t i v n o s o d e l o v a l i ; v Loga t cu je b i l o vsega s k u p a j m o b i l i z i r a n i h o k r o g 5 0 0 
t e r i t o r i a l c e v . 

Vod za protispecialna dejstva TO Logatec, Med osamosvojitveno vojno je bil vod kot intervencijska enota 
nastanjen pri Jamarski koči Logatec. 

M i r o Pogačnik, sedaj poveljnik 
241. pehotnega polka SV, je bil tik 
pred vojno leta 1991 poveljnik 
Občinskega štaba TO v Logatcu, 
po združitvi Občinskih štabov pa 
pomočnik poveljnika za zaledje, a 
je še naprej aktivno deloval na 
območju Logatca. Živo se še 
spominja dogodkov izpred desetih 
let. 
Vojna se je za pripadnike TO 
pričela že maja 1990. ko jim je 
jugoslovanska vojska odvzela 
orožje. Ker je TO v Logatcu imela 
relativno dobre odnose s povelj
stvom vojašnice v Blekovi vasi, jim 
je s pomočjo zvijač uspelo v dveh 
mesecih iz skladišč "ukrasti" 
večino avtomatskega orožja, ki je 
sicer bilo njihova last. Skrili so ga v 
tajna skladišča pri zaupnikih v 
logaški občini. Proti koncu leta so 
bili v Logatcu tako dobro oboro
ženi, da so manjše količine orožja 
celo oddali v občini Idrija in 
Ajdovščina. TO se je na junijske 
dogodke pripravljala še celo zimo. 
26. junija smo povsod po Sloveniji 
z optimizmom in navdušenjem 
praznovali ustanovitev nove 

države. Na sedežu štaba so takrat dan 
in noč dežurali že skoraj leto dni, še 
najnapornejši je bil zadnji mesec, ko 
so člani poveljstva komaj kdaj videli 
svoje družine. Približno polovica 
štaba je 26. junija zvečer spremljala 
prireditev pred Narodnim domom v 
Logatcu. Na večerji pri Krpanu jim je 
občinski funkcionar izrazil svoje 
veselje: "Fantje, kako? Zdaj. ko 
imamo svojo državo, bo vse v redu." 
"Skoraj trdno sem bil prepHčafl, da 
se bo ponoči nekaj zgodilo. Vedeli 
smo, da vojska nekaj pripravlja," se 
spominja Miro Pogačnik. "Miro, 
tanki so odšli iz kasarne!" ga je nekaj 
ur kasneje, 27. junija, ob 3. uri 
ponoči, prebudil Marjan Krušec iz 
oddelka za obrambo. Pričelo se je. 
Dnevi in noči. polni negotovosti in 
tesnobe. Teritorialci so noči in dneve 
preživljali na barikadah, zasedali... 
Prebivalci pa ob radijskih 
sprejemnikih poslušali najnovejše 
vesti in upali na najboljše. 
Fnote TO so se na območju Logatca 
Irikral neposredno soočile z J I, A: na 
Ravniku nad bazami, ko so sestrelili 
bojni helikopter Ml S: ko so obs 
treljevali radarski položaj na l.ju 

bljanskem vrhu ter na Cesarskem 
vrhu med Logatcem in Vrhniko, 
ko so ustavili napredovanje 
tankov iz vrhniške vojašnice. 
Prodor tankov so po Pogačni-
kovih besedah bolj ali manj 
pričakovali. Barikada je bila 
uspešna, občutke teritorialcev, ki 
so se tistega dne znašli pred 
tankovskim ognjeni (dva sta bila 
ranjena), pa je verjetno nemogoče 
opisati. 
"Pred samo vojno sem se 
spraševal, kako bi reagiral, če bi 
do nje prišlo," je razglabljal Miro 
Pogačnik, "a tega ne moreš vedeti 
vnaprej, to moraš doživeti. 'Pisto 
lelo mi je dalo več spoznanj, 
razumevanja in izkušenj kot vseh 
dvajset let, kolikor sem v TO in 
vojski." Tisto poletje je pomenilo 
izkušnjo za vse, ki smo si želeli 
postati gospodarji na svoji zemlji. 
Po desetih letih smo se življenja v 
samostojni državi že navadili in ga 
jemljemo kot samoumevnega. Pa 
bi se morali večkrat spomniti na 
dni, ko smo v negotovosti priča 
kovali, kaj bo prinesel jutri 

Petra liček 

Ob tej priložnosti vabimo vse, ki ste v tistih časih omogočili tajno skladiščenje orožja na vaših domovih, pripadnike enot 
TO, ki so varovali Učni center Ig, pripadnike dežurnih intervencijskih enot, ki so bile v pripravljenosti v PD Cajnarji v 
Novem Svetu in vse, ki sle sodelovali v enotah TO ali z njimi med osamosvojitveno na družabno srečanje pri Lovski koči 
LĐ Logatec (pri Lomu) v nedeljo, 24. 6. 2001. 

Ob 10. obletnici osamosvojitve Slovenije vabimo vse udeležence vojne za Slovenijo in ostole občane no družabno 
srečanje, ki bo 24 . 6. pri Lovski koči LD Dol . Logatec (za Lomom) s prlčetkom ob 10. ur i . 

Postregli vam bodo z volom na žoru, ki ga prispeva Kmelijsko gozdarska zadruga logotec. Poskrbeli bomo tudi za pijačo 

in dobro glasbo. 
Prireditveni odbor 

m a 
mali d.o.o. 

založniško in trgovsko podjetje 
Čevica 4, 1370 Logatec, Slovenija 

Telefon: 061 7 5 0 9 6 6 0 
Faks: 061 7 5 0 9 664 
G S M : 041 6 2 5 6 8 8 

El.,pošta: novice('fmali.si 
tiskarna( ( l )mali.si 

g r a f i č n a p r i p r a v a 

o f f s e t t i s k 

k n j i g o v e z n i c a 

f o t o k o p i r a n j e 

d i g i t a l n i i z r i s p l a k a t o v 
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Prodaja in nakup kmetijskih zemljišč 
Precejšen del površine logaške 
občine, razen poseljenih delov, po
krivajo gozdovi in kmetijska ze
mljišča, ki jih kot takšne opre
deljuje Prostorski plan Občine Lo
gatec. 
Promet z njimi (kupo-prodajne, da
rilne, menjalne in izročilne pogo
dbe) ureja Zakon o kmetijskih 
zemljiščih, sam postopek pa v naši 
občini vodijo na Upravni enoti 
Logatec (UE). Največ se sklepajo 
kupoprodajne pogodbe. Cene 
zemljišč se oblikujejo na prostem 
trgu; v zadnjem času so zaradi 
velike ponudbe nekoliko padle. V 
Logatcu je bilo v zadnjih letih 
opaziti porast prodaje zemljišč, 
čeprav letošnje številke kažejo, da 
bo prometa verjetno nekoliko manj 
kot lani (okrog 50 vlog konec maja 
letos in 146 vlog v lanskem letu). 
Na Upravni enoti Logatec je na 
Oddelku za gospodarstvo za promet 
s kmetijskimi zemljišči zadolžena 
Vida Šparemblek, višja svetovalka 
za vodenje upravnih postopkov s 
področja kmetijstva. 

Promet s kmetijskimi zemljišči, največ
krat gre za sklenitev kupoprodajne 
pogodbe, zahteva določen postopek. 
Postopek za odobritev je razdeljen v dva 
dela: prvi zadeva prodajalca in drugi 
kupca. 

Ponudbo izpo ln i 
prodaja lec 

Ponudbo prodajalec izpolni, če želi pro
dati kmetijsko zemljišče, gozd ali kme
tijo. Prodajalec kot lastnik zemljišča je 
torej na UE po zakonu dolžan izpolnili 
ponudbo, obrazec, v katerem navede 
podatke o kmetijskem zemljišču, ceno 
in druge prodajne pogoje. Z zemji-
ško-knjižnim izpiskom, ne starejšim od 
treh mesecev, dokaže svoje lastništvo. 
Ponudba mora biti na oglasni deski 
upravne enote nabila 30 dni; v tem 
času se na ponudbi) lahko javijo vsi, ki 
sn zainteresirani za nakup. Zakon daje 
možnost uveljavljanja predkupne pravi 
ce prednostnim upravičencem po na 
slednjem vrstnem redu: solastnik; 
zakupnik, ki |t> kmet; kmet, ki meji na 
zemljišče; drug kmet v primerni oddalje
nosti; Sklad kmetijskih zemljišč in 
gozdov HS; Občina in kmimjska 
organizacija. Ce te pravice ne uveljavlja 
nihče od njih, lahko lastnik zemljišče 
pioda drugim kupcem, ki sn njegovo 
ponudbo sprejeli pravočasno, na 
zakonski) predpisan način, če seveda 
liinmei po 1 S), členu lega zakona odobri 
11111. t v n. iln 

Vlogo za 
odobr i tev 
p r a v n e g a posla 
izpo ln i kupec 

V drugem delu postopka prodajalne in 
kupec sklenem kupopiodajno 
Pogodbu, ki mum vsebovati vse |)(iyii|o 
ii ponudbe. Podpisati jo morata oba, 
kupei: pa mora hm slovenski dižavl|an. 
On pogodbu lahko skleneta, p.i mina 
upravna enoia odobrili pravni posel jin 

Zakonu o kmetijskih zemljiščih. Odobritev 
UE je pomembna, da se kmetijska 
zemljišča resnično prodajajo kupcem, ki se 
že ali pa se še nameravajo ukvarjati s 
kmetovaojem; s podrobno preučitvijo vlog 
želijo preprečiti preprodajo zemljišč. Ravno 
zalo mora kupec na UE predložiti vlogo, v 
kateri navede podatke o tem, za katero 
vrsto kmetijske dejavnosti bo uporabljal 
zemljišče; kako je on ali član njegovega 
gospodinjstva usposobljen za opravljanje 
te delavnosti ter ali je že lastnik kmetijskih 
zemljišč in se že ukvarja s kmetijsko 
delavnostjo. Vlogi mora priložiti pogodbo, 
podpisano s sirani kupca in prodajalca, 
potrdilo o državljanstvu in dokazilo o 
lastništvu prodajalca.)/ ugotovitvenem 
postopku svetovalka na upravni enoti 
pridobi mnenja Občine Logatec, 
Ministrstva za obrambo in, če gre za 
gozdna zemljišča, še Zavoda za gozdove, 
te so vsa mnenja pozitivna, upravni organ 
odobri pravni posel prodaie kmetijskega 
zemljišča. Preden kupoprodajno pogodbo 
oven notar, mota prodajalec ali kupec dan 

pogodbo v potrditev na Davčno upravo 
v Logatcu. Z overovitvijo podpisa proda
jalca pa pogodba postane javna listina, 
na podlagi katere mora kupec podati 
predlog za vpis lastninske pravice v 
zemljiško knjigo. 
Čeprav vse vloge na upravni enoti 
obravnavajo tekoče, je rok za odobritev 
pravnega posla, to je prometa s 
kmetijskimi zemljišči, kar dolg: če sta 
ponudba prodajalca (ki mora biti 30 dni 
nabita na oglasni deski upravne enote) 
in vloga kupca popolni in če institucije, 
ki morajo posredovati svoja mnenja v 
20-ih dneh, to storijo v roku, traja vse 
skupaj dva meseca. Rok je en mesec 
krajši, če gre za sklenitev darilne 
pogodbe; v tem primeru ni treba 
izpolniti ponudbe, če pa sta obe stranki 
še v sorodstvenem razmerju, na UE 
izdajo le potrdilo, da odobritev 
pravnega posla ni potrebna, kar storijo v 
nekaj dneh. 

Pripravila Vetra Trček 

Z a p i s a n o v L o g a š k i h n o v i c a h 

Letnik 1956 
V letu 1 9 5 6 so Logaške nov i ce izšle s a m o t r i k r a t . P r v a 
številka je izšla šele v mesecu a p r i l u , z oprav ič i lom, d a j i h 
t i s k a r n a n i n a t i s n i l a z a r a d i varčevanja z e l e k t r i k o i n 
p a p i r j e m . Do koma leta sta izšli še dve dvojni številki, novembra in 
decembra. Po zadnji dvojni številki |e izhajanje Logaških novic 
ugasnilo. Ponovno so pričele izhajati šele leta 1970, spet kot glasilo 
Kombinata lesne industrije Logatec. 
Tudi v tem zadnjem letu so Novice predvsem seznanjale kolektiv s 
poslovnimi rezultati, finančnim stanjem podjetja in s predlogi za 
izboljšanje proizvodnje. Prvo tromesečje l()S(> |e pomanjkanje 
električne energije močno prizadelo vso industrijo, a so plan vseeno 
prekoračili od 10 do 30 %. objavili so predvidene novosti zakona o 
pokojninskem zavarovanju o možnostih In načinu upokojevanja ter 
kdaj in koliko dni izrednega plačanega dopusta pripada posamezniku, 
Okrajni ljudski odbor je potrdil plan investicij za tekoče leto. Potrjena 
bilanca podjetja je izkazovala, da je v lesni branži Kl.l najuspešnejši po 
vrednosti proizvodnje na zaposlenega, ravno tako tudi po osebnem 
dohodku. Podjetje so obiskovali ameriški poslovni partnerji in celo 
ameriška vladna gospodarska delegacija. 

V d e c e m b r s k i d v o j n i številki so m e d D r o b n i m i n o v i c a m i 
z a p i s a l i : "Sest hektarov men zemljišče, na katerem sloje naši 
tovarniški oblekli. Zemljišče je vse iz dolin in hribčkov, ki so se počasi 
spreminjali V ravnino, seveda s trdim delom naših ljudi. Kljub 
ogromnemu delu, ki smo ga imeli In ga Imamo še s planiranjem, pa 
imamo prijetno zavest, da nismo uničili niti pedl plodne zemlje, ki bi jo 
sicer uničili, če bi gradili tovarno na logaškem polju." 

Jože SelŠek 

Notranjski radio 
odslej bolj informativen in notranjski 

N o v a p o d o b a r a d i a n a f r e k v e n c a h 9 1 . 1 i n 1 0 7 . 1 M h z 

Šesto le to d e l o v a n j a N o t r a n j s k e g a r a d i a o z i r o m a NTR-ja i z Loga tca , k i je b i l d o n e d a v n e g a 
še v c e l o t i v r o k a h občine, je p r i n e s l o o b i l i c o n o v i h s p r e m e m b . N e k a t e r e so b i l e , p r i z n a j m o 
s i , n u j n e i n p r e p o t r e b n e . Če ne drugače, t u d i z a r a d i o k o l j a , v k a t e r e m r a d i o živi , d i h a ter se 
r a z v i j a , i n k i , hočeš nočeš, po t r ebu j e m e d i j , p r e k o k a t e r e g a i n v k a t e r e m se l a h k o j avnos t 

t u d i i d e n t i f i c i r a . S t r i n j a m o se l a h k o , d a je k r a j a n e p o t r e b n o i n f o r m i r a t i o p o s a m e z n i h 
a k t u a l n i h vprašanj ih i n t e m a h , p o m e m b n i h z a n j i h o v o življenje i n de lovan j e v najš iršem 

p o m e n u besede . V s a k a r e g i j a namreč po t r ebu j e i n f o r m a c i j e l o k a l n e g a značaja, k i so 
v e z a n e n a l o k a l n o o z i r o m a r e g i o n a l n o s k u p n o s t i n za j ema jo področja k u l t u r e , vzgoje i n 

izobraževanja, p o l i t i k e , športa t e r g o s p o d a r s t v a . 

Novi lastniki radia, med katerimi 
naj izpostavimo Radio Brežice, 
Radio Morje, DZS in Tehniško 
založbo, načrtujejo skupaj z 
občino, ki je obdržala 20 odstotni 
delež, prav to. Ambicija Notranj
skega radia je torej postati 
osrednji elektronsko informativni 
medij za notranjsko regijo, pri 
čemer bo poudarek na vsebini in 
obveščanju o aktualnih dogodkih 
znotraj regije. Skupina petih 
kapitalsko povezanih radijskih 
postaj (NTR. Radio Brežice. Radio 
Sevnica, Poslovni val in Radio 
Morje), ki med seboj tvorno in 
plodno sodelujejo, ob tem zago
tavlja odlično osnovo za uspešno 
in privlačno jutrišnjo programsko 
podobo logaškega radia. Povsem 
nova zasnova programske sheme, 
ki temelji na uspelih programskih 
strukturah ostalih povezanih 
radijev, predvsem brežiškega, bo, 
kajpak z določenimi prilagodit
vami, ki so glede na posamezno 
regijo nujne, implementirana v to 
okolje. Ob tem je potrebno pouda
riti, da je namen Notranjskega 
radia pridobiti status nekomerci
alne radijske postaje, kar bo 
zagotavljalo več oddajanja 
programa informativnega znača
ja. Dnevni program bo razdeljen v 
štiri sklope, posebna pozornost pa 
bo namenjena popoldanski in
formativni oddaji, ki bo nudila 
popoln pregled svežih lokalno 
regionalnih dogodkov in po
membnejših splošnih vsebin. 
Posebnost na slovenskem 
prostoru predstavlja tudi vzposta
vitev posebne informacijske 
mreže med zgoraj omenjenimi 
radi jsk i m i postajam i. preko katere 
bo vsebino splošnega naci
onalnega značaja, določene 
oddaje in reklamne bloke moč 
vzajemno koristiti, kar bo 
prispevalo k boljši učinkovitosti in 
primernejši vsebini. Značilnost 
radijskih postaj je decentralizirani 
pristop, pri katerem igra 

primarno vlogo lokalna informacija, 
sledi ji regionalna, na nacionalni 
ravni pa je poudarek na aktualnih 
poslovnih informacijah. Učinki 
informacijske mreže bodo z vidika 
vodstva radija predvsem sinergijski. 
poslušalci pa jo bodo zagotovo 
prepoznali v boljših, kakovostno 
pripravljenih prispevkih in 
kontaktnih oddajah, ki niso nujno 
omejene na posamezno regijo in so 
torej aktualne tudi širše, na področju 
celotne Slovenije. 
Programska shema NTR-ja bo 
obenem razgibana, informativna, 
zabavna in poučna; takšna torej, da 
bo v njej zagotovo vsakdo našel kaj 
zase. Tudi načrtov in idej za 
okrepljeno sodelovanje z občino je 
nemalo; naj omenimo le tedensko 
oddajo, ki bo zajemala in skušala 
aktualizirati dogodke, ki zadevajo 
sokrajane občine, ob tem pa bo 
postregla tudi z zdravniškimi, 
pravnimi, kmetijskimi nasveti in 
drugim. Kot je ob tem povedal župan 
občine Logatec, gospod Janez 
Nagode, tudi občina kot solastnik 
radia želi. da se bo pod novim 
vodstvom ustvarila nova. izboljšana 
programska shema, kjer bo več 
kontaktnih oddaj, ki bodo govorile o 
gibanju in problemih ter aktualnih 
dogodkih v občini, s čemer se bo 
poslušanost radia povećavala. 
"Vsekakor upamo, da bo sodelovanje 

med občinsko upravo in vodstvom 
radia boljše in zglednejše, 
predvsem pa takšno, ki bo vodilo k 
bolj kakovostnemu programu", je 
še dodal župan Nagode. 
Med kratkoročne načrte NTR-ja 
sodi vsekakor tudi temeljita 
posodobitev tehnične in studijske 
opreme, močno obogatena in 
osvežena pa bo tudi glasbena 
podoba radia. Negotovega obdo
bja Notranjskega radia je torej 
nepreklicno konec. NTR želi delati 
program, pisan na kožo pre
bivalcem regije oziroma svojim 
poslušalcem, ob tem pa namerava 
ohraniti oziroma ponovno 
vzpostaviti odlične stike s sokra-
jani, občino, podjetji in organi
zacijami. V ta namen vabi 
Notranjski radio interesente, ki že 
imajo nekaj tovrstnih izkušenj in 
bi želeli kakor koli sodelovati pri 
ustvarjanju vašega in našega 
radia, naj pokličejo na telefonsko 
številko 01/756 42 20, pošljejo 
e-pošto na naslov: 
radio.ntr@sS.net ali po običajni 
pošti na naslov NTR. d.o.o.. 
Tržaška 148,1370 Logatec. 

Gregor Žvipelj 

Prispevek naročil NTR, d.o.o,, 
Tržaška 148, Logatec 

Ž E L E Z O K R I V S T V O 
m izdelovanje armaturnih mrež 

S r e č k o B R U S s . p . 
Obrtna < ona l ogatec 26 
1 $70 Logatec, tel.: 01 756 42 74 

L r ^ L r l l ^ i ^ D L L i l l 

T R G O V I N A 
z g r a d b e n i m m a t e r i a l o m 
i n železnina 

Š t e f k a B R U S s . p . 
prodaja na drobno 
Kalce 21 a, 1370 Logatec 
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Glasbena pomlad 
Logaška g l a s b e n a šola o r g a n i z i r a l a f e s t i v a l V e r i s . 2 4 g l a s b e n i h d o g o d k o v navduši lo 

poslušalce. 

Pobudnik festivala Veris je 
ravnatelj Glasbene šole Logatec, 
Matjaž A l b r e h t , ki nam je 
povedal, da je ideja o festivalu 
zrasla iz povsem praktičnega 
razloga. V pomladanskem času je 
namreč vsako leto zelo veliko 
koncertnih dogodkov. To razdro
bljeno ponudbo so zdaj združili v 
celoto. S tem so dosegli veliko večji 
medijski odziv in naenkrat 
ponudili program različnih gla
sbenih zvrsti za različne skupine 
poslušalcev. 
V okviru letošnjega 1. festivala se 
je tako zvrstilo 24 koncertnih 
dogodkov, delavnic in mati

nejskih koncertov, ki so jih izvedli 
domači in že uveljavljeni slovenski 
glasbeniki. Zanimiva, predvsem pa 
poučna je bila ponudba za mlade 
poslušalce. Matinejski koncerti so 
osnovnošolski publiki predstavili 
instrumente in glasbene zvrsti, 
predšolski otroci pa so uživali na 
glasbenih delavnicah. 
V okviru festivala smo lahko slišali 
soliste, komorne skupine in orkestre, 
t. i. klasično glasbo, jazz ... Matjaž 
Albreht pravi, da so se izognili samo 
popu in komercialni glasbi. In tako 
nameravajo tudi v prihodnje. Namen 
festivala je namreč populariziranje 
dobre glasbe, zato tudi toliko 

prireditev za mlade poslušalce in 
zato organizacija prireditev na 
različnih prizoriščih, od cerkva do 
domov za starejše in koncertov na 
prostem. Matjaž Albreht je pre
pričan v uspeh letošnjega festivala 
in s kolegi že snuje novega, na 
katerem bo sodelovalo še več 
uveljavljenih glasbenikov. 
Festivalska zastava je padla. S 
programom so bili zadovoljni 
poslušalci in organizatorji. In ta 
uspeh Glasbeno šolo Logatec še 
enkrat več uvršča med znane in 
najbolj uspešne slovenske 
glasbene šole. 

/;. Novak 

O b č i n s k a r e v i j a o d r a s l i h p e v s k i h z b o r o v 

Potrjevanje vse lepšega petja 
Na d r u g o m a j s k o s o b o t o zvečer nas je v d v o r a n i N a r o d n e g a d o m a B r a n k a Novak z v e l i k o 
pravšnje e s t r a d n e mičnosti v o d i l a n a p e s e m s k e m p o p o t o v a n j u s k o z i 3 3 . občinsko r e v i j o 

( o d r a s l i h ) p e v s k i h z b o r o v , k i jo je le tos prvič o r g a n i z i r a l a 01 JSKI ) Loagtec . Devetero z b o r o v 
je s s e d m e r i c o z b o r o v o d i j " r a z s t a v i l o " p e v s k o p o d o b o ne z a r a d i t eh tan ja , ne z a r a d i 

m e r j e n j a , ne z a r a d i t e k m o v a n j a , pač pa z a r a d i po t r j e van j a in i/pričevanja v t i s t e m , k a r 
l a h k o k d o največ z m o r e l epega i n d o b r e g a v pe t ju . 

Razpoloženje reviji je zastavil 
Logaški okte t , ki letos praznuje 
svojo 30-letnico in ga zadnjih 1S let 
uspešno in odmevno vodi Janez 
Gostiša. Oktet je tudi to pot zane
sljivo potrjeval svojsko znamko 
logaškega pevstva. Pomladitev 
okteta pa najavlja veliko glasovne 
svežine: tako se je najbolj sveže 
razlegala Maurijeva Kraška vas. 
tudi s prijetnim (na trenutke /. 
manj izrazito artikulacijo) solom 
Marka Škrlja. 

Pno prijetnih presenečenj je 
pripravil Moški p e v s k i z b o r 
Hotedršica pod vztrajnim vod 
stvom Matija Logarja. Ilotenjcem 
izpričano najlepše zazveni reperto 
ar priredb ljudskih pesmi, čeprav 
zborovodjo priteguje tudi širša 
programska usmeritev, kar je prav. 
Toda uho |e najlepše sprejelo 
Prelovčevo Karlinco. Tudi Meša 
n e m i l p e v s k e m u z b o r u 1)1 in 
DH, vodi ga Karolina Medvešček, 
odtehta največ slovenska narodna 
pesem. Morda bi kazalo privlačne 
mu troglasju odmeriti nadaljnje 
možnosti. Veliko fantovske prešer-

nosti je ponudil nastop O k t e t a Pa 
k o l k r t o l k ki ga vodi Prane Pupis. 
Prijetni glasovi so se še posebej izpeli 
v solističnih nastopili zelo lepo \ 
Bučarjevi So še rožce. 
Zborovodja Janez Gostiša je pripeljal 
na revijo tudi Obrtniški mešani 
p e v s k i z b o r N o t r a n j s k a ki je z 
Ravnikovo Ženjico preizkušal svojo 
pevsko vmeščenosl med dobre 
zbore. Ceno je potrjeval zbor tudi s 
Franckovo Panis Angelicus, kjer je bil 
solist Janez Gosliša mlajši naravnost 
imeniten: škoda, da se je zbor 
izraziteje meril v jakosti s solistom; 
pa vendar lep dosežek. 
Ženski p e v s k i / b o r K D T a b o r |e 
s preizkušenim zborovodjem Zdrav 
kom Novakom ponudil zbor lepih in 
urejenih ženskih glasov, ki so s 
llasslerjevim madrigalom Singing 
and dancing božali dušo in srce, nato 
pa filigransko prefinjeno izzveneli v 
Gobčevi priredbi prekmurske Ne 
ouri, ne sejaj. 

Najštevilčneje se |e predstavil 
Mešani / b o r Pevskega društva 
Logatec, ki ga suvereno vodi že lep 
čas l.ovro Grom. To pot je zbor 

n o v i c © 
w w w . m a l i . s i 

n a i n t e r n e t u 

v s a k č e t r t e k 

s v e ž e n o v i c e 

nekako zadržema izpel Gounodov 
Ave verum, več sproščenosti se je 
oglasilo v Srebotnjakovi kraški 
leseni. Glasovno ravnotežje je 
mestoma zanihalo, vendar je zbor 
ohranil svojo izrazno fiziogno 
niijo. ki ga prišteva med dobro 
upete zbore. Logaški A d o r a m u s 
je pod uglajenim vodstvom 
Marjana Grdadolmka nastopil v 
dveh izvedenkah: najprej kol 
Mešam pevski zbor. kasneje kol 
Komorna skupina istega zbora. V 
repertoarju, ki ga zmore! ta) 
zbor(a), se kar gnete glasbene 
silnosli. Ge je bil Merkuje\ Pater 
nosler dostojna repriza man 
borskega dosežka (srebrno 
priznanje), se je Vodnanskega 
Poranilo Coell defluanl s pripe 
vanjem glasovno izostrenega 
kvarteta in dinamično uskla 
jenega zbora izpel v muzikalni 
vrhunec rcvijskega večera. 
Zrcalo pevskega dogajanja na 
Logaškem je blestelo in lepo 
odmevalo s 11 skladbami tudi \ 
kritičnem ocenjevalnem ušesu 
velikega glasbenega strokovnjaka 
Andraža llauplinana. ki je za 
novembrsko med območno re\ ijo 
v Kočevju odbral Logaški oktet in 
Mešani zbor Adoramus. - Da bi 
njihovi jesenski zvoki ne izzveneli 
manj prepričljivo od teh 
pomladnih 1 

Miin i V s/, j,nn it 

NAPOVEDNIK 
PRIREDITEV 

1.6 . d o 2 4 . 6 . 
R a z s t a v a knj ižnih i l u s t r a c i j 
a k a d e m s e k g a s l i k a r j a 
R u d i j a Skočirja 
V Birtovem hramu na Tratah, 
Medvedje Brdo 

9 . 6 . o b 2 0 . 0 0 
L e t n i k o n c e r t M e P Z Društva 
i n v a l i d o v i n Društva 
u p o k o j e n c e v Logatec 
Zborovodkinja: Karolina 
Medvešček 
V Narodnem domu v Logatcu 

9 . 6 . o b 2 1 . 0 0 
P r e m i e r a vaške i g r e p o d 
m i l i m n e b o m : Dese t i b r a t 
Josipa Jurčiča, v priredbi 
Davorina Petančiča 
SKD Vrh 
Pri POŠ Vrh na Vrhu Sv, Treh 

(v primeru dežja prireditev 
odpade) 

1 5 . 6 . o b 1 8 . 0 0 
Zaključna p r i r e d i t e v 
Mažoretne s k u p i n e D M G 
Logatec 
V Narodnem domu v Logatcu 

16. i n 1 7 . 6 . ob 2 1 . 0 0 
P o n o v i t e v vaške ig re p o d 
m i l i m n e b o m Deset i b r a t 
ŠKDVrh 
Pri POŠ Vrh na Vrhu Sv. Treh 
Kraljev 
(v primeru dežja prireditev 
odpade) 

2 2 . 6 . o b 2 0 . 3 0 
18 . Večer p r i v o d n j a k u 
Pri vodnjaku na Cevici 
Org.: Pevsko društvo Logatec 

2 4 . 6 . s pr ičetkom o b 1 0 . 0 0 
8. T r a d i c i o n a l n a k r e s n a 
n e d e l j a v Hotedršici 
Sv. maša. nato voden ogled 
llotedršice, 
ob 14.00 osrednja prireditev s 
kulturnim programom: 
tekmovanje v kmečkih igrah ter 
prikaz starih običajev in del: Les 
- naše bog;istvo 
Org.: KTD Hotedršica 

2 5 . 6 . p o p o l d n e 
P r i r e d i t e v o b 10. o b l e t n i c i 
o s a m o s v o j i t v e 
Pred Narodnim domom v 
Logatcu 
Org.: Občina Logatec v 
sodelovanju z 01 JSKI), 
kulturnimi društvi, OOZ Logatec 
m kZ Logatec 

o d 2 9 . 6 . d o 1.7. 
N a d a l j e v a l n i tečaj 
i m p r o v i z a c i j e i n j a z z o v s k e 
ig re 
Zadnji dan seminarja: koncert 
mentorjev in udeležencev 
V Glasbeni šoli Logatec 

3 0 . 6 . o b 19 .00 
Klas ični k o n c e r t pariškega 
k v a r t e t a s a k s o f o n i s t o v 
C a r r e m c l e s solistoma Lukom 
Loštrekom in Levom Popisom 
Na Lanišču v Hnišici 

3 0 . 6 . o b 2 1 . 0 0 
Ponov i t e v vaške igre p o d 
m i l i m n e b o m : Deset i bra t 
SKD Vrh 
Pri POŠ Vrh na Vrhu Sv. Treh 
Kraljev 
(v primeru dežja prireditev 
odpade) 

Majski miloglasni odmev 
V pr isrčen m a j s k i p o z d r a v je i z z v e n e l v K u l t u r n e m d o m u v 

G o r n j e m Loga t cu ( 2 5 . ma ja ) t re t j i l e t n i k o n c e r t 
tamkajšnjega Ženskega p e v s k e g a z b o r a z g o s t o m , 

študentom s a k s o f o n a , L u k o m Loštrekom. 

Zdravko Novak, že dodobra izoblikovan zborovodja, je programski 
zasnovi in interpretaciji namenil svojo čutno preizkušenost. Tako velja 
iz prvega dela sporeda še posebej opozoriti na lepo intonacijo in 
lahkotno fraziranje pri Schubertovi Majski in uspešen spopad z 
ritmično raznolikostjo, s svojskimi harmonijami in sodobnim 
glasbenim izrazom v Svetetovi skladbi V samoti. Drugi del sporeda je 
veljal priredbam narodnih iz Rezije, Bele krajine. Prekmurja in s 
Koroške; čisto za konec pa nam je zbor ponudil še dvoje drugačnosti s 
Clarkovo Peterson-Hovijevo glasbo. Obe belokranjski Zeleni Jurij in 
Igraj kolce sta s svojo ritmično-plesno razgibanostjo še posebej 
navdušile poslušalstvo. Prekmurska Ne ouri, ne sejaj je bila izvedena s 
tankočutno prefinjenostjo, ki so jo nadvse občuteno in intonančno čisto 
stkali zlasti začetni in sklepni glasovni. Med prvim in drugim 
koncertnim delom je študent saksofona Luka Loštrek odigral zahtevno 
baročno skladbo - Bachovo suito v petih stavkih, prirejeno po izvirni 
partituri za čelo. 

Lahkoten tek prijetnemu koncertnemu dogodku je dajal Marko Škrlj s 
simpatičnim povezovanjem. Ob dopadljivi predstavi, dovolj 
prepričljivem dinamičnem niansiranju in muzikalnem fraziranju velja 
nameniti še kak napor doslednejši uravnoteženosti glasov (mestoma so 
bili spodnji alti preagresivni, vrhnji soprani pa kdaj pa kdaj za 
spoznanje prezadržani), kar bi zboru dalo še več zvokovne 
homogenosti, še več zrele ženskosti. Do tja pa ni več daleč. 

MarcelStejcmčU! 

Logatčanke izstopale 
Že o s m o Medobmočno srečanje mažoretnih s k u p i n v 

Loga tcu . RadeČaitke ob s p r e m l j a v i g l asbe The Stroj i n v 
k a v b o j k a h . 

Logaško mažorote, 70 jih jo, žo od lela 1 976 vodi Voia Tratnik. 

I(). maja so se srečanja na igrišču pred Narodnim domom v Logatcu poleg 
Mažoretne s k u p i n e DMG Logatec pod vodstvom Vere Tratnik 
udeležile ludi Trebanjske niažorele z mentorico Darjo Korelec. 
Mažoretna s k u p i n a P o r p Kadeče ( Nada Koritnik), Plesna skupina 
mažorel Trbovlje pod vodstvom Fine Tratnik in Mažoretna skupina 
Prosvetnega društva Horjul i Vera Tratnik). 
V kakovosti izvajanja koreografij so izstopale predvsem starejše skupine 
Mažoretne skupine DMG Logatec, a so bile na pogled prijetne in zanimive 
(m prav gotovo tudi kakovostne) točke vseh nastopajočih. Logatčanke so 
bile tudi edine, ki so pole;1, palic kol rek\ Izite uporabile cofe in /;Na\ ice /. 
izbiro glasile In oblačil pa so izstopala dekleta Plesne skupine mažorel 
Porp i/ Kadeč: glasbe skupine The Stroj In kavboj k pri nastopih inažorelk 
le nuno vajeni, Izvajanja posameznih skupin je poleg gledalcev 
spremljalo tudi oko ocenjevalke |SKD Daliborke Podboj Gospa je sicer 
Strokovnjakinja za ples. kar se |e pokazalo tudi v njem oceni 
nastopajočih; prave ocene mažoretnih elementov m podala. Vera Tratnik 
|e ob tem dejala, da bi v Sloveniji težko našli človeka, ki bi lahko \ isoko 
strokovno ocenil nastope mažoretk, 
Gez leden din, 26. maja, so logaške mažoretke nastopile na 7. republiški 
reviji mažoretnih skupin v Trbovljah Med l l-lml nastopajočimi 
skupinami so Logatčanke spet enkrat dokazale, da so res dobre, saj je bila 
razlika med njuni iu ostalimi opazna. Na reviji |e v treh skupinah 
nastopilo 30 Logatčank, 

Petra Trček 

http://www.mali.si
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P r e m a l o m l a d i n s k o 

Utrinki z Občinske revije 
mladinskih pevskih zborov 

Območna i z p o s t a v a J a v n e g a s k l a d a z a k u l t u r n e de j a vnos t i 
Logatec je letošnje le to p r i o r g a n i z a c i j i r ev i j p e v s k i h 

z b o r o v u v e d l a n e k a j n o v o s t i . E n a o d n j i h je ločitev rev i je 
otroških i n m l a d i n s k i h z b o r o v . 

Tako je bila revija mladinskih 
zborov 11. maja v Domu krajanov 
v Rovtah. Na reviji naj bi 
sodelovalo pet zborov, a so na 
prireditvi zapeli le štirje. Tako kot 
revijo otroških zborov, je tudi 
revijo mladinskih zborov 
spremljala strokovna sodelavka 
javnega sklada za kulturo RS, 
sicer dolgoletna odlična zboro-
vodkinja in poznavalka otro
škega in mladinskega zbo
rovskega petja, gospa Majda 
Hauptman. 
Na reviji so zapeli: M l a d i n s k i 
z b o r OŠ T a b o r pod vodstvom 
Z d r a v k a N o v a k a , M l a d i n s k i 
c e r k v e n i p e v s k i z b o r V r h Sv. 
T r e h K r a l j e v , ki ga vodi Ma j a 
Kogovšek, M l a d i n s k i z b o r 
OŠ 8 talcev, ki ga vodi M a r i n k a 
Istenič in M l a d i n s k i z b o r OŠ 
Rovte, ki ga vodi A l e n k a 
G a n t a r 
12 skladb smo slišali na reviji. Kaj 
reči o programu? Na splošno je bil 
premalo pester (dva zbora sta pela 
celo isto skladbo), premalo so
doben (razen skladbe S. Osterca, 
ki jo je zapel Mladinski zbor OŠ 
Tabor, nismo slišali skladbe v 
sodobni glasbeni govorici!). Slišali 
smo tudi premalo a capella skladb 

(svetla izjema je zbor OŠ Tabor, ki 
je brez spremljave odpel celoten 
program) in premalo troglasnih 
skladb. Smo pa zato slišali tudi 
skladbe, ki na revijo žal ne sodijo 
(rockovska spremljava in pop 
način petja). 
Sicer so zborovodje pokazali 
dovoljšnjo mero poustvarjalne 
kreativnosti, mladi pevci pa so 
pogrešali predvsem spodbudo 
poslušalcev. Tistega večera nas je 
bilo v dvorani zares malo. 
Revijo mladinskih pevskih zborov 
je organizacijsko odlično izpeljala 
OŠ Rovte, povezovala jo je Ajda 
Žižek. 
Letošnje medobčinsko srečanje 
mladinskih zborov je že mimo, 
zato zborom ostaja nova 
priložnost za kvalifikacijo na
slednje leto. Bi pa se tega srečanja 
zanesljivo udeležil M l a d i n s k i 
p e v s k i z b o r OŠ T a b o r pod 
vodstvom Z d r a v k a N o v a k a , ki 
mu je strokovna ocenjavalka, ga. 
Majda Hauptman. v oceni med 
drugim zapisala, da "ima prijeten, 
lep, neforsiran zvok in uravno
teženo razmerje glasov ter da je bil 
to nastop za raven državne revije v 
Zagorju." 

B. Novak 

Akademski 
slikar razstavlja 
na Tratah 
A k a d e m s k i s l i k a r R u d i 
Skočir je 1. j u n i j a v B i r to-
v e m h r a m u n a T r a t a h n a 
M e d v e d j e m B r d u n a o g l e d 
p o s t a v i l r a z s t a v o s vo j i h 
knj ižnih i l u s t r a c i j . S l i k a r , 
r o j e n p r i K o b a r i d u , že d l j e 
časa živi v R o v t a r s k i h 
Žibršah i n sedaj prvič r a z 
s t av l j a v domačem k r a j u . K 
r a z s t a v i so g a p r a v z a p r a v 
n a g o v o r i l i domačin i , k i so 
m e n i l i , d a n j ega s a m e g a že 
p o z n a j o , n j egovega d e l a p a 
ne d o v o l j . 

Rudi Skočir se je uveljavil kot 
slikar, grafik ter ilustrator knjig 
za mladino in odrasle in dela kot 
svobodni likovni umetnik. Do 
sedaj je ilustriral že 40 literarnih 
del. zadnji dve. Pesniška zbirka 
Daneta Zajca in Tako kakor 
napravi stari, je zmerom prav H. 
C. Andersena, sta še v tisku. Kot 
slikar in grafik je razstavljal na 
več kot 70. samostojnih raz
stavah in na 100. skupinskih 
razstavah in ex temporih v 
Sloveniji in po svetu. Za svoja 
dela je prejel 16 nagrad in 
priznanj. 
Otvoritev razstave knjižnih ilu
stracij so popestrili godbeniki s 
Trat, knjižne ilustracije pa si 
lahko ogledate še do konca 
junija. 

Petra Trček 

ŠPORTNI JUNIJ 

9 . 6 . N o g o m e t 
10.30 mlajši dečki 
Stadion Sekirica 

1 0 . 6 . Kamniške p l a n i n e -
l e t na t u r a 
Pl) Logatec 

1 0 . 6 . O l i m p i j s k i tek 
10.00 izpred Valkartona 
Org.:'PSKValkarton 

1 0 . 6 . N o g o m e t 
18.00 člani.NK Logatec: NK Mirna 
Stadion Sekirica 

1 6 . 6 . N o g o m e t 
10.30 kadeti 
Stadion Sekirica 

1 7 . 6 . P o h o d K r m a D e b e l a 
peč 
PD Logatec 

2 4 . 6 . V z p o n n a Rat i tovec 
Pl) Logatec 

2 4 . 6 . B a l i n a n j e 
Od IS.00do6.00 Nočni turnir ob 
10. obletnici osamosvojitve 
Balinišče Balinček v Logatcu 

ŠD KOVK postaja pravi 
mladinski center 
K o so p r e d d v e m a l e t o m a člani ŠD K O V K Rovte ob pomoči 
Občine i n K S o b n o v i l i športno igrišče n a K o v k u , je le to 
p o s t a l o o s r e d n j e zbirališče m l a d i h v Rov t ah . V s a m o 
društvo je včlanjenih p r e k o 100 članov. Večina je s t a r i h 
o k r o g dvajset let , a t a k o , ko t je značilno z a vse p r o s t o v o l j n e 
o r g a n i z a c i j e , je t i s t i h p r a v i h " b o r b e n i h " članov le k a k i h 
dvajset . 

Letos so že organizirali finalni turnir medobčinske lige v malem 
nogometu, ki se je odvijal ravno v teh dneh, obnovili pa so tudi 
balinišče, saj si v društvu želijo, da bi se na Kovk vrnili tudi tisti nekoliko 
Starejši, za katere je balinanje pravi magnet. "Poleti si želimo v Rovtah 
izpeljati občinski turnir v Streetballu. tudi letos nadaljujemo z izredno 
uspešno akcijo kolesarskih vzponov na Vrh Sv. Treh Kraljev, le da se je 
letos za nagrade potrebno malo bolj potruditi. Za bronasto medaljo se je 
potrebno kar .30 krat povzpeti k planinski koči na Vrhu. Letos je bilo že 
preko 2S00 vzponov," ne skriva zadovoljstva nad aktivnostmi v društvu 
predsednik Marko Logar. Ob tem velja omeniti tudi vlečnico, ki jo v 
Rovtah postavijo pozimi, Vsakdo plača tisoč tolarjev za letno karto, ki je, 
žal, letos bila le tridnevna, zaradi pomanjkanja snega se\ eda. Ze nekaj 
let pa v društvu skrbijo tudi za zabavo. V zadnjih letih so organizirali 
koncerte prdvsem s skupino Big loot mama, izkupiček pa so namenili 
za izdelavo CD plošče lokalnim punk-rockerjem Prisluhnimo tišini. Kot 
pravi Marko Logar se jim bo to že še obrestovalo, saj so fantje iz benda že 
lako dobri, da bodo sedaj lahko vrnili uslugo s kakšnim brezplačnim 
"špilom". 

Matevi Podjed 

V hladu Logaške jame 
Lep, sončen nedeljski dan je 27. maja k Logaški jami privabil številne 
obiskovalce in radovedneže. Jamarsko društvo Logatec je že 32. po vrsti 
organiziralo javni spust v kraško jamo, ki naj bi jo odkrili gozdarji 
pozimi, ko |e topel zrak, ki |e pihal iz jame, slopil sneg okrog vhoda. 
I.i igaški jamarji so letos našteli 130 ljudi, ki so jih v sedmih urah spustili v 
|amo, kjer jih je pet vodnikov vodilo po zasiganih rovih. Čeprav je pred 
leti število obiskovalcev' jame bilo ze precej višje, predstavlja svojo rslen 
dosežek spust vsakega človeka posebej, saj ga jamarji ročno, le s 
pomočjo škripca in vitla, spustijo v jamo. Letos je leseno konstrukcijo za 
škripec nad vhodom \ jamo nadomestila nova, železna; tako so |amarji 
poskrbeli za še večjo varnost na spustu. 
Obiskovalci so, tako kol vsako leto, odhajali zadovoljni In bogatejši za 
nepozabno doživetje. Tisti pa, ki letos niso zbrali poguma, da bi pokukali 
v podzemlje, bodo novo priložnosl dobili prihodnje leto. /pet 

30 let Teka prijateljstva v 
Hotedršici 

O r g a n i z a c i j a t e k o v p r i j a t e l j s t va v Hotedršici sega v šestdeseta l e ta . T a k r a t n i športni 
z a n e s e n j a k i so se u k v a r j a l i z n o g o m e t o m i n smučanjem, m n o g o k r a t p a so o r g a n i z i r a l i 

t u d i k r o s t e k e . V začetku so se j i h udeleževali p r e d v s e m vaščani , k a s n e j e p a t u d i l jud je i z 
naše občine i n n jene o k o l i c e . P r v i T e k p r i j a t e l j s t va p a je b i l u r a d n o p r i j a v l j e n l e t a 1 9 7 1 . 

O r g a n i z i r a l a ga je b i l a t a k r a t n a ZSMS. P o b u d n i k i ( M i r o L e skovec , C i r i l K lemenčič, 
K o n d r a d M e r l a k , M a r i n k a i n B laž V a v k e n t e r še n e k a t e r i d r u g i ) se še d a n e s r a d i 

s p o m i n j a j o d o g o d k o v i n se vese l i j o , d a je t e k m o v a n j e o h r a n i l o e n a k o i m e ter p r e r a s l o v 
takšno m a n i f e s t a c i j o . 

Udeleženci tekov so sprva 
tekmovali v trojkah, nato v ekipah 
in šele kasneje individualno. Leta 
1977 je organizacijo tekov prev
zelo Kulturno športno društvo 
Hotedršica. Zaradi dobre volje 
organizatorjev in tekmovalcev 
teki niso nikoli odpadli, so se pa 
leta 1991 zaradi prostorske stiske 
od domačije pri Blažu preselili na 
vaško nogometno igrišče. Od leta 
1997 je Tek prijateljstva uvrščen 
tudi med tekme za Pokal 
severnoprimorske lige, t.i. Pokal 
Sobote. 

dečkov in deklic; v naslednjih treh pa 
81. V kategoriji dečki, letnik 1990. je 
močno zmagal K r i s t i a n P e k l a j iz 
Hotedršice. V svojih kategorijah so 
bili H a n i Ivančič, Urša Nagode 
in L u k a Božič drugi, Nad j a B r u s , 
A n d r e j Lukančič, Špela 
Nagode in Lea Pergovnik pa so 
osvojili tretje mesto. 

134 članov n a 13 k i l o m e t r o v 

Dvainštirideset članic se je v petih 
kategorijah pomerilo na 7000 
metrov dolgi progi. Najhitrejša je bila 
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Župan občine Logatec Janez Nagode predaja Kristjanu Peklaju zlato medaljo. 

4 5 0 tekačev i z vse S loven i j e 

Športno društvo Hotedršica se je 
tudi na letošnjem Teku izkazalo 
kot izvrsten in izkušen organi
zator. Društvo šteje komaj 65 
članov, pri organizaciji pa je 
sodelovalo skoraj sto ljudi, 
pomagala so tudi druga društva 
na vasi. Nemogoče bi bilo izvesti 
tekmovanje, če prireditve ne bi 
sponzoriralo kar 68 sponzorjev in 
donatorjev iz Logatca in širše 
okolice. 
Na igrišče, pravzaprav stadion, je 
sončno nedeljsko dopoldne priva
bilo kar 450 tekmovalcev; tekačev, 
ki so se prijavili v eno izmed 
šestindvajsetih kategorij. Tekli so 
na 300,600,1200.7000 in 1.3000 
metrov. Prišli so iz. vse Slovenije -
iz Primorske, Štajerske, Gorenjske 
... Največ jih je bilo seveda iz 
Logatca iu Hotedršice. 
Vsi tekmovalci so nestrpno priča
kovali start. Prvi so prišli na vrsto 
najmlajši. V prvih štirih kate
gorijah je skupaj startalo kar 106 

A n i c a Živko (AK Kladivar) iz Celja, 
s časom 27 min 7 sek. Špela 
Brenčič iz Hotedršice je bila v 
kategoriji A druga s časom 33.33, 
M a r t a Švigelj, Hotedršica pa je v B 

kategoriji dosegla tretje mesto, s 
časom 36.40. 
Na najtežavnejši progi, ki je merila 
13000 metrov, se je pomerilo 
skupaj 134 članov v desetih 
kategorijah. Najhitrejši na progi je 
bil R o m e o Živko (AK Kladivar) 
iz Celja, s časom 45 min 2 sek. 
Drugi na tej progi je bil bivši član 
TK Valkarton in slovenski 
reprezentant J ože Petkovšek, 
tretji pa Boštjan H r o v a t (Dali 
Begunje) iz Begunj. 
Mnogoštevilni gledalci so 
tekmovalce bučno sprejeli v cilju. 
Praktične nagrade so prispevali 
donatorji, medalje najboljšim pa 
so podelili župan občine Logatec 
Janez Nagode, prvi predsednik 
KŠD Hotedršica Jože Nagode ter 
sedanji predsednik ŠD Hotedršica 
Franc Nagode. 

Dogajanje ob samem igrišču je 
pospremila razstava, na kateri 
smo si ogledali priznanja, pokale, 
fotografije in druge rekvizite, ki so 
spremljali športnike v preteklih 
tridesetih letih. Predstavnica KTD 
Hotedršica pa je obiskovalce, ki so 
to želeli, popeljala po krožni poti 
skozi kraj in jim prikazala lepote 
te notranjske vasi. 
ŠD Hotedršica je s to prireditvijo 
ponovno dokazalo, da je s 
skupnimi močmi mogoče izvesti 
še tako zahtevno tekmovanje. V 
slogi je moč. pravijo. In tudi tako 
lahko k sodelovanju pritegnemo 
čim več mladih. 

Stanislav Nagode 

Jože Petkovšek, znani logaški tekač, je na letošnjem Teku prijateljstva 1 3000 
metrov pretekel z drugim najboljšim časom. Pred kratkim je zaključil 
profesionalno športno kariero in se posvetil študiju. Naslednji mesec naj bi 
diplomiral iz ekonomije. Načrte za prihodnost že ima, kakšne, pa nam ni hotel 
zaupati. 

Olimpijski tek 
V Tekaškem smučarskem k l u b u b o d o t u d i le tos o r g a n i z i r a l i O l i m p i j s k i t ek , k i bo 
t a k o ko t v s a k o le to n a m e n j e n p r e d v s e m t i s t i m , k i se s t e k o m u k v a r j a j o le 
r e k r e a t i v n o . Ko t p r a v i j o v tekaškem k l u b u , n a t a k i h p r i r e d i t v a h n i p o m e m b n o , 
k d o z m a g a , tamveč je p o u d a r e k p r e d v s e m n a druženju. 10 . j u n i j a pričakujejo n a 
s ta r tu 10 k i l o m e t r s k e g a t e k a p r e k o 7 0 0 udeležencev, v k l u b u p a s i želijo, d a b i 
v s ak občan, vsaj k o t g l eda l ec , s o d e l o v a l n a t e m t e k u . A k t i v n o b o d o letos s o d e l o v a l e 
t u d i o s n o v n e šole, saj b o d o i m e l i učenci o s m i h r a z r e d o v o b e h logaških šol 10 . 
j u n i j a športni d a n , t a k o d a se b o d o tud i v s i o s m a r j i p o d a l i n a 3 k i l o m e t r s k o p r o g o . 
Za tek je vse p r i p r a v l j e n o , v tekaškem k l u b u pa o p o z a r j a j o , d a b o d o ceste, p o 
k a t e r i h p r o g a p o t e k a , d o p o l d n e z a p r t e , z a to p r o s i j o občane, d a upoštevajo 
n a v o d i l a redar jev . 
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Kapelica na Jurčkovem 

1 2 , n o v i c e šport I duhovni o d m e v i 

S t r a h i n t r e p e t z a 

n a s p r o t n i k e 
N o g o m e t n i k l u b L o g a t e c p o d v e h d e s e t l e t j i h m i r o v a n j a 
p o n o v n o r a z v i j a s vo j e d e j a v n o s t i . V o k v i r u t e k m o v a n j , 

k i j i h o r g a n i z i r a t a N o g o m e t n a z v e z a S l o v e n i j e i n 
Medobč inska N Z L j u b l j a n a v s e z o n i 2 0 0 0 / 2 0 0 1 , 
n a s t o p a j o z r az l i čn im u s p e h o m š t i r i s e l e k c i j e . 

Igralci selekcije do 1 2 lef so 26. maja na domačem terenu pod Sekirico 
premagali ekipo Jevnice z 10:1. (Foto: Franc Bogataj) 

Članska ekipa igra svoje tekme v 2. razredu in v letošnji sezoni 
predvsem nabira izkušnje, saj so igralci mladi in neizkušeni; do sedaj so 
samo štirje igrali pravi nogomet pri drugih klubih. A so porazi ravno 
tako kot zmage sestavni del športnih tekmovanj. Napredek v članski 
ekipi je že opazen, tako v kakovosti igre kot v pristopu igralcev in 
njihovi borbenosti. Kadetska ekipa je selekcija igralcev, ki ob začetku 
sezone še niso dopolnili 16 let. Igralci, razen petih, po starosti sodijo v 
mlajšo selekcijo, na tekmah pa jih večina igra proti dve ali tri leta 
starejšim nasprotnikom, kar se pozna tudi pri rezultatih. 
Zelo uspešno pa v svojih ligah nastopata obe mlajši selekciji do 10 let in 
do 12 let. Selekcija do 12 let se uspešno meri s klubi iz Ljubljane in 
okolice, ki imajo bogatejšo tradicijo, veliko večjo možnost selekcije 
igralcev, prdvsem pa so finančno močnejši. Pa vendar je logaška ekipa 
za večino od njih strah in trepet in se ves čas bori za prvo mesto. 
Zmagujejo z visokimi rezultati in so na zadnji tekmi doma premagali 
Jevnicoskar 10:1. 

Še ena zgodba o uspehu je zgodba o igralcih selekcije do 10 let. Njihov 
sistem tekmovanj je prilagojen turnirskemu načinu igranja; igrajo 
dvokrožno, skupaj 8 turnirjev. V skupini so poleg NK Logatec še 
Olimpija Ljubljana. Ilirija Ljubljana in Svoboda Ljubljana. Končni 
zmagovalec skupine je Olimpija. ki se je tako uvrstila na tekme za 
prvaka Slovenije. Najboljša je letos resda Olimpija, a so logaški igralci 
na tekmah premgali vse tri tekmece. Svobodo tudi večkrat, in v 
skupnem seštevku zasedli tretje mesto. K dobri igri I.ogatčanov veliko 
prispevata tudi dve dekleti, ki se očitno dobro znajdeta v svetu moških, 
trenerka Agata Popovič in igralka, ki je vedno v prvi ekipi, Alenka 
Černe. 

Jože Selšeh 

I g r e s p e c i a l n e 

o l i m p i a d e n a V r h n i k i 

Na Vrhniki je bil IS, maja pomemben dogodek za športnike invalide. 
Vrhniški varstveno delovni center, oddelek vzgoje in izobraževanja iz 
Podlipe je v sodelovanju z Občino Vrhnika in tamkajšnjo Športno zvezo 
pripravil Igre specialne olimpijade Slovenije za ljubljansko dolenjsko 
regijo, osmo po vrsti. Tekmovalci z motnjami v duševnem in telesnem 
razvoju so se pomerili v treh športnih panogah, v košarki, balinanju in 
atletiki, ki je med tekmovalci tudi najbolj priljubljena. V varstvenem 
centru v Poeti i pi je sicer 31 otrok in odraslih, med njimi so tudi 4 iz 
logaške občine, vsem pa je sodelovanje na podobnih tekmovanjih v 
največje veselje. Športniki invalidi tekmujejo pod sloganom: "Pustite 
me zmagati, če pa ne morem zmagati, naj bom pogumen v svojem 
poskusu." To so tekmovalci nedvomno bili. Prijeten dan na Vrhniki pa 
so sklenili z gostovanjem skupine Čuki, ki so se jih predvsem tisti mlajši 
zares iskreno razveselili. 

Matevž Podjed 

Izgnani, a ne 
pozabljeni 

L e t o s m i n e v a že 6 0 l e t , k a r s o , n a j p r e j n e m š k i i n n a t o 
še i t a l i j a n s k i o k u p a t o r s k i v o j a k i p r i če l i i z s e l j e v a t i 

S l o v e n c e z n j i h o v e r o d n e g r u d e . S r e d i noč i s o p r i h a j a l i 
s t o v o r n j a k i , l j u d j e s o s s e b o j l a h k o v z e l i l e 

na jnujne jše , i n j i h n a t o z v l a k i poš i l ja l i v n e g o t o v o s t i n 
v n e z n a n o . Š tev i ln i s o u m r l i v k o n c e n t r a c i j s k i h 

t abor i šč ih : R a b , G o n a r s , V o l t e r a , T r e v i s o , D a c h a u , 
B u c h e n v v a l d . . . p reveč j i h je , d a b i naš te l i v s e . 

Med izgnanci so bili tudi prebivalci 
Logatca in okoliških vasi: med 2. 
svetovno vojno je bilo v koncen
tracijska taborišča interniranih 90 
prebivalcev. S svojih domov je bilo 
pregnanih 26 sedanjih prebi
valcev logaške občine, ki so bili 
nato razseljeni v Nemčijo, Hrva
ško, Srbijo, Italijo in Avstrijo, 
nekaj pa po Sloveniji. 
Če se 7. junija spominjamo vseh 
izgnancev, pa je 4. junij dan otrok -
žrtev vojne. V vsaki vojni so otroci 
najbolj tragične in nesmiselne 
žrtve. Umirali so v koncentra
cijskih taboriščih, padali pod 
streli, umirali zaradi lakote, 
bolezni. V 2. svetovni vojni so ne
mški okupatorji izgnanim dru
žinam odvzemali otroke in 
poskušali iz njih vzgojiti moderne 
janičarje; nemške družine naj bi 
jih vzgojile kot prave Arijce. To je 
bila generacija "ukradenih otrok", 
tudi iz naše občine sta bila dva 
takšna. 

Po 2. svetovni vojni je zaradi 
takratnih političnih razmer veliko 

Slovencev s težkim srcem zapu
stilo svoje domačije in se odpravilo 
na tuje. Danes se vračajo domov, 
oni ali njihovi potomci, če ne 
drugače, vsaj na obisk. Vsa leta, ko 
so si na tujem postavljali nov dom, 
so v srcu nosili domovino. Iz 
logaške občine je v tistih kriznih 
tednih po vojni odšlo od 800 do 
900 ljudi. Tako ocenjujemo, saj 
nam natančnih podatkov ni 
uspelo izbrskati. In od teh jih je 
kakšnih 150 na poti v neznano 
izgubilo življenje, 700 pa se jih je 
razselilo po vsem svetu. 
Zaradi vojnih, političnih ali 
ekonomskih razmer ljudje po 
vsem svetu vsak dan zapuščajo 
svoje domove. Odrasli in otroci kot 
žrtve vojne trpijo tudi danes - kar 
spomnimo se vojn na ozemlju 
bivše Jugoslavije. V času vojn je v 
Logatec prišlo okrog 50 
pribežnikov. "beguncev" z zača
snim zatočiščem. Danes je v 
Logatcu še šest pribežnikov. 

Jože Selšek 

Na binkošti so pekli jajca 
B inkoš tn i p r a z n i k je d r u g i o d t r e h r o m a r s k i h 

p r a z n i k o v s t a r e z a v e z e ; b inkoš tna n e d e l j a n a s t o p i 
p e t d e s e t i d a n p o v e l i k i n e d e l j i , l e t o s je b i l a 3. j u n i j a . 

B i nkoš t i s o p r a z n o v a l i t u d i p a s t i r j i . Na jvečkrat s o 
t e k m o v a l i , k d o b o p r v i p r i g n a l ž iv ino n a pašo. 

D a n d a n e s t ega ne v i d i m o več, sa j je k m e t i j p r e c e j m a n j 
k o t včas ih , p a t u d i t i s t e , k i s o , s o več inoma 

m o d e r n i z i r a n e . 

W 

1 '̂ N*-*. 

Ena takih je Leskov gaj v Novem Svetu, kjer Prane l.eskovec redi koze. 
Nekateri imajo njegovo kmetijo za moderno, kljub temu, da je v registru 
slovenskih kmetij, ki pridelajo hrano na naraven način. Način dela na 
kmetiji je plod lastnikove domišljije: postoriti vse s čim manj 
nepotrebnega fizičnega dela. Prane l.eskovec kozje mleko predeljuje v 
sir, pa tudi skuta bo kmalu na voljo. Vsi ljubitelji živali pa bodo v 
Leskovem gaju prav gotovo navdušeni nad štiridesetimi mladimi 
kozlički. 
Ob binkoštlh so ljudje Imeli nekaj zanimivih navad, ki pa so se ohranile 
le redkokje. Franc l.eskovec se spominja, da so stari ljudje 
pripovedovali, da SO včasih na binkošti bosi tekli po rosi Veljalo je, da se 
potem noge ne bodo potile. Od velike noči do binkošti so včasih vsak 
leden blagoslovili njive z blagoslovljeno vodo. Še danes pa na binkošti 
gospodinje skuhajo jezike, ker se je na la praznik sv. Duh v obliki 
gorečih jezikov spustil na zbrane učence. V Logatcu se je ohranil običaj 
peke jajc, a g. l.eskovec ni vedel povedati, zakaj ravno jajc. Nekateri jih 
pečejo kar doma. ne manjka pa jih, ki na ta dan spečejo jajca v naravi. 
Binkoštni običaji so lepi m zanimivi: škoda, ker z vsakim letom bolj 
tonejo v pozabo. Zato vsem, ki so jim te navade še blizu, priporočam, naj 
jih prenašajo na mlajše generacije, saj se bodo le tako ohranili, 

C K. 

Samo po nekaj sto korakih od 
Krogrske kapelice skozi gozd 
priromamo v slikovito dolino. V 
bregu nad domačijo Jurčkovih nas 
že na daljavo pozdravlja zname
nje, bržkone ena iz trojčka 
hleviških kapelic, saj po zunanjem 
arhitekturnem videzu močno 
spominja na Krogrsko kapelico, 
tej nalična pa naj bi bila tudi 
kapelica na Speh', kajpak pred 
prenovo. 
Po pripovedi sedanje gospodinje, 
prijetno zgovorne Jožefe Petro-
včič-Pepce, so na domačiji, na 
katero se je kasneje priženil izpod 
Lesc ata Jože Jereb, živele tri 
neporočene ženske - Mikovcova 
dekleta. In prav ta dekleta naj bi 
dala postaviti kapelico za ženitne 
priprošnje. Vendar Jerebov ata ni 
znal povedati, ali so priprošnje 
tudi zalegle. - Ker pa gre, kot že 
rečeno, za izrazito podobnost 
hleviških kapelic, bi bilo moč 
sklepati, da so bile v resnici vse tri 
zgrajene iz predvidevanj, ki smo 
jih navajali ob predstavitvi 
krogrske in speške kapelice. 
Obcestni "trojček" je utegnil 
sprejemati in pozdravljati 
raznovrstne, tudi cerkveno gos
poske popotnike na poti z 
žirovskega konca proti Vrhu Sv. 
Treh Kraljev in naprej na vrhniško 
stran; Jurčkova kapelica stoji sedaj 
sicer ob kolovozni poti, ki pelje na 
Izgorje, nekoč pa je vodila tod 
pomembna povezovalna pot med 
Gorenjsko in Notranjsko. 
Tudi ta kapelica (dimenzije: širina 
- pod kamnitim simsom 140 cm, 
nad njim 120 cm; višina do 

mm 
i n j P r < I 
9P- iL-fc m iHl 

Jurčkova kapelica iz trojčka 
hleviških znamenj. (Foto: Fr. 
Bogataj) 

kamnitega simsa 65 cm. do kapa 
230 cm. do slemena 310 cm; 
dolžina 150 cm) je kamnita, z 
dvokapno streho (žal, pokrito s 
salonitkami), obojestransko ome
tana in opleskana. Izrazito viden 
je kamniti sims na podstavku, na 
katerem rasteta v pročelju 
slopasta stebriča; nad njima se 
razteza obočni strop z neogotsko 
apsido, pod katero je oltarček, pod 
oltarčkom pa vbočena podstava 
oltarčkove niše. Kapelica je 
posvečena Brezmadežni Devici 
Mariji. 
"Nazadnje je leseno 56 cm visoko 
Marijino podobo prenovil 
Parobkarjev Anže, ljudski malar iz 
Rovt," pravi Jurčkova Pepca, ki 
pridno skrbi za domačijsko 
kapelico, sicer prepotrebno pre
nove, ob kateri bo treba ohraniti 
vse arhitekturne značilnosti te 
prelepe sakralne dragotine. 

Marcel Štefančič 

Kdo je kaj za kaj? 
P o i m e n o v a n j a , n a z i v a n j a i n s lužbovanja v c e r k v e n i 
s k u p n o s t i - petič i n zadnj ič 

Doslej smo v Novicah razložili nazive redovnik (brat-laik in duhovnik), 
redovnica (sestra), bogoslovec-teolog, kaplan, kurat, vikar, duhovni 
pomočnik, župnijski upravitelj, župnik, prodekan, dekan, prost, 
kanonik, arhidiakon, škofijski kancler, generalni vikar, prelat, 
monsignor, škofov tajnik, pomožni škof, naslovni škof, Škof-ordinarij, 
nadško-metropolit in kardinal. In zdaj k papežu. 

Papež (iz gr. pappas, prek lat. papa, kar pomeni oče) je naslov 
rimskega škofa - dosmrtnega poglavarja katoliške cerkve, nazvanega 
tudi pontifex ntaximus - vrhovni cerkveni svečenik, tudi sveti oče. 
Vrhovno cerkveno oblast je prenesel Jezus na apostola Petra pred 
svojim vnebohodom okrog 30. leta. Tako je poslal Pe te r prvi papež. 
Poleni so naslednje papeže vse do leta IO59 volili rimski duhovniki, 
okoliški škofje in ljudstvo. Odtlej in vse do današnjih dni pa sme voliti 
papeže le zbor kardinalov s tajnim glasovanjem v konklavu. 
Doslej se je zvrstilo 264 papežev, ki so prevzemali različna 
poimenovanja, med temi je bilo: 23 Janezov, 16 Gregorjev, 15 
Benediktov, 14 Klemenov, 13 Leonov m Inocenccv, 121'ijev, 
0 Bonifacijev in Štefanov, S Aleksandrov in Urbanov, 5 Sikstov, 6 Pavlov 
in lladrijauov, 5 Nikolajev. Feliksov. Celestinov in Martinov, 4 
Anastaziji. Sergiji, Silvestri, Viktorji, Fvgeni in llonoriji, 3 Pashali,Juliji, 
Luciji in Kalisti, 2 Marcela, Adeodala, Konstantina.Teodora, Agapila, 
Pelagija, Marina, (ielazija, Daniaza, Anakleta 111 Janeza Pavla ter po en 

Peter, l i n , Evarlst, Telesfor, i i igin, Anicet, Soter, Elevterij, Zeflrln, 
i l ipoli i . Poncijan, Anter, Pabijan, Kornelij, Novacijan, Dionizij, 
Fvtihijan, Kaj, Marcelin, Fvzebij. Melkijad, Marko, I.iberij, Ursin, Siricij, 
Zožim, Fvlalij, lli larij. Simplicij, Simah, Lovrenc, l lormizd, Dioskur, 
Silverij, Vigilij, Sahinijan, Severin, Vitalijan, Don, Agaton, Konon, 
Sisinij, Zaharija, Valentin, Formo/., Roman, Krištof, Lando, Teoderik in 
Albert. 
Sedanji papež J a n e z Pave l II., z izvirnim Imenom Karol Wo|lyla. |e 
prvi Slovan Poljak na Petrovem sedežu. Januarja 1992 je kot prvi 
suvereno priznal državo Slovenijo, sploh pa je prvi papež, ki je obiskal 
Slovenijo (1996), in štiri leta kasneje proglasil prvega Slovenca -
Antona Martina Slomška za blaženega. 

mM 

n a i n t e r n e t u 

n o v i c e v s a k č e t r t e k 
w w w . m a l i . s i s v e ž e n o v i c e 

http://www.mali.si
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AVTOR: 
MATJAŽ 

HLADNIK 

DOMAČA 
ŽIVAL, 

KI DAJE 
MLEKO 

SREBRNIK 
ZA ŠTIRI 

KRAJCARJE 

PROSTOR 
ZUNAJ 

ZEMELJSKE 
STVARNOSTI 

ZA P0LTON 
ZNIŽAN H 
KRATICA 
MOBILNE 

TELEFONIJE 

ZELO 
GLASEN 

SMEH 

G O S T I L N A " S T A R A P O S T A " - H R U S I C A 

BIVŠA PRE
STOLNICA 

M0LDAV1JE 
JE IASI. 

TORBA 
ZA 

SPISE 

RAZVRSTI
TEV PO 

POLOŽAJU 

FINSKI 
PISATELJ 
(JUHANI) 

KDOR 
IGRA NA 
KITARO 

EMBALAŽA 
IZ MOČNEJ

ŠEGA 
PAPIRJA 

VIKTOR 
AVBELJ 

NOVO 
MESTO 

ŽABJA 
NOGA 

PREJETI 
DENAR, 

IZKUPIČEK 

KAMNITI 
L EVV 

GIZI (EGIPT) 
ŽUR 

(FRANC ) 

HUMANI
ZEM IN 

GRAFIČNO 
ZNAMENJE, 

VEJICA 
ZGORAJ, 
OPUŠČAJ 

MANJŠE AMERIŠKI 
(KMEČKO) SATIRIK 
NASELJE 1 BUCHWALD 

PRAVLJIČNO 
BITJE, KI 
LETI IN 
BRUHA 
OGENJ 

DO 19. 
STOLETJA 
PRESTOL

NICA 
MOLDAVIJE 

USTVAR
JALKA 

UMETNIN 
LONG 
PLAY 

ANA PO 
ANGLEŠKO 

KEMIJSKI 
ZNAK ZA 
NATRIJ 

PREMIK NA 
NIŽJO 

TOČKO, 
SPUŠČANJE 

ZAKRIVLJE
NA SABLJA 

IZ DAMASKA 

KDOR 
DRESIRA 

ŽIVALI 
OVČJA 
VOLNA 

IDRIJSKA 
POSEBNOST 

KRADLJI-
VEČ 

ŽENSKA. 
KI VZBUJA 

GNUS 

PLAHE 
GOZDNE 

ŽIVALI GESLO 

PALICE ZA 
ČIŠČENJE 

PLUGA 
KEM.ZNAK 
ZA TITAN 

GEOME
TRIJSKA 
TVORBA 
REVEN 

KRAMAR 

VELIKA 
UPORABA 

MOČI. 
TRUD 

MESTO V 
ŠPANIJI 

(BRIVEC) 

PLACIDO 
DOMINGO 

PRIMOŽ 
NOVŠAK 

UMORJEN 
RUSKI 

POLITIK 
(LEV) 

NEKDANJI 
SREBRNIK 
ZA ŠTIRI 

KRAJCARJE 
JE REPAR. 

ATENSKO 
ŠPORTNO 
DRUŠTVO. 
LETOŠNJE 
KOŠARKA

ŠKO 
DRUŠTVO 
JE IGRALO 

TUDI V 
EVROLIGI 

M ™ ! K DRŽANJA 
J'EVNO, T E L E S A 

SI OVI NS KA 
OPERNA 
PEVKA 

IONDINA) 

REKA 
SKOZI 

FIRENCE 
ZORAN 
THALER 

10 m2 FINSKI 
PISATELJ SLOVENSKI 

PEVEC 
PESTNER 

JUHANI 
AHO 

NOGOMETNI 
KLUB 

GLAS 
KUKAVICE 

SLOV. 
ALPINIST 
ČESEN 

PODSTREŠ. 
STANOVANJE 

SHAKE
SPEAROV 

KRALJ 
MOŠKA 

POSTAVA Z 
ROKAMI 

DVIGNJENIMI 
K MOLITVI 

S PISALNIM 
STROJEM 
NAPISANO 
BESEDILO 

GOLJUF. 
SLEPAR 
LETEČI 
DECI K Pl || K 

. . UČENJE_. 
NAJNIŽJA ' 

TOČKA 
NEBESNE 
KROGLE 

PODNOŽIŠCE 

ELTON 
JOHN NADALJEVA

NJE GESLA 
KEM ZNAK 

ZA LITIJ 

ŽUŽELKA. KI lil » I Čl PIČI 

PLIIVA IN OZKA TONE STRUGA KUNTNER JE ROJA 

TEŽKO 
ŽELEZNO 
KLADIVO 

MNOŽINSKI I 
OSEBNI 

I ZAIMEK 

MANJŠI TIP VOZILA NISSAN 

KEMIJSKI 
ZNAK ZA 

IRIDIJ 

STIK 
GLAVE 

MATJAŽ 
VLASlC 

F 

PAMETEN 

ČLOVEK 
PLITVA. 
OZKA 

STRUGA 
PRITR-

DILNICA 

DLAČICE 
NAD OČMI 

NASAD 
OB HIŠI 

TIP KOMB. 
VOZILA 

MERCEDES 

MOŠKI Z 
ROKAMI K 
MOLITVI 

JE ORANT 

LAHKO 
HLAPLJIVA 
TEKOČINA, 
NARKOTIK 

SLABŠA 
VOLNENA 

ODEJA 

DOLGO 
OBDOBJE, 

VEK 

Šala meseca 
Na sodišču sodn ik vpraša 
obtoženca: " N o . al i ste 
v l om i l i v t rgov ino na način, 
kot ga je opisal tožilec?" 

Obtoženec odgovor i : "N i 
b i lo r avno tako, kot trdi 
tožilec, vendar m o r a m 
pr i zna t i , ii tudi njegov 
način ni s lab! " 

Ugankarjev 
abecednik 

BAAL, BEL bog zali. semitov; 
bog gora in plodnosti pri 
Kanaanclh 
BABA zadnji žilni snop 
BABII bibl. ime za Babilon 
BAliAŽA prtljaga 
BAHT denarna enota Tajske 
BANT1NG Frederick (bani, 
kanadski zdravnik, odkril 
insulin 
BATIČ Stojan, slov. kipar 
BKATRIN nizozemska 
kraljica 
BECKETT Samuel, irski 
dramatik In pripovednik 
BERLIOZ llcctnr.tr.skladatelj 
BKTITIO -Julij, slov. operni in 
koncertni basist 
BIOTIN vltaminH 
BISTA kip od prsi do glave 
BONVTVANT lahkoživec 
B0SC0 don Giovanni, it. 
katollJkl duhovnik, ustano 
v i ' e l j salezijanskega reda 

P r a v i l n o r e š e n a g e s l a i z p r e j š n j e k r i ž a n k e s o : 

H a i r b e a u t y , O s i s , S r i m a r z k o p f , J a n a . 

I zžreban i n a g r a j e n c i s o : 
1. n a g r a d a , paket v vrednosti 6.000 SIT: Marija Modrijan, Tovarniška 
14, Logatec; 
2. nag rada , paket v vrednosti 3.700 SIT: Vera Rupnik, Žibrše 23. 
Logatec; 
.3. n a g r a d a , paket v vrednosti .3.000 SIT: Jana Geržej, Rovte 42, Rovte; 
4. n a g r a d a , paket v vrednosti 3.000 SIT: Barbara Brus, Novi Svet 9. 
Hotedršica. 
Nagrade lahko dvignete na uredništvu Logaških novic. Čevica 4 v 
Logatcu. 

T o k r a t n a k r i ž a n k a pr inaša n o v e n a g r a d e , k i j i h z a 
p r a v i l n o rešen i g e s l i p o d a r j a p o d j e t j e G o s t i n s t v o , J o ž e 
i.ušina, s .p. , P o d k r a j 1 0 0 , C o l . N a g r a d o b o s t e l a h k o 
vnovč i l i v g o s t i l n i S t a r a pošta n a U r u š i t i , k j e r v a m b o d o 
p o s t r e g l i z j e d i n i p o vašem i z b o r u , p r iporoča jo p a v a m , 
d a p o s k u s i t e n j i h o v e s p e e i a l i t e t e izd iv jač inskega m e s a . 

1. nagrada: bon za gostinske usluge v vrednosti S000 SIT, 
2. nagrada: bon za gostinske usluge v vrednosti 4000 SIT. 
3. nagrada: bon za gostinske usluge v vredusoti 3000 SIT. 

Pravilne rešitve pošljite najkasneje do 25. j un i j a 2001. Poleg imena, 
priimka in naslova pripišite tudi svojo davčno številko. Pri žrebanju 
bomo upoštevali pravilno rešena gesla, ki bodo prispela po pošli 
(Logaške novice. Rešitev križanke. Cevlca 4, 1370 Logatec), po laxii 
(7S0 % (vi) ali e mailu (nov ice<§ mali.si i. 

PR8H/̂ il̂ /̂ ijlO POLETNE AlÊ flHTE ^ 
Z A K A J BI TUDI V A M S iHtf^ IZNIČILA 

Ameriške zaščite B E L K I N 

T V S P R E J E M N I K 

R A Č U N A L N I K 

a H T E L E F O N ? 

- ž i v l j enska g a r a n c i j a 

- b r ezp l a čna z a m e n j a v a u n i č e n e za š č i t e 

- z a v a r o v a n j e pr ik l jučen ih n a p r a v c e l o d o 9 0 . 0 0 0 D E M 
i 

PROLOG,., Tel.: 75-41-106 
Tržaška 114, Logatec 

Ž e l i m n a r o č i t i s v o j i z v o d č a s o p i s a 

n a r o č i l n i c a 
z a d n j i r o k z a o d d a j o 9 . 6 . 2 0 0 1 

• DA, naroCam Časopis logaške novice za obdobje 6 mesecev 

Ime in priimek 

n o v i c e 
izpolnite, ce je naročnik pravna oseba 

Naslov 

Pošta, kraj 

li'ii'fim 

Podjetje 

Naslov 

Mat. št. pod. 

Dav. št. pod 

E pošta 
Davčni zavezanec (obkroži) 

Logaške novice izhajajo do 7. v mesecu. 
Pol letna naročnina znaša 1.620 SIT. 

V ceni je vračunan 8% DDV. 
Zadnji dan za oddajo naročilnice je 9. 6 . 2 0 0 1 

Za vse dodatne infoimacije pokličite na tel.: 01 7509 660 

Zig Podpis 

http://llcctnr.tr
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NOVA OPEL CORSA 

Z a k a j bi č a k a l i , da bi 

O P E L C O R S A 

z a p e l j a l a s o s e d a p r e d v a m i . 

Imamo pa tudi ostale dame, katerim bi se težko u p r l i . 

Ime j i m j e A G I L A , ASTRA, VECTRA, ZAFIRA . . . 

Nudimo vam: servis. kleporstvo. ličarstvo. 
prodaja . staro za novo. nadomestni deli. avtopiašči 

avtotehna WDi m SEVER 
Avtomehanika Sever, servisiranje in trgovina, d.o.o., Podsvetjja 32, Brezovica 

d.o.o. 

S i n j a G o r i c a 1 1 2 , 1 3 6 0 V r h n i k a , t e l e f o n : 01 7 5 0 6 3 3 7 , 7 5 0 6 3 3 0 

P o o b l a š č e n i p r o d a j a l e c i n s e r v i s e r v o z i l O P E L 

Gostišč 
Sinja Gorica 12a, VRHNIKA, tel.: 01/ 755 34 77 

Kosila, slavnostne večerje, možnost porok. 

Letni vrt, klimatizirana restavracija. 

AVT0TRADE d.o.o.VRHNIKA, smio soflco n i;i6ovrhniko 

Poštnina 
plačana. 
Po«. $t. 
1256/01 

MALI d . o . o . 
Č e v i c a 4 

1370 L()<;ATKC 

V a b i m o v a s n a p r e d s t a v i t e v a v t o m o b i l a 

C I T R O E N C 5 , 1 0 0 % u p o r a b n a t e h n o l o g i j a 

m o ž n o s t t e s t n i h v o ž e n j . 

C I T R O E N S P O R T 

S A X O T A R G E T i n X S A R A V T S 

Novi lastniki se preizkusijo na testni dirki. Najboljši vozniki bodo 
sodelovali z moštvom TARGET, na pravi resnični gorsko cestno hitrostni 
dirki (Preživi in sodeluj). 

X S A R A - S U M M E R T I M E 

P O L E T N A A K C I J A 

kov inska barva in k l imatska naprava 

2 . 4 7 4 . 9 9 0 S I T 

A K C I J A S A X 0 P L U S 

l e t n i k 2 0 0 1 

električni paket, servo vo lan, 
kov inska barva , DARILO: AVTO RADIO 

1 . 4 9 2 . 6 0 0 S I T 

P R O D A J A 

M E H A N I K A 

K L E P A R S T V 0 

L IČARSTVO 

A C I T R O E N 

ME KLAK 
A n t o n Mer lak s.p. 
D renov Grič 9 9 , 1 3 6 0 V r h n i k a 
tel./fax: (01) 7551 007, 7553 807 

M O T O R J I M O T O GUZZ I 

SKUTERJIAPRILIA, ITAUET 
in dodatna oprema 

a p r i l i a 

UGODNI POGOJI NAKUPA AVTOMOBILA V MESECU JUNIJU 

• P U N T 0 popust 1 0 0 . 0 0 0 SIT 

• PUNTO FRESH 
( KL IMA ) Z A 1 0 0 . 0 0 0 SIT 

NOVO - BRAVO, BRAVA STEEL 
Z AKCIJO 500.000 SIT 

TEHNIČNI PREGLEDI 
in možnost podaljšanja prometnih dovoljenj ter plačila cestnine in zavarovanj 

AVTO ŠOLA 
tečaj cestno prometnih predpisov od 18. - 22. junija 2001 od 18. - 21. ure 
B + H kategorijo 

Pooblaščeni trgovec in serviser vozil Fiat 

A V T 0 T R A D E d .o .o .VRHNIKA, 

S in ja G o r i c a 11, 1 3 6 0 V r h n i k a 

t e l e f o n : ( 0 1 ) 7 5 0 5 1 9 9 a l i 7 5 5 7 9 0 0 
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Škoda Fabia in FabiaCombi 
11 i i 

p r a v a a v t o m o b i l a z a v s e d r u ž i n e 

Fabia in FabiaCombi sta sodobna in domiselno 
opremljena družinska avtomobila. 
FabiaCombi s prostornim prtljažnim 
prostorom zadovolji tudi najštevilčnejše. 
Poganjajo ju dinamični motorji. Vgrajena 
dodatna oprema (nastavljivi servo volan, klima 
naprava, ABS, EDS, varnostne vreče ...) pa 
potnikom zagotavlja udobno in zlasti varno 
vožnjo. 

Pr id i te in z na j emom t e s t n e g a vozi la p reko v ikenda, op isane vozne las tnost i 
a v tomob i lov tud i pre iskusi te ! 

Izkoristite možnost nakupa na kredit ali na leasing in možnost nakupa staro za novo. 
Po ugodnih cenah je na voljo še nekaj testnih avtomobilov in avtomobilov modelno 
leto 2000. 
Odkupujemo rabljena vozila Škoda, Fiat in Renault. Plačilo v gotovini. 

Podjetje za trgovino in avtoservis 

AVTO CENTER 

IDRIJA do o 

I d r i j a , G regorč i čeva 1 0 ; 
t e l . : 0 5 3 7 3 4 6 9 3 , f a k s : 0 5 3 7 3 4 6 9 6 
e - m a i l : i n f o @ a v t o c e n t e r - i d r i j a . s i 
w w w . i n f a x . s i / a v t o c e n t e r - i d r i j a 

K O f l P f l h T 
Knjigovodski servis z več kot 20 letno tradicijo ima še nekaj prostih 
kapacitet za vodenje kompletnega knjigovodstva za mala, srednja in 
velika podjetja. 
Možen je tudi dogovor za posamične storitve (OD, OS, DDV ...). 
Storitve opravljamo na lastnih programskih rešitvah, kjer lahko s 
pomočjo najsodobnejših komunikacij omogočamo sprotni vpogled v 
lastne podatke. 
Storitve opravljamo hitro in kvalitetno - smo konkurenčni. 
O b a v a n s n e m p l a č i l u o d o b r a v a m o p o p u s t . 
Odprli smo novo poslovalnico v Logatcu. 

I n f o r m a c i j e n a G S M : 041 615-436 a l i 0 4 1 5 2 0 - 2 2 5 

K O M P A K T A , d.o.o., Pražakova 4, Ljubljana (poslovna stavba K O M P A S A ) 

v 

S A M O V J U N I J U 
(do odprodaje zalog) R E N A U L T 

T W I N G 0 do 350.000 SIT popusta 

M E G A N E 

(tudi Coupe in Classic) 

do 400.000 SIT popusta 

S C E N I C 
do 450.000 SIT popusta 

Druge ugodnost i : 
- E K O B O N v vrednosti 50 .000 SIT za vaše RABL JENO VOZILO, starejše od 10 let 
- E U R O T A X v vrednosti 150.000 SIT ob zamenjavi STARO ZA NOVO 

RENAULT AVANTURA brezplačna k l i m a t s k a naprava 

o.o., Pooblaščeni prodajalec in serviser RENAULT, Poljubinj 89f, 5220 Tolmin 

PE TOLMIN 
05/380 00 24 

PE IDRIJA 
05/373 40 41 

PE L O G A T E C 
01/750 98 58 

zastopstvo in prodaja 

. m o l u ! K m a l u ! 

• 
3 1 . 7 0 0 S I T 

•V-Tttfarrhifrclun VJV* 1 , iMHe-FS 
IGP/PO 804 mill.tlll op/scc 

revolucionarna zasnova, vsi konektorji se nahajajo 
v ločenem "račku"; omogoča priklop 4-ih ali 6-ih 
zvočnikov (dolby digital) na pozlačenih konektorjih, 

omogoča priklop različnih igralnih pripomočkov 
(MIDI ali USB), emulacija vseh znanih zvočnih 

3D standardov (EAX 2.0, A3D, Sensaura, D3D), 
izjemno močan Yamahin DSP procesor z 8MB midi 

vzrocev, podpora za Win9x, WinMe in Windows2000 

o d a v g u s t a 2 0 0 0 ftft D iA 

u r a d n i z a s t o p n i k i n p r o d a j a l e c 

7 S 0 M H z / * . 8 0 0 s / t 

8 0 0 M H z / 8 . 5 0 0 s i t 

8 5 0 M H z 2 2 . 6 0 0 s i t 

9 0 0 M H z 2 7 . / 0 0 s i t 

A M P g 9 0 0 M H z 3 5 3 0 0 s / t 

Wmm //33/266MHz 51200 s/t 

1 /200/266MHz 54.600 s/t 

/300/200MHz 60.800 s/t 

V s e c e n e v s e b u j e j o D D V ! 
2 1 . Maj 2 0 0 1 

It 
i 

THGRMAITHAKG 

t TBSj 

Duron 
RMD Duron 750 

!najbolj "vroča" zvočna kartica ta hip! | S KTR PRO atol00 
DV flcfion! 

r n i a c o 
O p e k a r s k a 5 1 R , L j u b l j a n a 

T : 0 1 / 2 8 3 9 3 1 5 F : 0 1 / 2 8 3 9 3 1 4 

prodqjQ@mlQcom.si, http://ujujuj.mlocorn.si 

2 0 . 2 0 0 S I T 

d.o.< 

AGP 4X, 133MHz 
128mb ram 

20gb 5400 ata 100 
Hercules mx400 32mb 

midi touier, fdd 
cdrom 48x ide 

sound 32bit stcreo 3d 
speakers 300uu 

modem 56kb v90 
cherry g83 slo 

logitech pilot ujheel 

141.900 sit 

Thunderbird 
(\MD Thunderbird 900 

Is KTR PRO ata 100 
RCP 4X, 133MHz 

128mb ram 
20gb 5400 ata 100 

Hercules mx400 32mb 
midi touier, fdd 
cdrom 48x ide 

sound 32bit stereo 3d 
speakers 300ui 

modem 56kb v90 
cherru g83 slo 

logitech pilot uiheel 

169.900 sit 

vnlcano II 

9 . 9 0 0 S I T 

indigo orb 
n a r o č e n o p o š i l j a m o t u d i p o h i t r i p o š t i ! 

mailto:info@avtocenter-idrija.si
http://www.infax.si/avtocenter-idrija
mailto:prodqjQ@mlQcom.si
http://ujujuj.mlocorn.si
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T R G O V I N A I N S E R V I S K O L E S 

P o d H r u š e v c o 3 4 b , 1 3 6 0 V r h n i k a D e l o v n i Č a s : 

T E L : ( 0 1 ) 7 5 5 2 5 9 8 , s.oo -12.00 in 14.00 -19.00, sobot 

F A X : ( 0 1 ) 7 5 4 9 5 3 0 

G S M : 0 4 1 7 0 8 4 5 6 

Andrej Potrebuješ s.p, orodjarstvo (er trgovina in servis koles in motornih koles 

V E L I K A I Z B I R A K O L E S : 

SCOTT, BH, CULT, GRISLEY, 
v s e z a K o l o i n k o l e s a r j a AUTHOR,MERIDA,WHEELER 

P r o i z v o d n j a k l i m a s i s t e m o v , d . o . o . 

IMP KLIMA d.o.o. 
Proizvodnja klima sistemov, GODOVIČ 

R A Z P I S U J E 

K A D R O V S K E Š T I P E N D I J E 
ZA ŠOLSKO LETO 200T/2002 

Naziv poklicne oz. strokovne izobrazbe št. štip. 

OBLIKOVALEC KOVIN 4 
STROJNI TEHNIK 2 
UNIV. DIPL. INŽENIR STROINIŠTVA ZA ENERGETIKO 2 

Pisne vloge z dokazili in kratkim življenjepisom pošljite na naslov IMP 
KLIMA, d.o.o., Godovič 150, r>275 GODOVIČ do 31. 07. 2001. 

Vlogi je potrebno priložiti spričevalo oz. potrdilo o opravljenih izpitih, 
potrdilo o vpisu, potrdilo o bivanju v dijaškem oz. študentskem domu, 
oz.izjavo, da ste vozač. 

Dodatne informacije dobite osebno v kadrovski službi med 8. in 12. uro 
oz. na tel. št. 05 37 !4 12(.. 

SLIK0PLESKARSTV0 

LEOPOLD S/M0N/ŠEK s.p. 

Ponujamo vam vse vrste 
slikopleskarskih storitev 

Pleskanje oken, vrat, sten, 
radiatorjev, napuščev 

Slikanje notranjih in 
zunanjih zidov (fasad) 

Izdelava plastičnih ometov 
(valit, hava/it, mozaik - jaeger,) 

Delo izvajamo s preiskusenimi materiali. 

Svoje želje lahko sporočite 
na tel.: 01 7542 421, GSM: 041255 848 

Slikopleskorsrvo, Leopold Simonišek s.p .Vrzdenec 77, 1354 Horjul 

A šola d.o.o. 
čistilni servis 
TEL./FAX: 05-72-62-272 
JENKOVA 2 0 , P O S T O J N A 

1 1 l e t č i š č e n j a p o s l o v n i h 

p r o s t o r o v 

O p r a v l j a m o t u d i 

g e n e r a l n a č i š č e n j a 

p o g r a d n j i 

Č i š č e n j e p r e d v s e l i t v i j o 

A V T O Š O L A A - Š O L A , d . o . o . , P O S T O J N A 

A V T O ŠOLA 

V a b i v teča j c e s t n o - p r o m e t n i h p r e d p i s o v 
A , B , C , E i n H K A T E G O R I J E , 

ki bo 1 1 . 6 . i n 9 . 7 . 2 0 0 1 ob 1 8 . U R I . 

Možnost plačila ur vožnje na obroke. 
Vabljeni ludi kandidati drugih avtošol. 

IZPITNO VOŽNJO L A H K O O P R A V I T E 
V POSTOJNI ALI IJUBIJANI . 

Organiziramo tečaj iz varstva 
pri delu s traktorjem. 

I n i . i n p r i j a v e : 
Komtar - Petrovič, storitve in izobraževanje, k.d. 

S t a r a c. 2 3 , V r h n i k a 

U R A D N E U R E : 
t o r e k , s r e d a , če t r tek 

o d 12. d o 17. u r e , t e l . : 01 / 7 5 0 4 0 4 0 

vsak dan od 7. do 19. ure, G S M : 041 / 739 838 

Odprto: pon. - pet. 819, sob. 9-13 
Staro cesla 5, Vrhnika, tel. 01/7556-044 

i z d e l a v a f o t o g r a f i j v e n i u r i 

r a z v i j a n j e b a r v n i h i n 

č rnobe l ih f o t o g r a f i j 

f o t o g r a f i r a n j e n a t e r e n u 

p o r o k e 

p o r t r e t i 

e x p r e s s f o t o g r a f i j e z a 

d o k u m e n t e 

Z a g o t o v i t e s i s v o j p r o s t o r p o d d o p u s t n i š k i m s o n c e m 

Vroče cene v zadnjem trenutku: 
otok HVAR, 23.06. - 30.06.01 
7 polpenzion + prevoz + takse 

neverjetnih 38.500 SIT 
BOL - Brač, 17.06. - 24.06.01 

7 polpenzion + leta lski prevoz 
53.900 SIT na osebo + doplač. 

V a š a t u r i s t i č n a a g e r i c 
P i v k M a r i j a s . p . - A L B A T R O S . 
C a n k a r j e v a 9 , L o g a t e c , t e l . : 7 5 6 4 1 3 0 , e - m a i l : a l b a t r o s ^ s i o i . i r 
O d p r t o : p o n . s r e . p e t . 9 . 0 0 - 1 5 . 0 0 , t o r . č e t . 1 4 . 0 0 - 1 8 . 0 0 , s o b . 9 . 0 0 - 1 2 . 0 0 

+ p e s t r a i z b i r a o d d i h o v n a J a d r a n u 

~ —' T j u d r u g o d p o S r s d o z e m j f u -

— t n s i r o m p o s v e t u -

OBNOVA KOPALNIC 
IN 

P O P R A V I L A V S T A N O V A N J I H 

ugodne cene 

v 7. dneh popoplna obnova kopalnice 

po vaših željah, z našim al i vašim 

materialom 

odpeljemo odpadni material 

pospravimo za seboj 

manjša popravi la stanovanj 

beljenje stanovanj 

1 

9 

O 
6 

•d 
d 
u 

g 

KPK C.O. d.o.o., Cankarjev trg 3, Vrhnika 

I n f o r m a c i j e : t e l . : 0 4 0 / 8 2 9 9 0 1 g . B o ž o 
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l n ^ ž e l e n i a v a 

V W Golf Oeneration 25f 

VW Golf z brezplačno mehansko klimo 
in sedaj 
še VW GolfEdition 

GolfEdition je še posebej 
privlačen akcijski model ki vas 
bo prepričal s kakovostno 
opremo in zanimivo ceno. 
Za prijetno počutje ima 
Golf Edition že vgrajeno 
mehansko klimo napravo in 
komfortni paket z nastavljivim 
sovoznikovim sedežem, 
notranje oblazinjenje "plaza", 
ki je na voljo v dveh barvnih 
kombinacijah in bogato serijsko 
opremo (servo volan, ABS zavore, 
2 zračni blazini, pocinkana karoserija 
z 12-letno garancijo, radio "Alpha"...). 
Za lepši zunanji izgled avtomobila so zadnje 
luči zatemnjene, na platiščih pa so pnevmatike 
205/55 R 16. 

Prepričajte se !!! 

WWW.MPI.SI 

0 

S 
MEHANIKA 

KLEPARSTVO 

LIČARSTVO 

-OPTIKA 

M P I 
P E L J H A N 

MPI PODJETJE ZA PROIZVODNJO. TRANSPORT, TRGOVINO IN STORITVE. D O O 
IDRI JA, Grilčeva 4, 
tel.: 0 5 / 37 43 200 
fax: 0 5 / 3 7 43 219 

POSTOJNA, Tržaška 84, 
tel.: 0 5 / 72 10 160 
fax: 05/72 10 170 

Delovni čas: 
8.-12. ure 
13.-17. ure 

Logaške n o v i c e , glasilo Občine Logatec - U s t a n o v i t e l j : Občina Logatec - I zda j a t e l j : Ma l i d.o.o., založniško in trgovsko podjetje Logatec - T isk : Mal i d.o.o. Logatec - O d g o v o r n i u r e d n i k : Anton Mal i - S t a l n i 
s o d e l a v c i (ke) : Janja Peterlin, Franc Bogataj, Petra Trček, Bojana Levinger, Branka Novak, Karmen Osredkar, Dušan Cernigoj, Maša Zupančič, Ajda Žižek, Roman Rupnik, Marcel Stefančič, Ksimeroni Vrbetič, 
Bernarda Rudolf, Katarina Čuk, Stanislav Nagode , Matevž Podjed, Anja Sedej. N a s l o v uredništva: Logaške novice, Mal i d.o.o., Cevica 4, 1370 Logatec, tel.: 01 7 5 0 9 6 6 0 , fax: 01 7 5 0 9 664 , 
e-mail:novice@mali.si - Ponatis celote ali posameznih delov in njihova uporaba v drugih medijih je dovoljena le s pisnim dovoljenjem. Po I. točki 4 3 . člena ZDDV se plačuje DDV po stopnji 1 9% . Rokopisov in fotografij ne 
vračamo. Pridružujemo si pravico do krajšanja prispevkov. Nenaročenih prispevkov ne honoriramo. Fotografije brez navedbe avtorja - arhiv Logaških novic. Glasi lo prejmejo vsa gospodinjstva v občini Logatec 
brezplačno. O N L I N E novice:http://www.mali.si D E Ž U R N I N O V I N A R V S A K O SREDO O D 8.00 D O 1 2.00 N A TELEFONU: 01 7 5 0 9 6 6 0 . Š tev i lo i z v o d o v 4 2 0 0 . Novice izidejo do sedmega v mesecu. 

A S T R A 
Viva 

Astra Viva že za 

2.178.000 SIT 
• P E L C R E D I T 
Krediti, staro za novo 

a v t o t e h n a 

Kredit na položnice. 

in Urbas d.o.o. 

Postojnska 37, 1381 Rakek; tel.: 01/ 7051 725, 7051 735 

P o o b l a š č e n i prodaja lec in serviser vozil 

ZASTOPANJE, INŽENIRING IN TRGOVINA d.o.o. , Beiajnova 51, 1360 Vrhnika, Slovenija 

P R O D A J N I S A L O N P O H I Š T V A 
O C L O G A T E C 7 , L O G A T E C 

POHIŠTVO ZA VAŠ D O M , P 0 S T E U N I N 0 , SVETILA, TEKAČE, PISARNIŠKO IN RATAN 
POHIŠTVO PO UGODN IH C E N A H . DOSTAVA ZAGOTOVL JENA, MOŽNOST N A K U P A NA KREDIT. 

1 
1 

l i *' 

O B R T N I K I P O Z O R ! 
O S E B N A Z A Š Č I T N A S R E D S T V A O D G L A V E 

D O P E T P O E V R O P S K I H S T A N D A R D I H 

V A M N U D I M O N A E N E M M E S T U . 

> 

VABLJENI VSAK DAN OD 9.00 DO 13.00 URE IN OD 15.00 DO 18 00 URE 
IN SOBOTO MED 9.00 IN 12.00 URO 

TELEFON: 01 756 43 53, FAX: 01 756 43 54, GSM : 031 212 209 

http://WWW.MPI.SI
mailto:novice@mali.si
http://www.mali.si

